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NIETRZEŹWY DYREKTOR KSIĄDZ ZDOBYŁ 
SZKOŁY ZA KIEROWNICĄ PÓŁ MILIONA

►  s. 3►  s. 9

► JARO CIN

DOSTAŁA 20 TYS. 
ODPRAWY 
I WRÓCIŁA 
00 URZĘDU
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SOŁECTWO
ŚRÓDMIEŚCIE

► s. 13

► G O SPO D A R K A

TRZEBA 
ROZWIĄZAĆ 
UMOWY 
NA ŚMIECI

► KO TLIN

DYREKTOR DOMU 
KULTURY ZA PÓŁ 
ROKU

B a rd z o  c h c ą  m ieć  d z ie c i. C h o c ia ż  je d n o .  A le m im o  w ie lu  m iesięcy , a  c z a s a m i la t  s ta r a ń ,  n ie 
u d a je  im  się  s p e łn ić  te g o  m a rz e n ia . - K ie d y ś  b y ło  1 0 %  n ie p ło d n y c h  p a r. Teraz m ó w i s ię  ju ż  o  o k o ło  

2 0 % . J e s t to  w ię c  c o ra z  częstszy p ro b le m , w id o c z n y  ró w n ie ż  u nas. O d k ą d  tu ta j  p r a c u ję  - c z y li 

p rz e z  p ó ł to r a  ro k u  - s p o tk a łe m  s ię  z  n im  co  n a jm n ie j k ilk a n a ś c ie  ra z y  - m ó w i M i ło s z  M a tu s z c z a k , 

k ie r o w n ik  o d d z ia łu  g in e k o lo g ic z n o -p o ło ż n ic z e g o  S z p ita la  P o w ia to w e g o  w  J a ro c in ie .

CZYTAJ NA STRO NACH 10-11

► ŻERKÓ W

Będzie b a lik  
„D obrych  
A n io łk ó w "
Fundacja  „O g ró d  M a rze ń ” , J O K o ra z  
„G aze ta  Jarocińska”  zapraszają dzieci 
na b a lik  karnaw ałow y. Im preza  odbę
dzie się w  p ią tek, 1 iu tcg o  w  JO K -u , 

od 17.00 d o  19.00.
W  p ro g ra m ie : konkursy , m a low an ie  
tw arzy, g ry  i zabawy. O rg a n iza to rzy  
zachęcają dz ieci d o  p rzebran ia  się. 
W stęp wolny. Podczas im prezy w o lo n 
tariusze fundacji będą zbierać pieniądze 
na pom oc dzieciom  niepełnosprawnym  
i cho rym  z naszego terenu.

► K O M U N IK A C JA

WYGRAJ
KURS

NA PRAWO 
JAZDY!

Szczegóły na str. 8  m

KTO BĘDZIE 
PŁACIŁ 
ZA DOJAZDY 
DZIECI DO SZKÓŁ?

► s. 8

JLA KONTRA 
GRZELAK
► W IE ŚC I Z LASU

INW AZJA JELENI
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Znaczone karty w  końcu się rozpoznaje P L O T K I
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Z  przykrością patrzę na n ic nie wnoszących 
harcowników, k tó rzy  pod  sztandaram i budow y 
dem okracji a lbo w a lk i z n iepraw id łow ościam i, 
w m aw ia ją  lu d z io m  rzeczy nie mające żadnego 
znaczenia i m a rn u ją  społeczną energię.

Z  jednej strony m am y pokaz ob łudy i naukę 
obchodzenia  p raw a p rzy  pro jekcie u tw orzen ia  
w  m ieście  so łectw , z d ru g ie j p o p u lis tyczn e  
ba jan ie  o osiągn ię tych oszczędnościach p rzy  
rozstrzygan iu  przetargów .

Robert Kaźmierczak, patron przekształcenia 
O sied la  Śródm ieście w  tw ó r pod  nazw ą S o
łectw o Śródm ieście, pow in ien  chyba na jp ie rw  

og łos ić , że m iasto  Ja roc in  jes t w ioską, co  ja k  
m n iem am  skutecznie pozb aw iło by  go ja k ie j
ko lw ie k  r o l i  w  życ iu  p o lity c z n y m  Ja roc in a . 
N a w ia se m  m ó w ią c  sa m o w ye ksp o rtow an ie  
się pana przew odniczącego rady do Poznania  
uznaję za cudow ne zrządzen ie  losu . I  życzę 
m u  da lszego awansu - do  W arszawy, gdzie 
w iele sposobów  postępow an ia , stosowanych

przez n iego w  po lityce , zna laz łoby  zapewne 
naśladow ców, a ju ż  z ca łą pewnością uznanie.

Z  k o le i b u rm is trz  M a r tu z a ls k i o s ią g n ą ł 
m is trzos tw o  w  sztuce popu lis tycznego p rzed 
s taw ia n ia  zda rzeń , k tó re  n ie  m a ją  żadnego 
znaczenia. W  przypadku  p rze ta rgów  pokazał, 
że nie rozum ie  m echan izm ów  gospodarczych. 
B o je ś li s tw ie rdz ił, że za rząd ó w  Paw lickiego 
d o ch od z iło  do  n iep raw id łow ośc i (czytaj p rze
k rę tów ), to  czym  prędzej p o w in ien  pob iec do 
p rokura tury. Póki co, w iem , że żadne śledztwa, 
kosztowne audyty i szperanie w  kw itach n ic nie 
w ykaza ło .

P o p u liz m  i  o b łu d a  są b a rd z o  czę s tym i 
gośćm i na sa lonach p o lityczn ych . N ie  ty lko  
„u  gó ry ” , ale co gorsze, rów nież u nas. Ludz ie  
n ie  zawsze to  zauw aża ją  i s łow a p o lity k ó w  
(rów n ież loka lnych ) b io rą  za d o b rą  m onetę. 
Niestety, pozory  często m ylą. Jednak znaczone 
ka rty  w  końcu się rozpozna je ,

PIOTR PIO TRO W IC Z

SO N D A  ► CZY CZĘSTUJESZ KSIĘDZA NA KOLĘDZIE ALKOHOLEM? KOMENTARZE

CHŁO PAKI C IĄ G N Ę LI N A  

G LIN K A C H  D Z IE W C Z Y N Y  
D O  LASU

Przewodniczący osiedla G linki Czesław Nowak 
ponad 10 m inu t wyłuszczał m ieszkańcom - według 
niego - a rgum en ty  za i p rzec iw  zm ian ie  osiedla 
w  so łectw o. Przy czym  tych  p rzec iw  było zdecy
dow an ie  w ięce j. Na sa li panow a ł coraz w iększy 
gwar. - B y liśm y  n iedaw no  - tu  pa n  p rze w o d n i
czący byt, pa n  b u rm is trz  Kostka, ro b il iś m y  taką  
wizję po  1 8 .0 0  w ieczorem  na os ied lu  - opow iadał 
przew odniczący. - D oszły nas s łuchy, że na ul. 
G link i, tam  na końcu  osied la , b y ł ja k iś  n apad  na 
dziewczyny. 1 s tyczn ia  w ieczorem  ja k ie ś  ch łopak i 
tam , gdzieś, coś do lasu  ic h  c ią g li. Skończyto  
s ię  c iszą, że ta k  pow iem . A le  tam  je s t  c iem no , 
c ie m no  i  je szcze  raz c ie m n o ...
- Teraz ju ż  je s t  dyskus ja  - p rze rw a ł w  końcu 
N ow akow i jeden z m ieszkańców .
- N ie , n ie , n ie  - o dpow iedz ia ł p rzewodniczący.
- To m oże k toś  k o m p e te n tn y  p rze d s ta w i, o co  
ch o d z i - s kw ito w a ł zn ie c ie rp liw ony  mężczyzna.
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Większość nie daje 
alkoholu księdzu

Po o p u b liko w an iu  w  p op rzedn im  
num erze a rtyku łu  o  n ie trzeźw ym  księ
dzu, spyta liśm y użytkow n ików  po rta lu  
ja ro c in s k a .p l, czy częstu ją  księży a l
koho lem . Z decyd o w a n a  w iększość - 
ponad 72% - zaprzeczyła. Ponad 23% 
in te rn a u tó w  przyzna ło  jednak, że ro b i 
to  zawsze.

„J a  nie przyję łam  (księdza - przyp. 
red.), choć 10 m in u t wcześniej w róciłam  
do domu i  m inistranci na pewno wiedzieli, 
ze jestem  w  domu. M am  zasadę, ze ja k  
chcę się z k im ś spotkać i  porozmawiać, to 
zapraszam go do dom u na dogodną d la  
obu stron godzinę - do księdza takiego 
zaproszenia nie kierowałam, wiec sprawa 
jes t d la m nie ja s n a ”  - napisał na ja roc iń -

ska.pl „ lu le k ” . G łos w  dyskusji zabra ła  
też „n ic o la ” : „J a k  do m nie ksiądz p rzy
chodzi, to  sam p ro s i o alkohol, bo zawsze 
dostawał na początku. Ije s t tak: Może się 
napijemy, bo zim no ? I  cały l i t r  poszedł w  
tym roku na trzech. Chamstwo, bo jeszcze 
kopertę w z ią ł! P ara fia  nie z p o w ia tu ’’. 

O d d an o  573 głosy.
(kg)

Nigdy 72,3%
Tak, zawsze

Tylko czasam i

2 3 ,6 %

4 ,1 %

Krzyki, brygady 
odśnieżające, zasypane 
osiedla i wsie
Ela: Ja m ieszkam  w  Jarocinie i ja k  na razie narzekać mogę 

jedynie na odśnieżanie koło bloku. Spółdzielnia się nie spisuje 

w  tym  za dobrze, a chodnik i w  m ieście są  ja k  najbardziej ok! 

a a a : Ludzie, przecież je s t  z im a !!! Za m ies ią c  w szystko  

stopnieje i nie będzie tem atu .
OLA: Widzę, że nie tylko Jarocin ma ten  problem  W Żerkowie 

śniegu na rynku ty le  że nie m a gdzie zaparkować Zam iast na 

beżąco go wywozić to  nie ale oczywiście za czasów obecnego 

burm istrza  jeszcze nigdy n ie był rynek porządnie ośnieżony 

ale w  sum ie to  b urm istrz  m a to  gdzieś bo w  tym  w ieku to  już  

się czeka do em eryturk i i ta k  z d n ia  na dzień się b u ja j) ) )  
O lek: To nasza polska przypadłość ZAWSZE NARZEKAĆ!! -  

ja kby  nie było zimy, narzeka lib yśm y , że nie ma zimy. -  je s t 

zim a, je s t śnieg to  narzekamy, że za dużo śniegu, że za zimno, 

ja kby  w  d rugą  stronę n ie było śniegu narzekalibyśm y, że go 
nie m a! I TAK W KÓŁKO

zachowano oryg ina lną pisownię

PO R ZĄ D N A  K A W A , A  N IE  S IK I

Posiedzenie p o w ia to w e j ko m is ji rew izy jne j 
w  spraw ie zakupu nieruchom ości w  Kotlin ie  po
legało na żm udnym  przeglądaniu dokum entów . 
N ic dziwnego,, że uczestnicy spotkania poprosili 
o podanie im  kawy. Specja lne w ym agan ia  m ia ł 
Zygm unt M eisnerowski, który najwyraźniej gardzi 
czarnym  napojem  przyrządzonym  w  ekspresie. 
- Sypana, gorzka, czarna - to  je s t  porządna kawa. 
A n ie  tak ie ... s ik i - w zdrygną ł się radny.

► W YPOW IEDŹ TADEUSZA ULATOWSKIEGO POPULARNA W  INTERNECIE

R eko rd o w y  d y re k to r  

ja ro c iń s k ie g o  „ogóln iaka"
Po n iedaw nej w yp o w ie d z i d y re k to ra  liceum  im . 

T. Kościuszki w  Jarocinie Tadeusza U latowskiego w  sieci 
zawrzało. G dy kierow ana przez niego placówka spadła 
w  ogó lnopo lsk im  rank ingu  liceów  o  190 m iejsc, s tw ie r-, 
dził, że d la  niego najważniejszy jest wygląd szkoły i  praca 
d la  nauczycieli.

In ternauci d la dyrektora by li bezlitośni. O prócz wie
lu negatywnych kom entarzy na po rta lu  ja roc inska .p l, 
w rzuc ili jego  zdjęcie na stronę dem otyw a to ry .p l. Tam 
zosta ła p o lub iona  przez ponad 220 osób, a 191 użyt
kow ników  k liknę ło  ocenę „m ocne ” . B yło  to  jednak za 
m a ło , by obrazek tra f i ł na g łów ną  stronę po rta lu .

D e m o ty w a to r z Tadeuszem  U la to w s k im  okaza ł 
się jednak  rekordow ym  w pisem  na fan  page’u „G aze ty  
Ja roc ińsk ie j”  w  p o rta lu  Facebook od  począ tku  jego  
istn ienia. P o lu b iło  go ponad  130 in te rnau tów , a ponad 
40 udostępn iło  na swoich tablicach. (kg)

Priorytety polskiej szkoły
D la  m nie  na jw ażn ie jsze  Jest, z ę b y  p la có w ka  e le g a n cko  I sch lu d n ie  w y g lą d a ła  I 

z ę b y  n a u czyc ie le  m ie li p ra cę  A  ra n k in g ?  R a n k in g  m nie  n ie  In te resu je  - d y re k to r 
Ja roc iń sk iego  o g d ln la ka  o s ła b ych  w y n ik a c h  szkoty

N IEC H  K A Ź M IE R C Z A K  O D D A  

8 4  TYS. N A G R Ó D

Dyskusja na zebraniu osiedlow ym  na G linkach 
(pa trz  w yżej) szybko zeszła na te m a t pieniędzy. 
Przewodniczący Rady M iejskiej Robert Kaźmierczak 
w y tkn ą ł obecnym  w ładzom , że w yrzuc iły  1 0 0  tys. 
z ł na p lastikow e lodow isko, nie pyta jąc o zdanie 
m ieszkańców. W ypow iedź zyskała aplauz zebra
nych. W  odpow iedzi glos zabra ła w icebu rm is trz  
Hanna Szatkowska. Ża liła  się, że razem z d rug im  

w icebu rm is trzem  dosta ła  ty lko  7 0 0  z ł nagrody, 
podobnie  ja k  reszta urzędników . - Pan K ażm ier- 
czak m ów i, że w yda liśm y na lodow isko  1 0 0  tys. 
zł, a w  p o p rze d n ich  dw óch kad e nc jach  d o s ta ł 
p o n ad  8 4  tys. z i nagród, poza pensją , k tó rą  m ia i 
wyższą n iż  w ice b u rm is trz  Kostka i  ja  - zauważyła 
Szatkowska. Sala od razu zareagow ała. - To trze 
ba oddać. Pow in ien  oddać - dom aga li się ludzie. 
Przewodniczący rady udał się na kolejne zebranie.

W IA D E R K O W Y  ZŁO D ZIEJ

--------------------------------------- :------------- O G Ł O S Z E N I E

Zespół Szkół Przyrodniczo-Biznesowych w Tarcach

• TECHNIK WETERYNARII

• TECHNIK ARCHITEKTURY KRAJOBRAZU 

■ TECHNIK AGROBIZNESU
• TECHNIK TECHNOLOGII ŻYWNOŚCI

• TECHNIK ORGANIZACJI REKLAMY

• FOTOTECHNIK

DRZWI OTWARTE 15 marca 2013 r.

Gimnazjalisto! Ciekawe zawody!
* TECHNIK LOGISTYK

T0P5, CZYLI NAJPOPULARNIEJSZE 
ARTYKUŁY NA JAROCINSKA.PL OSTATNIEGO 
TYGODNIA

Na je d n ym  z ja ro c iń sk ich  os ied li dokonano 
z u c h w a łe j kradz ieży. Jej p rz e d m io te m  b y ło ... 
w iaderko  na śm iec i, które ktoś na chw ilę  zostaw ił 
przy kontenerze. Poszkodowana osoba w ystoso 
w a ła  apel do sp raw ców  tego han iebnego czynu. 
Pozostaje liczyć, że poruszy on sum ien ie  złodzieja.

w w w . ta  r c e . o w i a t - j a r o c i n s k i .

1 . P rezes p o w ie d z ia ł:  „ Z a ła tw c ie  m ró z ”  

[W ID E O ]
2 .  W y s z e d ł z  w ię z ie n ia  i z n ó w  h a n d lo w a ł 

n a rk o ty k a m i
3 .  S z n u re k  w  C h le b ie , p ie k a rz  d o s ta ł m a n d a t

4 .  K rz y k i,  b ry g a d y  o d ś n ie ż a ją c e , z a s y p a n e  

o s ie d la  i w s ie

5 . K o n k u rs ! W y g ra j p ra w o  ja z d y  z  „G a z e tą ” !

U W A G A !'.!

TO  Z A B R A Ł  W IAD ER KO  

MECH JE ŁASKAW IE Z W fto  

i\ PO STAW I T A M  G D Z IL  ;

■

rocinska.pl
jarocinska.pl
jarocinska.pl
demotywatory.pl
JAROCINSKA.PL
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NOSKÓW ► JARO CIN

Pół miliona z Unii na zabytkowy kościół
Zastępca na 
przewodniczącą

1  W io s n ą  r o z p o c z n ie  s ię  r e m o n t  z a b y tk o w e g o  k o ś c io ła  w  N o s k o w ie . P a r a f ia  p .w . Św . T ró jc y  o t r z y m a  
r e fu n d a c ję  z  U n ii E u ro p e js k ie j  w  w y so k o śc i p ó ł  m il io n a  z ło ty c h .

JAKIE PRACE ZOSTANĄ 
WYKONANE W  KOŚCIELE 

W NOSKOWIE?

► rem o n t w ieży  kościoła

► rew aloryzac ja  dzw onn icy

► rew a lo ryzac ja  m uru og rodze n io w e g o  

- oczyszczenie kam ien ia

oraz w yko n a n ie  nak ryw y  

z cegły ceram icznej

► rew aloryzac ja  d rog i procesyjnej 

przy kościele

► dem ontaż w szystkich  schodów  

w e jśc iow ych  na te ren  kościoła

i w yko n a n ie  now ych

► zagospoda row an ie  og rodu  i te re n ó w  

rekreacyjnych

S ta ra n ia  p a ra f i i  o pozyska n ie  
środków z Program u Rozwoju Obsza
rów  W iejskich rozpoczę ły się w  lu tym  
ub ieg łego roku . Jednym  z n iezbęd
nych w a runków  b y ło  przyjęcie  przez 
radę g m in y  p la n u  o d n o w y  wsi. N a  
tym  e tap ie  p o ja w iły  się p rob lem y. 
N ie k tó rzy  radn i tw ie rd z ili w tedy, że

proboszcz w chodz i w  paradę gm inie, 
k tó ra  s ta ra ła  się o  ś rod k i na b u d o 
wę i m odern izację  św ie tlic  w ie jsk ich  
z tego samego funduszu. Jak się z cza
sem okaza ło , obaw y b y ły  niesłuszne. 
P ieniądze z U n ii p rzyznano zarów no 
gm in ie, ja k  i pa ra fii. - M ów iłem  im , że 
to  n ie koliduje, a le nie w ierzyli - p rzy 

pom ina  proboszcz p a ra fii Św. Trójcy.

Koszt inwestycji m a wynieść w  su
m ie ponad 690 tys. zł. Brakująca kw o
ta zostanie u zu p e łn ion a  ze środków  
p a ra fii, np . z ty tu łu  dz ie rżaw y z iem i, 
a także ze zb ió rek przeprowadzonych
w śród  pa ra fian .

Rozpoczęcie prac planowane jest

na wiosnę. Będą się one odbyw ały pod 
nadzorem W ojewódzkiego Konserwa
to ra  Zabytków. - Jeśli dopisze pogoda 
i  będzie to technicznie możliwe, to postara
my się zakończyć inwestycję do września. 
Oczywiście najpierw będzie robiona wieża 
kościoła i  dzwonnica - p lanuje ksiądz 
Jarosław Kaczmarek. (ig i)

Lecnosiawa 
D ębska  m oże 
b yć  p ie rw s z ą  
w  h is to rii prze
w o d n ic z ą c ą  
R ady M ie jskie j 
w  J a ro c in ie .
Z  k ie ro w a n ia  
r a d ą  z r e z y 
gnow a ł Robert 
K a źm ie rc z a k ,
k tó ry  p rze d  ty g o d n ie m  w y g ra ł 
ko n ku rs  na d y re k to ra  W y d z ia 
łu  K u ltu ry  i D z ie d z ic tw a  M ia s ta  
Poznania . - Pani Lesia je s t jedną  
z rozważanych kandydatur - m ów i 
ta je m n iczo  do tychczasow y szef 
rady. N o w e m u  przew odniczące
m u  w ys ta rczy  poparc ie  11-oso 
bowego k lubu  Z iem ia  Jarocińska. 
N iew ykluczone jednak, że p o p a r
cie będzie większe. - Ju tro  m am y  
spotkanie radnych i  zdecydujemy, 
ja k  będziemy głosować  - zapewnia 
M a rc in  P ó łro ln ic z a k , p rze w o d 
n iczący k lu b u  P S L -u , k tó ry  jes t 
d rugą  frakc ją  w  radzie.

Lechosław a Dębska pozosta 
w ia  decyzję o  wyborze radzie m ie j
skiej i nie chce kom entować w ybo
ró w  przed sesją. C o  je ś li dostanie 
o fic ja ln ą  propozycję?  - Podejmę 
się tego zadania m im o zamiesza
nia, które jes t - deklaruje dzisiejsza 
zastępca przewodniczącego.

Sesję za p la n ow an o  w  środę 
o d g o d z . 15.00.

(nba)

------------------------------------------ :----------------------------------------------------  O G Ł O S Z E N I E  ------------------------------------------------------------------------------------------------

> 1 LIPCA W CHODZĄ W  ZYCIE NOWE ZASADY 

GOSPODARKI ODPADAMI

Wypowiedz umowę  
na odbiór śmieci

Jeśli masz um ow ę z firm ą  w y
w ozow ą na o d b ió r śm ieci, musisz 
ją  w ypow iedzieć.

Ustawa o u trzym aniu czystości 
i porządku w  gminach, tzw. ustawa 
śmieciowa, zobow iązuje samorzą
dy  do nałożenia na mieszkańców 
op ła t za od b ió r odpadów. Każda 
g m ina  z naszego terenu us ta liłą  
ju ż  op ła ty  za śmieci segregowane 
i niesegregowane. R achunk i zo 
staną naliczone według deklaracji, 
jakie  w  najbliższym  czasie tra fią  do 
wszystkich właścicieli nieruchom o
ści, k tó rzy  zostaną  zobow iązan i 
u iszczać o p ła ty  na rzecz gm iny.
- Żeby uniknąć płacenia dwa razy za to 

samo, właściciele nieruchomości po 
w inni z odpowiednim wyprzedzeniem 
wypowiedzieć umowę z dotychczaso
wym przedsiębiorcą, odbierającym  
odpady komunalne, tak, aby wyga
sła ona z dniem 30 czerwca 2013 r.
- uczulają urzędnicy Urzędu M ie j
skiego w  Jarocinie. - W  ustawie śmie
ciowej nie ma bowiem zapisu, k tóry  
pozwala na automapczzie rozwiązanie 
umów  w całym kra ju  ze wszystkimi 
przedsiębiorcami. Osoby, które mają 
podpisane um owy z firm am i wyw o
zow ym i, pow inny sprawdzić, ja k i 
jest okres wypowiedzenia - zdarzają 
się nawet trzymiesięczne.

Część z działających na naszym 
rynku odb io rców  odpadów  dekla
ruje, że będzie pom agała  k lien tom  
w  rozw iązan iu  istniejących umów.
- U  nas obowiązuje miesięczny okres

wypowiedzenia, więc w  m arcu ra 
zem z fa k tu ra m i za śmieci do miesz
kańców tra fi inform acja dotycząca 
konieczności rozw iązan ia  um ów
- tłum aczy E lżbieta Rybka z firm y  
Eko-E ltrans. - Oczywiści wypowie
dzenie będzie można złożyć u nas 
osobiście, wysłać a  także przekazać 
inkasentowi, k tó ry zbiera opłaty.

Czytelnicy „G azety”  pytają też, 
co z zapisem dotyczącym kar um ow
nych za wcześniejsze rozw iązanie 
umowy, k tó ry  obow iązuje k lien tów  
np. Z G O  N ova. - Przy ostatnich  
fakturach, które będziemy wysyłać do 
naszych klientów będziemy in form o
w ali i  przypom inali ó tym obowiązku
- tłum aczy prezes W ojciech W isz
niewski. Szef Z G O  Nova deklaruje, 
że usługobiorcy spółki nie będą m u- 
sieli płacić 100 zl kary. - Oczywiście 
będziemy to rob ić za porozumieniem  
stron i  nie wyobrażam sobie, żebyśmy 
m ogli inaczej potraktować naszego 
klienta.

Zgodnie z now ym i przepisam i 
za podpisanie um ów  po lipcu  2013 
roku odpow iadać będzie wyłącznie 

gm ina .
S zcze g ó ło w ych  in fo rm a c ji 

do tyczących  now ych  rozw iązań  
w  g m in ie  J a ro c in  u d z ie la ją  też 
p ra co w n icy  U rzę d u  M ie jsk ie g o  
pod n r tel.: (6 2 ) 7 4  9 9  5 4 6  i (62 )  

7 4  9 9  5 4 8 .
(nba)

(W ypow iedź prezesa W ojciecha
W iszn iow skiego jest au toryzow ana)

Eurocentrum  Innow acji i Przedsiębiorczości 
w  Ostrow ie W ie lkopo lsk im

ul. B udow lanych 5 
6 3 -4 0 0  O strów  W ie lkopo lsk i 

te l. 6 2  7 3 6  10  27  
b iu ro@ euro .c tiw .p l

Planujesz założenie własnej firmy?
Nie masz na ten cel środków finansowych?

Nie wiesz jakie kroki należy podjąć, aby rozpocząć działalność?

W e ź  u d z ia ł  w  p r o je k c ie :

PfGCfUC/V NA KRYZYS
PROJEKT SKIEROWANY JEST DO MIESZKAŃCÓW POWIATÓW:

gostyńskiego, ja roc ińsk iego , p leszewskiego, tu reckiego,

W jłro ie k c ie  mogą wziąć udział osoby, które łącznie spełniają następujące warunki:

■ są oso bam i be zrobo tnym i w  w ie ku  pow yże j 5 0  la t,
■ nie p row adziły  dzia ła lności gospodarczej przez okres 1 roku przed przystąpien iem  d o  pro jektu,
■ po uzyskan iu  d o ta c ji za re jes tru ją  i będą p ro w a d z ić  d z ia ła lność  gospoda rczą  na te ren ie  

w /w  pow ia tów .

W  ramach projektu oferujem y:
>  SZKOLENIA GRUPOWE ORAZ DORADZTWO UMOŻLIWIAJĄCE UZYSKANIE WIEDZY I UMIEJĘTNOŚCI 

POTRZEBNYCH DO ZAŁOŻENIA I PROWADZENIA DZIAŁALNOŚCI GOSPODARCZEJ, 
BEZZW ROTNE W SPARCIE INWESTYCYJNE NA SFINANSOW ANIE PIERWSZYCH NAKŁADÓW

>  INWESTYCYJNYCH -  MAKSYMALNIE DO 4 0 .0 0 0  ZŁOTYCH,
BEZZW ROTNE W SPARCIE POMOSTOW E POZWALAJĄCE UTRZYMAĆ PŁYNNOŚĆ FINANSOW Ą

>  FIRM Y -  W  WYSOKOŚCI DO 1 .5 0 0  ZŁOTYCH M IESIĘCZNIE  WYPŁACANE W  OKRESIE  
PIERW SZYCH 6 MIESIĘCY OD DNIA ROZPOCZĘCIA DZIAŁALNOŚCI GOSPODARCZEJ,

>  WARSZTATY I SEM INARIA  ORAZ DORADZTWO MAJĄCE NA CELU ROZWÓJ PROWADZONEJ 
DZIAŁALNOŚCI GOSPODARCZEJ.

ZAPRASZAMY NA STRONĘ INTERNETOWĄ PROJEKTU:

W .E U R O .C T IW .P L /P IG U L K A

K A P ITA Ł L U D Z K I
NARODOWA S n tA TK lA  SPÓINOŚC

UWA EUROPEJSKA
EUROPEJSKI 

FUNDUSZ SPOŁECZNY

Z
A
P
R
A
S
Z
A
M
Y

P r o je k t  w s p ó ł f i n a n s o w a n y  p r z e z  U n ię  E u r o p e js k ą  w  r a m a c h  E u r o p e js k ie g o  F u n d u s z u  S p o łe c z n e g o

http://www.jarocinska.pl
mailto:biuro@euro.ctiw.pl
W.EURO.CTIW.PL/PIGULKA
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WIEŚCI
KRYMINALNE
Jechali z promilami
]  P ra w o  ja z d y  ka te g o r ii A , B, T  za 
trzym a n o  R yszardow i K . z g m iny  N ow e 
M ias to . 55-la tek jadąc ciężarowym  fia tem  
170 m ia ł 0,4 p rom ila  alkoholu. M ężczyzna 
dm u ch a ł podczas ru tynow e j k o n tro li 25 
stycznia o godz. 7.20 w  Boguszynie.
31 2,4 p ro m ila  a lko h o lu  m ia ł w  o rg a n i
zm ie A dam  A . z gm. K o tlin . 49-latek jechał 
row erem  kra jow ą  „11 ”  w  W yszkach.

Kolizje z mandatami
2 1  24 styczn ia  na u l. Stawnej w  W itaszy- 
cach k ie ru jący mercedesem m ieszkaniec 
D rezdenka podczas co fan ia  nie zachow ał 
należytej ostrożności i uderzył w  citroena. 
Z o s ta ł uka rany m andatem .

Tak sam o zakończyła  się ko liz ja  d la  
m ieszkańca Stefanowa, do  k tó re j dosz ło  
24 stycznia na u l. Szkolnej w  Rusku. M ę ż 
czyzna ja d ą c  po lonezem  nie dostosow a ł 
p rędkości d o  w a run kó w  panu jących  na 
d rodze i d o p ro w a d z ił d o  zderzen ia  z cię
ża row ym  mercedesem.

Torebka wyparowała
J| Torebkę dam ską w raz z dokum entam i 
i portfe lem  w  k tó rym  by ło  180 zł, zrabow a
no  24 stycznia w  Szkole Języków O bcych 
.A n g lis ta ”  w  Jarocin ie .

Nieletnie kradty w  marketach
2 1  D w ie  dziew czyny u ję to  23 stycznia na 

kradzieży w  K au flandz ie . 14-la tka  z Ja ro 
cina skradła artyku ły  spożywcze o wartości 
146 zł. O  rok  starszą poznaniankę p rzy ła 
pano na przyw łaszczeniu sobie p roduktów  
spożyw czych  i p rzem ys łow ych . M a rke t 
w ycen ił s tra ty  na 238 z ł. N ie le tn ie  z ło 
dz ie jk i zosta ły  przekazane rodz icom . Za 
sw oje  czyn y  o d p o w ie d z ą  p rzed  sądem  
rodz innym .

Wjechał w  słupki
2 1  21 stycznia na d rodze  k ra jow ej n r  12 

w  Jaraczew ie k ie ru jący  skodą fab ią  nie 
dostosow a ł prędkości d o  panujących  w a
runków  i uderzył w  trzy  s łupki p rzy drodze. 
M ie szkan ie c  Ja raczew a z o s ta ł uka ra n y  
m andatem .

Wymusił pierwszeństwo
2 1  21 stycznia na skrzyżowaniu ul. Wojska 

Polskiego z Bem a kieru jący citroenem  nie 
ustąpił pierwszeństwa przejazdu jadącem u 
o p le m . S praw ca  kraksy z o s ta ł uka ra n y  
m andatem .

Kradzież nawigacji i pieniędzy
2 1  N a ponad 2.000 z ł oszacowano straty 

p o  kradzieży naw igac ji i p ien iędzy z cię
ża ró w k i w  N o w ym  M ieście . W  nocy 23 
stycznia do  zaparkowanego w  oko licy baru  
da fa  w ła m a ł się n ieznany sprawca.

Odjechał i nie zapłacił za paliwo
2 1  18 stycznia na stacji benzynowej w  g m i
n ie  N ow e  M ia s to  d o s z ło  d o  k ra d z ie ży  
pa liw a . K ie row ca  za tankow a ł sam ochód 
osobow y za 100 z ł i od jecha ł nie płacąc.

(era)

► STRAŻACY W  AKCJI

1,9 p ro m ila  a lk o h o 
lu  m ia ła  w  o rg a n iz m ie  
3 3 -le tn ia  kob ie ta , k tó ra  
zg inę ła  na to rach  w  W i- 
ta s z y c a c h . J a ro c iń s k a  
p ro k u ra tu ra  u m o rz y ła  
ś ledztw o w  tej sprawie.

Ś le d c z y  u z n a li,  że 

z d a rz e n ie  n ie  z a w ie ra  
z n a m io n  p rzes tę p s tw a . 
T ra g e d ia  ro z e g ra ła  się 
w ie c z o re m  5 s ty c z n ia . 
K o b ie ta  zg inę ła  p o d  ko 
la m i tow arow ego składu. 
Z  re lacji m aszyn isty  w y 
n ika , że do jeżdża jąc  do  
s tac ji W itaszyce  zauw a
ży ł sto jącą p rzy  kraw ędzi 
pe ronu  kobietę. - Osoba 
nie  reagowała na sygnały 
dźwiękowe, a gdy poc iąg  
znajdow ał się kilkanaście  
m etrów od n ie j wskoczyła 
z peronu na to ry bezpośred
n io  pod  pociąg - in fo rm u je

2 1  Usuwali oberwaną rynnę. 2 3  stycznia na ul. 
W rocławskie j w  Zespole Szkół nr 3  w  Jarocinie 
strażacy usunęli oberwaną rynnę.

2 1  C ię ż a ró w k a  z  byd łem  częściowo w  row ie.
2 4  stycznia w  Racendowie sta r ob róc ił się na 
śliskie j nawierzchni drogi. Część pojazdu zna
lazła się rowie. C iężarówką przewożono bydło. 
O cho tn icy z m iejscow ej OSP przeprow adzili 
zw ierzęta do pobliskiego gospodarstw a. Po
jazd wyciągn ięto z rowu, po czym z powrotem 
załadowano. (era)

* ł *.*• >■• * ,1 • • I ■ » « ’>*
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► BYŁY RADNY ZGODNIE Z PRAWEM POBIERAŁ DOPŁATY DO CUDZEGO GRUNTU

Dr Janusz Wojtczak 
niewinny
i  S ą d  R e jo n o w y  w  J a ro c in ie  u n iew in n ił dr. J a n u s z a  W o jtc za k a  o sk a rż a n e g o  o  o s z u s tw o  p rz y  d o p ła ta c h  
ro ln ic z y c h . W y ro k  n ie  j e s t  p ra w o m o c n y . N ie w y k lu c z o n e , że  p r o k u r a tu r a  w n ie s ie  a p e la c ję .

P ro k u ra tu ra  za rzu ca ła  b y łe 
m u  radnem u  w y łu d ze n ie  p o n ad  
13 tys. z ł do p ła t z Agencji Restruk
tu ryzacji i  M ode rn izac ji R o ln ictw a 
w  zw iązku  z up raw ą  z iem i, k tó rą  
by ły  radny sprzedał gm inie.

W  ubiegłym roku  Sąd Rejonowy 
w  Jarocinie um o rzy ł postępowanie 
w obec przedsiębiorcy. Ta decyzja 
zosta ła uchylona przez kaliski sąd 
okręgowy, k tó ry  zw róc ił uwagę, że 
w  postanow ien iu  pierwszej instan
c ji b rak by ło  „rozw ażań  na tem at 
ew entua lnego za m ia ru  d z ia ła n ia

sprawcy” . Wskazano też, że w  spra
wie pow inno  być przeprowadzone 
postępow anie  dow odow e. Proces 
ruszył ponow nie, a ro ln ik  znów  za
siad ł na ław ie  oskarżonych. L in ia  
obrony uw idoczn iła  się ju ż  podczas 
pierwszej rozprawy. - Czy gdyby pan  
wiedział, m ia ł przeświadczenie, że te 
dopłaty się panu nie należą, występo
wałby pan?  - py ta ł swojego k lien ta  
mec. Jacek Ladrow ski z Poznania. 
- A bso lu tn ie  n ie  - o d p o w ia d a ł d r  
W o jtczak , k tó ry  o d  p o czą tku  nie 
przyznaw ał się do  winy.

M a te ria ł dow odow y w  sprawie 
poszerzył się o  przesłuchanie k ilku  
dodatkow ych świadków. W  o p in ii 
sądu nie ma dow odów  na to, że ro l
n ik chciał celowo wprowadzić w  błąd 

agencję. -Sąd uznał, że tego zamiaru po 
stronie pana Wojtczaka nie było, a  tym 
samym nie można m ówić o przestęp
stwie i  w  związku z tym sąd uniewinnił 
oskarżonego odstawianych m u zarzu
tów - tłumaczy sędzia Tomasz Janiec, 
przewodniczący składu orzekające
go. -C o d o  oceny prawnej zdarzenia 
nie ma dowodów w  ocenie sądu, które

pozwalałyby w sposób nie budzący wąt
pliwości przyjąć, że oskarżany składając 
wnioski o dopłaty chciał doprowadzić do 
niekorzystnego rozporządzenia agencji.

Jak dodaje sędzia, znam ienne 
jest to , że sama agencja nie czuje 
się pokrzywdzona i nie występowała 
z żadnym i roszczeniam i wobec by
łego radnego.

P rokura tu ra  Rejonowa w  Ja ro 
cinie w nioskow ała o  pisemne uza
sadnienie w yroku. N iewykluczone, 
że wniesiona zostanie apelacja.

(nba)

► PROKURATURA UMORZYŁA ŚLEDZTWO W  SPRAWIE ŚMIERCI 33-LETNIEJ MIESZKANKI WITASZYC

Samobójstwo na torach
Janusz W alczak, zastępca 
p ro ku ra to ra  okręgowego 
w  O s tro w ie  W ie lk o p o l
skim . 33-la tka  zg inę ła  na 
m iejscu. O rgana ścigania 
usta liły , że feralnego dn ia  
w  dom u  kob ie ty  in te rw e
n iow a ła  po lic ja , k tó rą  we
zw a ł je j pa rtn e r życiowy. 
K ie d y  fu n k c jo n a r iu s z e  
p rz y b y l i  d o  W ita s z y c , 
33-la tka  zdążyła  opuścić 
m ieszkan ie . K o n k u b e n 
to w i n ie  u d a ło  się z n ią  
skontaktow ać te le fon icz 
n ie. - N astępnie  kob ie ta  
przedzwoniła do mężczyzny 
in form ując o zamiarze ta r
gnięcia się na życie. Z jego  
relacji wynika, że wcześniej 
k o n k u b in a  zapow iada ła  
d o konan ie  sam obójstw a  
- re lac jonu je  p ro k u ra to r 
W alczak.

(era)

K O M E N T A R Z E  N A 'f Q r o c in s k a .p l

N a podwójnym  gazie 
chciał przejechać 
ponad  300 km

1,3 p ro m ila  a lko h o lu  m ia ł w  o rg a 
n izm ie  52 -le tn i K rz y s z to f M . W  ta k im  
stanie w s iad ł za kierow nicę hondy civic 
i  chc ia ł przejechać ponad  300 k ilo m e 
trów .

Sygnał o p ija n ym  k ie row cy p o lic ja  
o trz y m a ła  o d  a n o n im o w e g o  m iesz
kańca  J a ro c in a . W  sobo tę  d y ż u rn y  
w  ko m e n d z ie  d o s ta ł in fo rm a c ję , że 
n ie trz e ź w y  u c z e s tn ik  ru c h u  d ro g o 
w ego je d z ie  h o n d ą  c iv ic  u l. W o jska  
P o lsk iego  w  k ie ru n k u  ro n d a . P a tro l 
z a trz y m a ł w skazany p o ja zd  na k ra 
jo w e j „1 1 ” . - Funkcjonariusze od razu

wyczuli woń a lkoho lu  od siedzącego za 
kó łk iem  mężczyzny. Ja k  wykazało prze
prowadzone na m iejscu badanie, m ia ł 
on 1,3p ro m ila  a lkoho lu  we k rw i - m ów i 
st. sierż. Agnieszka Zaworska, rzecznik 
prasow y K o m e n dy  Pow ia tow e j P o lic ji 

w  Jarocin ie .
53-letni K rzyszto f M . m ia ł do poko

nania ponad 300 kilom etrów . Jechał do 
m ie jscowości Czechowice - Dziedzice.

K ie row ca  s trac ił p raw o  jazdy. Za 
jazdę  po  p ijaku  g ro z i m u 2 la ta  w ięzie
nia.

(era)

P o s zu k iw a ł go 
k ra k o w s k i sad

Ja ro c iń scy  p o lic ja n c i z a trz y m a li m ężczyznę 
poszukiw anego przez krakow ski sąd.

F unkc jonariusze  o trz y m a li zg łoszen ie  o  p o 
dejrzan ie  zachow u jącym  się m ężczyźnie w  jednym  
z pociągów . - Z  in fo rm a c ji wynikało, że podróżujący  
spraw ia wrażenie osoby chorej psychicznie, zdener
wowanej - re lac jonu je  st. sierż. M ac ie j Kaczm arek 
z K om endy Pow ia tow e j P o lic ji w  Jarocin ie . P o li
c janci po jecha li na dw orzec P K P  W skazany przez 
kolejarzy mężczyzna nie m ia ł ku rtk i i był zmarznięty.

Po sp ra w d ze n iu  danych  oka za ło  się, że je s t 
poszukiw any przez Sąd Rejonow y K raków  - Ś ró d 

mieście w  celu doprowadzenia do  aresztu śledczego. 
A rkad iusz  L . z W roc ław ia  t ra f i ł do  po licy jne j izby 
za trzym ań . (era)

http://www.jarocinska.pl
fQrocinska.pl


1
w w w .ja ro c in s k a .p l

5 (1 1 6 4 ) 1 lutego 2 0 1 3  i GAZETA JAROCIŃSKA 5

i
I

4 -

KOTLIN
► JARO CIN

i

i
I

i
I

r

Potrzebna jest ścieżka rowerowa  
z Kotlina do Wyszek
1  B u d o w y  śc ieżk i ro w e ro w e j p rz y  d r o d z e  k ra jo w e j n r  11 d o m a g a ją  się  m ie s z k a ń c y  g m in y  K o tlin . M a  
u ła tw ić  m ło d z ie ż y  d o s ta n ie  się  d o  sz k ó ł p o n a d g im n a z ja ln y c h .

MARIOLA
MAZUR
mieszkanka
Twardowa

Dzieci ze w si n ie będą m ia ły  
dostępu  do ośw iaty. A u to b u 
sy z w io se k  zo s ta ły  w yco fa -
ne. M oja  córka w  przyszłym  
roku ju ż  skończy szko łę , a le 
je s t w e w s i dużo dz iec i, które 
skończą g im naz jum  i d la  n ich 
zostanie  zam kn ię ty  dostęp  do 
ośw iaty. Skończą g im naz jum  
i będą s iedz ieć  w  d o m u , bo 
nie będą m ia ły  ja k  dostać się 
do szkoły. N ik t n ie chce, aby 
jego dziecko zostało potrącone 
przez samochód idąc czy jadąc 
row erem  „ 1 1 ” . To nie są lata 
8 0 .,  że na godzinę jedzie  10  
sam ochodów .

O  kon ieczności bu d ow y  ciągu 
p ieszo-jezdnego w zd łu ż  k ra jow ej 
„1 1 ”  na odc in ku  W yszki - K o t lin  
w ie lokrotn ie m ów ił radny M iro s ła w  
Twardowski. Temat poruszyła rów 
nież M a r io la  M a z u r na zebran iu  
so łeckim  w  Tw ardow ie .

K o b ie ta  d o w o z i co d z ie n n ie  
córkę na p rzystanek au tobusow y 
d o  W yszek (p rz y  kom is ie  sam o
chodow ym ). D z iew czyna kszta łc i 
się w  Zespole Szkół U s ługow o-G o
spodarczych w  Pleszewie. - Wyszki, 
Magnuszewice m ają tyle autobusów. 
Nasze dzieci w  Twardowie m ają tylko 
jeden. N ie  chcą się uczyć tylko w  Ja 

2 .2 5 9 .3 6 0  z ł
MIAŁABY KOSZTOWAĆ 

BUDOWA ŚCIEŻKI ROWEROWEJ 

KOTLIN - WYSZKI

rocinie czy Tamach. Chcą uczęszczać 
także do innych szkól. Byłabym za 
tym, aby starać się o ścieżkę rowe- 
row erow ą  - m ó w iła  m ieszkanka  
Tw ardow a. W n ioskow a ła  do  w ó j
ta, żeby zabiegał o  budow ę ścieżki 
row erow e j od  skrzyżow an ia  k ra 
jo w e j „  11 ”  z d ro g ą  na  T w ard ó w  
w  k ie run ku  W itaszyc. G dyby  b y ł 
tak i ciąg pieszo-jezdny, to  m łodzież 
row erem  m og łaby  sobie dojechać 
na  p rzys ta n e k  d o  W yszek, skąd 
m ożna  wsiąść w  au tobusy jadące 
do  Ja roc ina  czy Pleszewa. - Jadąc  
rowerem .jedenas tką ”  dziecko nie  
m a gdzie się schować, iść  też tam

13 km
DZIENNIE PRZEJEŻDŻA MARIOLA 

MAZUR, DOWOŻĄC CÓRKĘ 

Z TWARDOWA DO WYSZEK

je s t ogromy strach. N ie  m a ja k  do
jechać  z Twardowa do Wyszek, bo 
nie m a ścieżki rowerowej a n i pobo
cza - t łum aczy ła  M a r io la  M azur. 
Jej w ypow iedź pop ie ra li także in n i 
m ieszkańcy w ioski. Ludzie  wskazy
w a li, że z T w ardow a do  Jaroc ina  
je s t ty lko  lin ia  17, a do  Pleszewa 
nie m a  żadnego po łączenia.

- Pierwsze słyszę ten wniosek, 
ja k  jestem  tu ta j 40  lat. Wniosek je s t 
słuszny - po w ie d z ia ł obecny na ze
b ra n iu  W alen ty Kw aśniew ski, by ły  
w ło d a rz  K o tlin a .

W ó jt  M ir o s ła w  P a te rc z y k  
m ó w ił, że b u d o w a  ścieżk i row e 

row e j K o t l in  - W yszk i je s t z a p i
sana w  W ie lo le tn ie j P ro g n oz ie  
F in a n so w e j. - K w o ta  je s t  zabez
p ieczona, ty lk o  m u s i p rz y ją ć  re 
a ln e  d z ia ła n ia  - z a p e w n ia ł sze f 
k o t l iń s k ie j a d m in is t ra c ji .  Jego  
z d a n ie m  n a jw ię c e j p ro b le m ó w  
będzie  z w ykupem  g ru n tó w  p od  
inw estyc ję . - To są indyw idua lne  
u s ta le n ia  z każdą osobą - p rz e 
s trz e g a ł w ó jt .  P rz y p o m n ia ł,  że 
gm in ie  spo ro  czasu za ję ły  ro z m o 
w y  do tyczące  w yku p u  c iągu  p ie 
szo-jezdnego p rzy  u l. Poznańskiej 
w  K o tlin ie .

(era)

► KOTLIN

JLA kontra Grzelak
Ja rocińsk ie  L in ie  A u to b u so 

we i f irm a  U s łu g i T ransportow e 
Przewozy Autokarow e Eugeniusz 
G rze lak  z Żerkow a prze ję ły  lin ie  

po  PKS-ie. w  gm in ie  K o tlin .
O p ró cz  is tn ie jących  ju ż  l in i i  

P2 i P w g m in ie  K o tlin  ja roc ińska  
spó łka  u ru c h o m iła  „1 7 ”  Ja roc in
- Sławoszew. Tym  sam ym  ob ję ła  
sw o im i us ługam i ju ż  ca łą  gm inę 
K o tlin . S am orząd  będzie p ła c ił 
m iesięcznie ja roc ińsk iem u  prze
w o źn ikow i 3.200 z ł, a w  wakacje 
2 tys. zł. D o p ła ty  do  kom un ikac ji 
p u b liczne j b u d z iły  kon trow ers je  
w śród  ko tlińsk ich  radnych  w  cza
sie ana lizy tegorocznego budżetu.
- W Żerkow ie Grzelakow i nie do

p łaca ją  i  jeździ i  tu ta j by też jeźdz ił 
• m ó w ił Z d z is ław  W odn iczak.

Żerkow sk i p rzew oźn ik  i J L A  

jeżdżą d o  G izałek. P ow tórzy ła  się

sytuacja z ubiegłego roku , k iedy 
c i sam i ope ra to rzy  ku rso w a li na 
tej samej trasie w  gm in ie  Żerków. 

- Na pewno nie m a tylu pasażerów, 
aby dwóch przew oźn ików  m ia ło  
p raw o  bytu. Z  tego co obserwuję, 
to  widzę, że pasażerowie są bardziej 
do nas przekonan i - m ów i Paweł 
Ł a ko m y z Ja roc ińsk ich  L in ii A u 

tobusow ych.
N ie w y k lu c z o n e , że je d e n  

z p rz e w o ź n ik ó w  będzie  m u s ia ł 

się w yco fać . - Każdy scenariusz  
je s t możliwy. Trudno powiedzieć, 
ja k  to  się poukłada . Sytuację bę
dziem y m on ito row ać na bieżąco. 
M am y drogie ekologiczne autobusy, 
ponosim y koszt)’ ubezpieczenia, za
r a ż a m y  całą in fras truk tu rą  prze
stankową i  nigdy nie zrównamy się 
z pryw atnym  przewoźnikiem, bo on 
m a inne  m echan izm y o rgan iza-

CENY B ILETÓ W
bile t m iesięczny pracowniczy 

b ile t jednorazowy

JAROCIŃSKIE 

L IN IE  AUTO BUSO W E

1 9 2  z ł  

7 ,9 0  z ł

USŁUGI TRANSPORTOW E 
PRZEW OZY AUTO KARO W E 

EUGENIUSZ GRZELAK

1 8 8  z ł  

5 ,7 0  z ł

Ulica Ługi
z małymi szansami 
na schetynówkę
. D op ie ro  na 53. m iejscu w  w ie lkopo l
skim  rank ingu  N arodow ego  P rogram u 
Przebudowy D róg  Lokalnych znalazło się 
zadanie zgłoszone przez gm inę Jarocin . 
C hodz i o  przebudowę ul. Ług i, k tó ra  jest 
je d n ą  z n iew ie lu  zap lanow anych w  tego
rocznym  budżecie inwestycji. G m ina  stara 
się o  ponad 800 tys. z ł do finansow an ia  
c z y li d o k ła d n ie  p o ło w ę  szacow anych  
kosztów  budow y. Szanse na pozyskanie 
dofinansow ania  są niewielkie. - Będziemy 
to realizować, nawet je ś li nie uda nam się 
pozyskać tych środków zewnętrznych - de
k la ru je  w ice b u rm is trz  M ik o ła j Kostka. 
Skąd gm ina weźmie pieniądze? -Myślę, że 
sporo uda nam się zaoszczędzić w  tym roku  
na przetargach - tw ierdzi zastępca b u rm i
strza. Wcześniej pow ia t zagw aran tow a ł 
g m in ie  w sparcie  b u d o w y  w  w ysokości 
300 tys. z ł. (nba)

► JARO CIN

Wciąż nie ma umowy 
na festiwal

W ładze m iasta  liczy ły , że do  końca 
stycznia uda się podpisać umowę z agen
c ją  G o  A head  na o rgan izację  tegorocz
nego Jarocin  Festiwal. P óki co kon trak tu  
nie sfina lizow ano. - Negocjacje jeszcze nie 
są zakończone - p o in fo rm ow a ła  w icebur
m is trz  H a n n a  S za łkow ska. - Wszelkie 
szczegóły po  zakończeniu rozmów, na razie 
nie mogę podać  żadnych in fo rm acji. N ie 
w ia d o m o  więc, czy m iasto  będzie szuka
ło  dodatkow ych  pieniędzy, czy agencja 
o g ra n iczy  o fe rtę  fes tiw a lo w ą . G m in a  
rozm aw ia  z G o  A head, po  n ieudanym  
p rze ta rg u  na  p ro d u kc ję  im p re zy , k ie 
dy okaza ło  się, że p ropozyc ja  jedynego 
o fe ren ta  p rzekracza m ie jsk i budże t na 
im prezę o  200 tys. zł.

(nba)

K O M E N T A R Z E  N A

c ji swojej f irm y  - m ó w i G rzegorz 
M irk ie w icz , prezes JL A . P om im o 
trzech p ró b  E ugeniusz G rzelak, 
w ła ś c ic ie l f irm y  U s łu g i T ra n s 
p o rto w e  P rzew ozy A u to ka ro w e  
n ie  z n a la z ł czasu  na rozm o w ę  
z „G azetą ” . O ba j opera to rzy uzy
skali zezwolenie na wykonyw anie 
p rzew ozów  regu la rnych  na  tym  
te ren ie  z U rz ę d u  M a rs z a łk o w 
skiego w  Poznaniu .

Ż erkow ski p rzew oźn ik  w n io 

sko w a ł o  koncesję  25 czerw ca 
ubiegłego roku, a J L A  10 sierpnia. 

U rzę d n icy  departam en tu  tran s 
p o rtu  we w n ioskach  o b u  p rze 
w o ź n ik ó w  s tw ie rd z ili b łędy. Po 
ich  skorygow an iu  je d n i i d ru d zy  
o trz y m a li zgodę na obsługę lin i i  
komunikacyjnej z zachowaniem 15 
m in u t odstępu  m iędzy ku rsam i.

(era)

'faroc inska.p l

-------------  O G Ł O S Z E N I E  ---------------

AGD KOMPUTERY RTV

SPRZEDAŻ I SERWIS 
URZĄDZEŃ FISKALNYCH

MILICZ UL WROCŁAWSKA 7
te l .  6 9 5  0 4 0  0 6 7  

w w w .v a ts e rw is 2 4 .p l

http://www.jarocinska.pl
farocinska.pl
http://www.vatserwis24.pl
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N  F O R M A C JE

Czesław Nowak, przewodniczący  
osiedla Glinki (na zebraniu osiedlowym) 

„M y świetlicy nie mamy. My nie 
mamy nic na naszym osiedlu. ”

3 2 . 8 9 5 ZŁOTYCH zap łaci gm ina  Jarocin  za ubezpieczenie 
sprzętu kom puterow ego, k tó ry rozdano w  ram ach 
pro jektu  „ In te rn e t w  dom u szansą na rozwój w yk lu 
czonych cyfrow o m ieszkańców  G m iny Jarocin ", (nba)

► KO TLIN

Dyrektor 
w  najbliższym 
czasie czyli

► JAK W ŻERKOWIE STARANO SIĘ UKRYĆ POSIEDZENIE KOMISJI REWIZYJNEJ

Tajnie o zarzutach dyrektorki
1  T eresa  S z a b le w sk a , u rz ę d n ic z k a  z a jm u ją c a  się o b s łu g ą  R a d y  M ie jsk ie j w  Ż erk o w ie  i p rz e w o d n ic z ą c y  kom isji 
rew izy jn e j B o g d a n  B o ż e jew ic z  u trz y m y w a li, ż e  n ie  m a  p o s ie d z e n ia  te g o  g re m iu m . P ó ł g o d z in y  p ó ź n ie j  r a d n i  
ro z p o c z ę li  o b ra d y .

do połowy roku
W ójt K o tlin a  M iro s ła w  Pa- 

terczyk nie p o tra fi precyzyjnie 
określić, kiedy pow o ła  dyrekto
ra D o m u  K u ltu ry  w  K o tlin ie .

Rada G m in y  K o tlin  p o d 
ję ła  w  s ie rpn iu  uchw alę  o p o 
w o ła n iu  D o m u  K u ltu ry . Sa
m o rzą d o w a  jedno s tka  m ia ła  
ro z p o c z ą ć  fu n k c jo n o w a n ie  
od  1 paźdz ie rn ika  ub ieg łego 
ro k u . K ie d y  będzie  p o w o ła 
ny dyrekto r?  - W  najbliższym  
czasie dalsze d z ia ła n ia  będą 
poczynione. Dokumentacyjnie, 
rejestracyjnie wszystko je s t za
łatwione. W  stosownym czasie 
przyjdzie kolejność na powołanie 
kierow nika lub  dyrektora - u n i
ka o d p o w ie d z i w ło d a rz  K o 
tlina . M ó w i, że rozw aża jesz
cze połączenie d o m u  ku ltu ry  
z b ib lio te ką . - W  najbliższym  
czasie, czyli za m iesiąc. Myślę, 
że do po łow y roku  to spokojnie  
nastąpi - odpow iada  w ó jt.

(era)

2 .00 0 .0 0 0  z ł
zapisano w  tegorocznym  

budżecie Kotlina na 

rozbudow ę  Dom u Strażaka 

w  Kotlin ie , w  k tó rym  ma 

m ieścić się Dom  K u ltu ry

„G aze ta ”  o trzym a ła  n ieo fic ja lną  
in fo rm ac ję , że na w to re k  22 stycznia 
zap lanow ano posiedzenie kom is ji re
w izyjnej. Sygnał spraw dziliśm y w  b iu 
rze obs ług i rady. - N a razie nie. Ju tro  
będzie przewodniczący, to  na pewno  
coś usta lim y - us łysze liśm y od Teresy 
Szablewskiej. Z adzw on iliśm ydo  Bog
dana Bożejewicza, przewodniczącego 
kom is ji rew izyjnej. -Powiem tak: może 
n ie  spotkan ie  ko m is ji rewizyjnej, ale  
jestem  w urzędzie w  te j chw ili - o d p o 

w ie d z ia ł radny  z Ż ó łkow a .

„G azeta”: Jest posiedzenie ko
misji rewizyjnej czy nie ma?

Bogdan Boże jew icz: N ie  ma. Ta
kie spotkanie. N iekoniecznie kom isja 
rew izyjna. Jest pan przew odn iczący 
rady, jestem  ja , sekretarz.

„Gazeta”: Co jest tem atem  spo
tkania?

B. B .:  O g ó ln ie  o  z im ie  i o d 
ś n ie ż a n iu , b o  d z is ia j nas tro c h ę  
p o za w ie w a ło . P o n a d to  różne  inne

rzeczy  o  d o w o za ch  szko lnych . Są 
zastrzeżen ia , że kw o ta  za k ilo m e tr  
je s t za w ysoka , ale p rze ta rg  ju ż  się 
odby ł.

„Gazeta”: Czyli jest posiedzenie?
B. B.: To nie jest żadne posiedze

nie, ale jestem  w  tej chw ili w  urzędzie.
K ie d y  p o je ch a liśm y  d o  U rzę du  

M ia s ta  i G m in y  w  Ż e rko w ie , oka 

za ło  się, że w  sa li sesyjnej odbyw a 
się pos ie d zen ie  k o m is ji rew izy jn e j 
w  po sze rzo n ym  sk ładz ie . W  o b ra 

dach uczestn iczy li szefow ie ko m is ji 
p lanow an ia , finansów , ośw iaty, k u l
tu ry  i w sp ó łp ra cy  z zag ra n icą  o raz 
ro ln ic tw a  i o ch ro n y  środow iska. N a  
spotkaniu ana lizow ano zarzuty, które 
p o d  adresem  W o jc ie ch a  W aszaka, 
dy rek to ra  G m innego  Z espo łu  E ko
n o m iczn o -A dm in is tracy jnego  Szkół 
sk ierow ała  Barbara  N aw rocka, by ła  
d y re k to rk a  S z k o ły  P o d s ta w o w e j 
w  Dobieszczyźn ie .

(e ra )

► JAROCIN ► POLITYKA ZATRUDNIANIA Z KONKURSU W  JAROCIŃSKIM URZĘDZIE MIEJSKIM

Burmistrz honorowym obywatelem

R adca  em erytka w zięła odpraw ę 
i w róciła na  e ta t

P odczas o s ta tn ie g o  p o b y tu  
we F ranc ji S tan is ław  M a rtu za lsk i 
o trzym a ł honorow e obywatelstw o 
zaprzyjaźnionego z Jarocinem  L i-  
bercourt. B u rm is trz  podkreśla, że 
ty tu ł jes t d la  niego ba rdzo  ważny. 
- Tak się składa, że jestem  p ie rw 
szym burm istrzem  Jarocina, k tó ry  
zostat w  ten sposób uhonorowany.

Traktuję to ja k o  w ie lk i honor d la  
mnie, podziękowanie i  docenienie 
tego, co się wydarzyło w ciągu tych 
25  la t - p o d sum o w a ł M a r tu z a l
ski. - W  dobie, k iedy D epard ieu  
w yjechał z F ranc ji, b ilans  będzie 
im  się zgadzał, bu rm is trz  Jarocina  
s ta ł się obywatelem też, pośrednio  

oczywiście. (nba)

Radcy M ariann ie  Frąckowiak, 
k tó ra  po  dziesięciu latach w róc iła  
do  U rzędu M ie jsk iego  w  Ja ro c i
nie, w yp łacono  wcześniej z kasy 
u rzędu 20 tys. z ł odp ra w y  eme
ryta lne j.

W  styczniu w  ja roc ińsk im  m a
gistracie za trudn iono na etat radcę 
Mariannę Frąckowiak, która wygra
ła konkurs og łoszony przez b u r
m istrza. Była jedyną kandydatką. 
„Podczas rozmowy kwalifikacyjnej 
( . .. )  zaprezentowała się ja k o  osoba 
komunikatywna z bardzo wysokim  
poziomem wiedz' z zakresu znajomo
ści przepisów prawa samorządowego, 
prawa pracy i p raw a administracyj
nego ” - wychwalał w  uzasadnieniu 
w yboru burm istrz  Stanisław M a r
tuzalski i ja k  dodał, kandydatka „  
w  najwyższym stopniu spełnia wy
magania konieczne i dodatkowe” .

www.jarocinska.pl
►  K A Ż D E G O  D N IA  N O W E  IN F O R M A C J E

N ie  je s t to  p ie rw sza  s tycz
ność p ra w n ic z k i z ja ro c iń s k im  
urzędem , ale w łaśc iw ie  p o w ró t 
d o  p racy. W cześn ie j w  la ta c h  
1993-2003 M arianna  Frąckowiak 
rów nież była urzędowym  p raw n i
kiem . O je j z w o ln ie n iu  zdecydo
w a ł p o p rze d n i b u rm is trz . - Pani 
M aria n n a  Frąckow iak otrzym ała  
rozwiązanie umowy za wypowiedze
niem  z powodu reorganizacji urzę
du, połączonej ze zmniejszeniem  
s tanu  z a tru d n ie n ia  - t łu m a c z y  
Ew e lina  B artkow iak z B iu ra  P ro 
m ocji G m iny  Jarocin. - W związku 
z tym p a n i M a ria n n a  Frąckow iak  
z łoży ła  w n iosek o p rze jśc ie  na  
em erytu rę  i  o trzym a ła  odprawę  
em eryta lną. P raw n iczce  w y p ła 
cono  z kasy urzędu na odchodne 
21.585 zł.

(nba)

I
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Stanisław  M artuzalski, burm istrz Jarocina
(na konferencji prasow ej)

„Mogę dzisiaj powiedzieć z dumą, że uratowa
liśmy Jarocin od poważnych konsekwencji. ” 1 0

TYSIĘCY ZŁOTYCH przeznaczyła gm ina  Jarocin  na ada
p tac ję  C entrum  Ku ltu ra lnego w  Łuszczanow ie na potrzeby 
schron iska m łodzieżow ego. M iasto  og łos iło  konkurs na to 
zadanie. O ferty m ożna sk ładać do końca styczn ia . (nba) N F O R M A C J E

► ZAKUP NIERUCHOMOŚCI W  KOTLINIE POD LUPĄ KOMISJI REWIZYJNEJ KOM ENTARZ

Szukajcie, a nie znajdziecie
2  P o w ia to w a  k o m is ja  re w iz y jn a  p o  r a z  d ru g i  z e b ra ła  s ię  w  s p ra w ie  n a b y c ia  z a  5 m in  z ł n ie ru c h o m o ś c i  
w  K o tlin ie , g d z ie  m a  z o s ta ć  p rz e n ie s io n y  D o m  P o m o c y  S p o łe c z n e j. R a d n i  m a ją  w ą tp liw o ś c i , c z y  p ro c e d u ry  
z  ty m  z w ią z a n e  p rz e b ie g a ły  z g o d n ie  z  p ra w e m . S ta r o s ta  i w ic e s ta ro s ta  n ie s p e c ja ln ie  p o m a g a ją  je  ro z w ia ć .

Po pierw szym  posiedzen iu  ra d 
n i p o p ro s ili o przekazan ie  im  całej 
dokum en tac ji zw iązanej z zakupem  
n ie ruchom ośc i w  K o tlin ie . W  u b ie 
g łym  tyg o dn iu  o trzym a li od  starosty 
opasły  segregator.

- Gdzie je s t indeks dokumentów, 
które znajdują się w  tym segregatorze? 
To są oryginały, więc żeby późn ie j nie 
było, że m y coś dostaliśmy i  to zaginęło. 
Niech to będzie przygotowane tak, ja k  
w  szanującym się urzędzie - zd u m ia ł 
się Andrze j D w orzyński. - Było to przy
gotowywane „n a g o rą c o ” - tłum aczy! 
uchybienie wicestarosta, czym  w yw o
ła ł uśm iechy po litow an ia  na twarzach 
cz łonków  kom is ji.

- M ieliście dwa tygodnie na to, więc 
chyba nie ta k  „n a  g o rą co ”  - za d rw ił 
M a r ia n  M a tkow sk i. O  sporządzenie 
sp isu  p o p ro s z o n o  H o n o ra tę  Ś m i

gielską, dyrektorkę w ydz ia łu  rozw o ju  
s ta rostw a pow ia tow ego.

O ka za ło  się też, że w  segrega

torze b raku je  szczególnie is to tnego  
d la  radnych dokum entu . C hc ie li, by  
p rz e d s ta w io n o  im  o p in ię  p ra w n ą , 
k tó ra  w skazyw a ła  na kon ieczność  
ja k  najszybszego zakupu  n ie ru ch o 
m ości w  K o tlin ie  i przeniesienia tam  
pensjonariuszek D P S -u  z Zakrzewa. 
M iro s ła w  Drzazga, k tó ry  przez chwilę 
p rzys łuch iw a ł się ob radom , zano to 
w a ł u w a g i i  w yszed ł. - M oże zdąży 
przynieść tę op in ię  - w y ra z ił nadzie 
ję  p rze w o d n iczą cy  k o m is ji T eo d o r 
G robelny.

Posiedzenie trw a ło  jeszcze ponad 
godzinę, a w icesta rosta  nie zna laz ł 
w  tym  czasie d o k u m e n tu , k tó re g o  
d o m a g a li się ra d n i. N ie  u d a ło  m u  
się to  także przez k ilka  następnych 
godzin . - Ponieważ aku ra t radcy p ra w 
nego nie ma, nie po tra fię  w  te j chw ili 
odpowiedzieć. M uszę się skonsu lto 
wać z praw n ik iem . N ie będę wymyślał 
- s tw ie rdz ił, gdy z a d zw o n iliśm y  do  
niego po  p o łu d n iu .

Członkowie komisji rew izyjnej nie doczekali się od w icestarosty M irosław a  
Drzazgi dokum entu kluczowego dla sprawy, którą się zajm ują

O d  p ie rw s z e g o  p o s ie d z e n ia  
k o m is ji re w iz y jn e j u p ły n ę ły  d w a  
tygo dn ie . D la cze g o  w ięc n ie  p rz y 
g o to w a n o  w  ty m  czasie k o m p le tu  
dokum entów , o  które p ros ili je j cz łon 
kow ie? - Trudno odpowiedzieć. B y ł 
szereg d okum en tów  uszykowanych,

a  ja  dopiero wczoraj wróciłem  do p ra 
cy i  zacząłem przeg lądać. Poza tym  
uważam, że dokum entów było tyle, że 
kom isja m ia ła  co rob ić  - zaw yrokow ał 
D rzazga.

PIOTR IG N ASIAK

p.ignas iak@ ja roc inska .p l

Opiniotwórczy
starosta

I le  c z a s u  m o że  z a ją ć  
u rzędn ikow i zna lezienie w aż
nego dokum en tu , którego od 
d w ó ch  tyg o d n i dom aga  s ię  
kom is ja  rew izyjna? W ices ta 
rosta M iros ław  Drzazga poka
zu je , że i ca ły  dzień m oże nie 
w ystarczyć.

D laczego k luczow e j o p i
n ii p raw ne j, m ów iące j o KO
NIECZNOŚCI nabycia n ie ru 

chom ości w  K otlin ie  za grube 
m iliony, nie ma w śród innych 
d o ku m e n tó w  z tym  zw ią za 
nych? Bo i po co, radni dostali 
inne „pa p ie ry ", w ię c  m a ją  co 
robić.

N ie  ma co się d z iw ić  tym , 
k tó rzy  ża rto w a li, że w id o cz 
n ie  w ice s ta ro s ta  d o p ie ro  tę  
o p in ię  tw orzy. Ż a rty  je d n a k  

na tym  s ię  kończą , bo je ś li 
ta k ie j o p in ii n ie m a, to  może 
się okazać, że zarząd pow ia tu  
w y rzu c ił w  b ło to  5  m in  zł.

PIO TR IG N ASIAK

KOMENTARZE NA

o
farocinska.pl

----------------------------- O G Ł O S Z E N I E  ------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

MINI RANKING INSTALACJI PRZYJMUJĄCYCH ODPADY KOMUNALNE: ZGO W  JAROCINIE LIDEREM

ZGO najtańszą instalacja przyjmująca odpady komunalne
119 z t m n ie j n iż  M ie jsk i Z a k ła d  O c z y s z c z a n ia  w  O s tro w ie  W lk p . p o b ie r a  ja ro c iń s k i  Z a k ła d  G o s p o d a r k i  O d p a d a m i  z a  p rzy ję c ie  
to n y  o d p a d ó w  k o m u n a ln y c h , c o  c zy n i g m in n ą  sp ó łk ę  n a j t a ń s z ą  in s ta la c ją  te g o  ty p u  ( in s ta la c ja  m e c h a n ic z n o -b io lo g ic z n e g o  
p r z e tw a r z a n ia  o d p a d ó w )  w  W ie lk o p o lsc e .

Taką samą cenę, ja k  Z ak ła d  G ospo 
da rk i O dpadam i w  Jarocin ie  (195 zł netto  
za przyjęcie tony odpadów  kom unalnych) 
m a  M ie js k i Z a k ła d  G o s p o d a ro w a n ia  
O d p ad a m i K o m u n a l

nym i w  K o n in ie . Jed
nak Z G O  w  Jarocin ie , 
op rócz tego, że w yró ż 
n ia  się na jn iższą  ceną, 

to  na dodatek, ja ko  je 
d yna  f irm a  w  Polsce, 

p ro w a d z i d a rm o w ą  
s e le k ty w n ą  z b ió rk ę  
o d padów . Ó p ła ca  się 

ona  bow iem  nie ty lko  
g m in o m  i m ie szka ń 
com , ale także ś rod o 
w isku  o raz zak ładow i, 
pon iew aż w yd łuża  się 
d ługość życia  sk ła d o 
w iska. Trzeba rów nież 

za znaczyć , że w  o d 
ró ż n ie n iu  od  M Z G O  
w  K on in ie , ja roc ińsk ie
Z G O  pos iada  p u n k t o d b io ru  o d p ad ó w  
selektyw nie zebranych i p u n k t o d b io ru  
odpadów  prob lem ow ych, gdzie większość 
z n ich  p rzy jm ow ana  jes t od  osób p ryw a t
nych bezpłatn ie.

d P° dkreś lić , że Z ak ład  G ospo-
?arL * “ Opadam i, k tó ry  jes t ope ra to rem  

n ' a u Z ag o sp o d a ro w a n ia  O d p ad ó w  
o sejm ującym  sw o im  zasięgiem  k ilka  p o 
w ia tó w , m oże p o ch w a lić  się na jn iższy 

M ariusz M atyn icz 
szef ZG O : „C hociaż 
nie bra liśm y udzia łu 
w  wyznaczaniu wysokości 
op ła t za gospodarowanie 
odpadam i, które wejdą 
w  życie w  lipcu 2013 
roku, to  jednak swoim i 
dzia łan iam i dążymy 
do tego, by ceny za 
przyjm owane odpady były 
ja k  najniższe nie tylko 
w  Jarocinie, ale i innych 
gm inach „Porozum ienia 
M iędzygm innego'’ .

m i o p ła ta m i w  w o je w ó d z tw ie , o d  3 la t 
spó łka nie p o dn ios ła  cen za o d b ió r  o d 
p adów  kom una lnych . N iedaw no  zarząd 
Z G O  zagw aran tow a ł, że od p ła tn o ść  ta 

nie zm ien i się do  ko ń 
ca 2014 r. A  p rzy  tym  
z a p o w ie d z ia ł na  ze 
b ra n iu  w ła ś c ic ie li,  że 
zyski spó łk i będą coraz 
wyższe. - S ta ram y się 
w ykorzystać wszystkie 
nadarza jące  się m o ż 
liw o ś c i. In w e s tu je m y  
i ro z w ija m y  się p rz y  
wsparciu środków  u n ij
nych i p re ferencyjnych 
pożyczek, nie zaciąga
ją c  p rzy  tym  k redy tów  
kom ercyjnych. Szuka
m y rozw iązań  ekono
m icznych i korzystnych 
d la  środow iska, ja k  np. 
m ontaż paneli słonecz
nych czy in s ta la c ji do

odgazow an ia  składow iska, dz ięk i k tó re j 
w  przyszłości będziemy m og li przetwarzać 
b io g a z  na p rąd . To w szystko  p rzyn o s i 

korzyści spółce, udz ia łow com  oraz oczy
w iście m ieszańcom . Z ak ład  G ospodark i 
O dpadam i od  początku istn ien ia  jest p ro 
w adzony „p o  poznańsku", czyli w  sposób 
efektywny, oszczędny i z g łow ą  - w yjaśnia 
ta jem nicę n isk ich  cen M a riu sz  M a tyn icz , 
prezes Z G O .

M IN I RANKING (instalacja m echaniczno-biologicznego przetwarzania 
31BZI odpadów) z cenami netto za przyjęcie tony odpadów kom unalnych

w Czemptmu(Kośctan) w Koninie

mailto:p.ignasiak@jarocinska.pl
farocinska.pl
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NOW E M IASTO

Sołeckie pieniądze na świetlice, drogi i imprezy
1 3 1 3 .139 ,69  zł - tyle p ien ięd zy  w y d an y ch  z o s ta n ie  p rzez  w ioski w  ra m a c h  fu n d u sz u  so łeck iego . N ajw ięcej - n a  re m o n ty  i w y p o sażen ie  św ietlic.

D rzw i, garnki, krzesła - to  d la  niek
tó rych  w si na jp iln ie jsze  zakupy. N a 
świetlice najwięcej przeznaczą w  2013 
roku Klęka (25 tys. zl), Szyplów (ponad 
11 tys. zl), a także Stramnice, Skoraczew 
i  Dębno. W  sumie wszystkie sołectwa 
w ydadzą na ten cel praw ie 100 tys. zl. 
N a  d ru g im  m ie jscu, po d  względem

ilośc i zaplanow anych p ieniędzy - ok. 
53 tys. z l - są d rog i i  chodn ik i. Prym  
w iodą  N owe M ias to , K ruczynek i Bo- 
guszyn. M ieszkańcy gm iny chcą się też 
baw ić i in tegrow ać - d la tego na im 
prezy przeznaczonych zostanie ponad 
45 tys. zl. Najw ięcej - w  Boguszynie 
(8 tys. z l na D zień Dziecka i dożynki),

w  Kruczynie (ok. 7 tys. z l) w  C hociczy 
(6 tys. z l, tu  będzie też p rom ow any 
sport), Chwalęcinie i N ow ym  M ieście 
(p o  ok. 4  tys. z l)  o ra z  C h ro m c u , 
M ichałow ie i Boguszynku (po ok. 3 tys. 
zł). N a ten cel nie przewidziano środków 
w  funduszach  p ięc iu  w iosek: K ru c - 
zynka, Ko ln iczek, R adlińca, Skorac-

zewa i W olicy Koziej. C iekawostkąjest 
natom iast to, że w  Boguszynku 10 tys. 
z ł wydanych zostanie na oświetlenie, 
a pozosta łe  p ien iądze  z fun du szu  - 
prawie 3 tys. zl w  całości na pięć imprez 
integracyjnych - z okazji D n ia  Babci 
i Dziadka, D n ia  K ob ie t, D n ia  Dziecka 
i M a tk i, D n ia  Seniora oraz na „B a lik

d la  m ieszkańców dorosłych i dzieci” .
Kolejną istotną pozycję na liście sta

now ią place zabaw - ponad 32 tys. zł.
Kom oize  wyda prawie 14 tys. zl, K o l- 
niczki - ponad 11 tys. zl, a Chocicza 
- 7 tys. zl. Ok. 20 tys. zl postanowiono 
wydać na zakup kosiarek i paliwa do nich.

(akt)

Ż E R K Ó W k  BURMISTRZ MOŻE STRACIĆ PRZEZ TO STANOWISKO ► JARO CIN

Kto będzie płacit 
za dojazdy do szkól?
1  S a m o rz ą d  Ż e rk o w a  n ie  z d e c y d o w a ł je sz c z e , czy  ro d z ic e  b ę d ą  d o p ła c a li  d o  
d o w o z ó w  tych dzieci, k tó rych  o d leg ło ść  d o  szkoły nie p rzek racza  trzech  kilom etrów .

Sprawę poruszył na posiedzeniu 
kom is ji rady Janusz Szóstek, kiedy 
radni analizowali skargę na Wojciecha 
Waszaka, dyrektora Gm innego Zespo
łu  E konom iczno-Adm in istracyjnego 
Szkól. - Po tych ostatnich spotkaniach, 
które dyrektor Waszak m ia ł z dyrekto
ra m i szkól, pow iedzia ł wyraźnie, aby 
przekazali rodzicom, że c i będą dopła
ca li do dowozów. Rada m ów i w  drugą  
stronę, że nie będą - dociekał radny 
z Ż e rn ik . D o  w ypow iedz i w yw o ła ! 

radną M arię  Sołtysiak. - Ja byłam  
zszokowana. Było zebranie ogólne i  pan i 
dyrektor szkoły w  Chrzanie m ówi: „że 
przekazuje nam, że najprawdopodobniej

od drugiego półrocza rodzice będą do
p łaca li do dowozów w  granicach 7 ,8  zł
- re lac jonow a ła  radna ze Stęgoszy.
- Zadałam  pytanie, skąd ma p a n i takie 
wiadomości? Odpowiedziała: „Byłam  
na spotkaniu z dyrektorem Waszakiem 
i  panem  burm istrzem ” .

Sekretarz g m iny  M ic h a ł Surm a 
tłu m a c z y ł, że b y ło  spo tkan ie  b u r
m is trza  z d y re k to ra m i, na k tó rym  
zasygnalizow ano, że nie wszystkie 
dzieci muszą być dowożone do szko
ły  na koszt gm iny. - Tego nie wymyślił 
burm istrz , tego nie wym yśliła rada. 
Przyszło pismo z Regionalnej Izby Ob
rachunkowej, że będą to kontrolować:

Jeśli rada stwierdzi, że pan  burm istrz  
dowozi dzieci do szkół ze zbyt b lisk im i 
odległościami, to  on odpowiada i  może 
stracić stanowisko za takie coś. To jest 
przym iarka  do sprawdzenia, ile tych 
dzieci jest dowożonych poniżej określo
nych lim itów  k ilom etrów  - tłum aczy! 
Surm a, (pa trz  obok).

Sekretarz zapewni! w  rozm ow ie 
z „G a ze tą ” , że nie zapad ła  żadna 
decyzja o  w prow adzen iu  o d p ła tn o 
ści za dow óz dzieci, k tóre  d o  szkoły 
m a ją  m n ie j n iż  3 km . - N a obecną 
chwilę nie m a żadnych zm ian - p o d 
k reś lił M ic h a ł Surm a.

(era)

► Z u s ta w y
o system ie  o św ia ty

Droga dziecka z domu do szkoły nie 
może przekraczać:
1) 3 km - w  przypadku uczniów klas 
l-IV szkól podstawowych,
2) 4 km - w  przypadku uczniów klas 
V i VI szkól podstawowych oraz 
uczniów gimnazjów. Jeżeli droga 
dziecka z domu do szkoły, w  której 
obwodzie dziecko mieszka, przekracza 
wymienione odległości, obowiązkiem 
gminy jest zapewnienie bezpłatnego 
transportu i opieki w  czasie przewozu 
lub zwrot kosztów przejazdu środkami 
komunikacji publicznej

EWA JANICKA
dyrektorka Szkoły Podstawowej 
w  Chrzanie

Ja przekazałam to, co w yn ik ło  z analizy 
przepisów  ustaw y o system ie ośw iaty. 
To nie byty żadne decyzje. M ów iłam , że 
władze rozważają m ożliwość odpłatności. 
Pow iedzia łam , że w stępna propozycja 
przew iduje odpłatność k ilku  złotych. Za
znaczyłam, że decyzja nie zapadła jeszcze.

Spleśniały Chleb 
z Kauflandu

Nasz Czytelnik z G o liny  kup ił 
sp leśn ia ły ch leb  w  ja ro c iń s k im  
markecie Kautland. - Człowiek clice 
się najeść, a  tu takie coś - z łośc ił 
się pan Adam . U da ł się do  sklepu 
z reklam acją. Z ap ro p on o w a n o  
m u zw ro t pieniędzy. - L ask i nie 
rob ią , że oddadzą. N iech lud z i 
w  kon ia  nie robią. Idę z tym  do 
sanepidu - postanowił mężczyzna. 
Tak też zrobił. Efekt? - Nałożyliśmy 
m andat w wysokości 100z łna  kie
rownika stoiska - in fo rm u je  Jacek 
M oś, k ie row nik  dz ia łu  nadzoru 
w  Pow iatowej Stacji S an itam o- 
Ep idem io logiczne j-w  Jarocinie.

- Prawdopodobnie ten chleb 
był źle zapakowany a lbo przecho
wywany. Oczywiście nie pow in ien  
tra fić  do sprzedaży. Przepraszamy 
tego pana. Towar znajdujący się na 
pólkach będzie jeszcze dokładniej 
sprawdzany - zapow iada  J a ro 
s ław  K a duczak , rzeczn ik  sieci 
K a u fla n d  Polska. ( ig i)

http://www.jarocinska.pl
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► ŚLIZGAWKA ZA 3 0 0  Z t NA OS. KONSTYTUCJI 3 MAJA

Prezes kazał 
załatwić mróz

ZOBACZ FILM NA

V_____ 7
farocinska.pl/

KOMENTARZE NA
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H - P rezes  p o w ie d z ia ł:  „ za ła tw cie  m ró z , m y  z a ła tw im y  r e s z tę ” - o p o w ia d a  je d e n  z p o m y s ło d a w c ó w  
lo d o w isk a . - O d śn ie ży łiśm y  b o isko , k u p il iś m y  w ą ż  i n a p u śc iliśm y  wody. W szystko .

1
i

W śród tych, k tó rzy  cieszą się z n iskich  
tem peratur są na pewno dzieciaki z  osiedla 
K o n s ty tu c ji 3 M a ja  w  Jarocin ie . - Byliśmy 
na rynku, ale tu ta j je s t o wiele lepiej. Przede 
wszystkim lodowisko je s t prawdziwe, a nie  
sztuczne, do tego nie trzeba p ła c ić  - chw a lą  
n a jm łod s i użytkow nicy, k tó rych  sp o tka li
śm y na ślizgawce. Przekonują: - N a lodzie 
zdecydowanie lep ie j się jeźdz i, a tam  na  
płytach nogi się rozjeżdżają. W  ciągu k ilku  
m roźnych nocy na osiedlowym  boisku przy 
b loku  n r i  pow sta ło  lodow isko. M ieszkań
cy d o s ta li b łogos ław ieńs tw o  od prezesa 
spółdzielni, wodę podciągnięto z „ósem ki” . 
- Fajne zjawisko, że dzieciaki same przycho
dzą, b io rą  odśnieżacze, zgarn ia ją śnieg, to 
ich też czegoś uczy - opow iada  Sebastian

Rączka. -  IT  nocy zala liśm y kolejne 4 w ar
stwy, gorącą wodą więc wyszła p iękna  tafla. 
Z ro b ie n ie  ś lizg a w k i kosz to w a ło  ty le , co 
w y lana  na bo isko  w o d a  - 300 zł. D la  p o 
rów nania  - za sztuczne lodow isko na rynku 
spółka Jarocin Sport zapłaci blisko 100 tys. 
zl. C zy  bezp ła tna ta fla  będzie konkurencją 
d la  sztucznego lodow iska?  - Byliśmy na 
rynku  zobaczyć i  sam i sobie porównajcie. 
Wczoraj po  poh idniu  naliczyliśmy tu ta j ponad  
40 osób, a  u- sobotę je s t jeszcze więcej - o p o 
w iada  jeden z pom ysłodaw ców  ślizgaw ki, 
k tó ry  nie chce się przedstawić, bo, ja k  m ów i 
„G aze ta ”  zawsze czegoś szuka. - M iasto  
by m ogło chociaż napraw ić to  boisko, to  ju ż  
byłoby dobrze.

(nba)

f .1,11......... .................. ..... .......
Ś l iz g a w k a  o k a z a ła  s ię  j e d n y m  z  t e m a t ó w  z e b r a n ia  

n a  o s ie d lu  G l in k i  p o d c z a s  k o n s u l t a c j i  s p o łe c z n y c h  

w  s p r a w ie  p o w o ła n ia  n o w y c h  s o łe c t w .  M ie s z k a ń c y  

c h w a l i l i  p o m y s ł  i t w ie r d z i l i  ż e ,  z a m ia s t  w y d a w a ć  p ie 

n ią d z e  n a  w y n a je m  s z tu c z n e j t a f l i ,  t r z e b a  b y ło  o b n iż y ć  

p o z io m  w o d y  w  p a r k u  m i e j s k i m  i t a m  z a f u n d o w a ć  

w s z y s t k im  d a r m o w ą  r o z r y w k ę .  -  K t o  weźmie za to 
odpowiedzialność? Ja na pewno nie - u c i ą ł  t e m a t  

w i c e b u r m is t r z  M i k o ła j  K o s t k a .  H a n n a  S z a t k o w s k a  

p r z y p o m n ia ła  s o b ie ,  ż e  w  m ło d o ś c i  c a łe  d n ie  s p ę 

d z a ła  n a  p o d o b n e j  ś l i z g a w c e .  J e j  z d a n ie m  d z is ia j  

n ie  w s z y s t k ie  i n i c ja t y w y ,  k t ó r e  m i a s t o  p o d e j m u je  

z  m y ś lą  o  m ie s z k a ń c a c h ,  „ m u s z ą  s ię  z w r ó c ić " .  P r z e 

w o d n ic z ą c y  r a d y  m ie js k ie j  R o b e r t  K a ź m ie r c z a k  p o d a ł  

p r z y k ła d  lo d o w is k a ,  j a k o  „ z ł e j  d e c y z j i  u r z ę d n ic z e j ” .

► NOWE MIASTO

Dyrektor 
szkoły pił 
alkohol i jechał 
samochodem

M ia ł 1,8 p ro m ila  a lkoho lu  w  o rgan i
zm ie. Jeszcze n iedawno dyrekto r Szkoły 
Podstawowej w  Koln iczkach zarzekał się, 
że nie m a prob lem u z a lkoholem . Tw ier
dz ił, że stawiane m u  zarzu ty są n iepraw 
dziwe. W  sobotę za trzym ała  go po lic ja .

D yrekto ra  skontrolowano po turn ie ju  
p iłk i halowej w  N owym  Mieście. W  spotka
n iu  uczestniczył rów nież Jarosław  W aw
rzyniak, dyrekto r szkoły w  Koln iczkach, 
dzia łacz sportowy. P o lic janci o trzym a li 
zgłoszenie, że dyrektor jest pod wpływem  
a lkoholu. - Kiedy przyjechali, podchodziły 
do radiowozu różne osoby i  pokazywały, 
o który samochód chodzi. Ten pan zawrócił, 
odjechał w  drugą stronę, został zatrzymany 
w  trakcie jazdy - in fo rm u je  st. sierż. Edyta 
Kwietniewska, rzecznik prasowy Kom endy 
Pow iatowej P o lic ji w  Środzie W ie lkopo l

skiej.
W ójta gm iny Aleksandra Podemskiego 

na tu rn ie ju  nie by ło , ale dow iedz ia ł się 
o  zdarzeniu. -Jazda pod  wpływem alkoholu 
p o  tak ie j dawce to ju ż  (...) przestępstwo. 
S ku tk i d la  pana Wawrzyniaka mogą być 
dotkliwe. N a pewno ja k ie ś  k ro k i zostaną 
podjęte przeze mnie. Pan Wawrzyniak może 
stracić nie tylko swoją funkcję, ale również 
pracę, ja k o  nauczyciel. To sm utna in fo r
macja - m ów i w ó jt. - Niektóizy ludzie nie 
pa n u ją  nad  sw o im i nałogam i... Trudno  
jednak  tolerować, że ktoś porusza się pod  
wpływem alkoholu, bo stanowi zagrożenie 
nie tylko dla siebie, ale i  d la innych. Tak się 
to  m usialo skończyć, jeże li zdarzało m u się 
wsiadać za kierownicę po  pijanemu. Ludzie 
zwracali m u uwagę, ze strony moich służb 
też były rozmowy. Chcieliśmy m u pomóc, 
ale nie kazał sobie pomóc. Twierdził, że ten 
problem jego nie dotyczy. To dosyć typowe 
u ludzi, którzy m ają problemy alkoholowe.

D yrektor nie chce rozmawiać o tym, co 
się stało. - Nie chcę tej sprawy komentować - 
m ów i. - Mogęjedynie przeprosić wszystkich, 
którzy czują się urażeni i  dotknięci. Jest m i 
bardzo przykro i głupio. (akt)

IN T E R W E N C J A
M asz p rob lem , pytan ie? 

Potrzebujesz pom ocy dzienn ikarza? 

D zw oń...
(6 2 ) 7 4 9  86  4 9

Piekarz dostał mandat za sznurek w Chlebie
a  P a n i  K a ta rz y n a  z n a la z ła  w  C hlebie c o ś , c o  w  je j o p in ii  b y ło  s ie r ś c ią  z w ie rz ę c ą . S a n e p id  w  J a ro c in ie  s tw ie rd z ił , że  to  s z n u re k . P ie k a rz , 
k tó ry  p ra c o w a ł  p rz y  w y p ie k u  te g o  c h le b a , z o s ta ł  u k a ra n y  m a n d a te m .

D o  redakcji „G aze ty”  zg łosiła  się 

nasza czy te ln iczka , k tó ra  zna la z ła  
„coś ”  w  chlebie w yp ieczonym  przez 
Spółdzieln ie H and low o-P rodukcyjną  
„Z goda ”  w  Jarocinie. -Jest nieprzyjem
nie na to patrzeć. Najprawdopodobniej 
to jes t jak ieś  zwierzę. Próbowaliśmy roz
szyfrować, co to jest. To nie wygląda na 

mysz. Ale tak naprawdę nie wiem, co to 
jest. Najgorsze je s t to, że m y ten chleb 
jedliśmy, a  na drugim  końcu znaleźliśmy 
takie coś - opow iada. Pani Katarzyna 
nie ma roszczeń do  producenta. - Nie  

przekazuę tego złośliwie. Tylko uważam, 
ie  przydałaby się reakcja, aby w  przy
szłości takie sytuacje nie m ia ły miejsca 

- zaznacza kobieta.

I
5 
z

t:
6

C hleb  przekaza liśm y do  P ow ia 
towej S tac ji S a n ita rn o -E p id e m io lo 
g iczne j w  Jaroc in ie . Jej in spek to rzy  
u d a li się na ko n tro lę  in te rw ency jną  
do  wskazanej p iekarn i i  s tw ierdzili, że 
w  czasie produkc ji do  ciasta dostał się 
sznurek. Ustalono osobę odpowiedzial
ną za zaniedbanie. Piekarz ciastowy, 
k tó ry  p ra co w a ł na tej zm ian ie  p ro 
dukcyjnej, zosta ł ukarany m andatem  
200 zł. - Sprawdziliśmy procedury, które 
obowiązują przy wypieku chleba. Stan 
sanitarny obiektu był prawidłowy, a m a
szyny sprawne. Dodatkowo przeszkolono 
personel na okoliczność podobnych sy- 
tuacji - wyjaśnia Jacek M oś , k ierow nik 
działu nadzoru w  Powiatowej Stacji Sa

nitarno-Epidemiologicznej wJarocinie.
Prezes Spółdzielni H and low o-P ro

dukcyjnej „Zgoda”  Grażyna W dowczyk 
przyzna je , że sznurek nie p o w in ien  
znaleźć się w  chlebie. Zapow iada, że 
będzie p rzeprow adza ła  rozm ow y ze 
w szys tk im i p ra co w n ika m i p ieka rn i.
- A/y mamy w  piekarniach wprowadzony 
system bezpieczeństwa żywności HCĆP. 

M am y instrukcję dobrych p raktyk  p ro 
dukcyjnych, gdzie przestrzegamy reżimu 
technologicznego. To je s t d la  m nie ewi
dentnie nieuwaga osoby, która  bierze 
udział w  procesie technologicznym - ubo
lewa szefowa „Z g o d y ” , przepraszając 
klientkę za za is tn ia łą  sytuację.

(era)

http://www.jarocinska.pl
farocinska.pl/
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PODATKU
DLA NASZYCH 
DZIECIACZKÓW

Trwa okres rozliczeń z Urzędem 
Skarbowym. Każdy z nas może 
przekazać 1% podatku na rzec  
chorych, potrzebujących pomocy 
dzieci z naszego terenu. Aby 
to zrobić, należy w  formularzu
rozliczeniowym PIT 37 w  polu „I" - wniosek 
o przekazanie 1% podatku należnego na 
rzecz organizacji pożytku publicznego (OPP)
- wpisać dane wybranego dziecka.

DOMINIK JAKUBIAK z Jarocina
Dominik ma 19 la t  Urodzi! się jako wcześniak 

z porażeniem mózgowym. Jest upośledzony 

w  stopniu lekkim. Wymaga stałej rehabilitacji, 

na którą jeździ kilka razy w  tygodniu -  wizyty są 

płatne. Rodzice Dominika zbierają na operacją 

kręgosłupa, która ma zlikw idować napięcie 

mięśni i przykurcze. Zabieg kosztuje ok. 200

tys. zł. Chłopak został już do niego zakwalifikowany, jednak są obawy, że 

jeśli nie znajdą się fundusze na pokrycie kosztów, stan zdrowia Dominika 

może się na tyle pogorszyć, że operacja nie będzie możliwa. Nastolatek 

jest pod opieką Fundacji Dzieciom „Zdążyć z pomocą” .

► Nr KRS 0000037904

Cel szczegółowy: Leczenie i rehabilitacja dziecka 1618 Jakubiak 
Dominik

Młodzi, piękni, i
3  D w a  i p ó ł  ro k u  p o  ś lu b ie , o b o je  m a ją  p ra c ę ,  b u d u ją  d o m . B ra k u je  im  ty lk o  d z ie c k a . - G dybym  w iedzia ła , i  

b e z  w a h a n ia  A g a , m ło d a  n a u c z y c ie lk a .

UKMIAUASOH z Jarocina
Ma 8 la t  Jest energicznym, bystrym chłopcem. 

Dwa lata temu zdiagnozowano u niego dystrofię 

m ięśniową (zanik mięśni). Wydatków związa

nych z tą  nieuleczalną chorobą jest bardzo 

dużo i wciąż rosną. Oskar potrzebuje codziennej 

rehabilitacji, podawania kosztownych leków oraz 

w itam in. To jedyny sposób na spowolnienie

choroby. Jest pod opieką Fundacji Dzieciom .Zdążyć z pomocą” .

► Nr KRS 0000037904
Cel szczegółowy: Leczenie i rehabilitacja dziecka 9578

PAWEŁ Bryll z Doliny
W w ieku 9 la t zdiagnozowano u niego wo

dogłowie. Z tego powodu m ia ł wszczepioną 

zastawkę. Cztery la ta tem u lekarze postawili 

kolejną, dram atyczną dla Pawia i jego ro

dziców diagnozę - nerwiak, czyli nowotwór 

złośliwy. W grudniu 2008 roku Pawiowi ampu

towano lewą nogę. Potem okazało się, że są

przerzuty na płucach. Chłopak przeszedł wyniszczającą chemioterapię 

i poważną operację usunięcia górnego p ła ta lewego płuca. Jest pod 

opieką lekarzy specjalistów  z kilku dziedzin. Cały czas też poddaje 

się rehabilitacji po am putacji nogi. Jest pod opieką Fundacji Dzieciom 

.Zdążyć z pomocą” .

► Nr KRS 0000037904
Cel szczegółowy: Leczenio i rehabilitacja 10143 Bryll Paweł

Klt7E6OR7 ZAK z Kruczyna
Dziesięcioletni Grześ jes t pogodnym, pragnącym 

poznawać św iat dzieckiem. Bardzo lubi zajęcia 

w  szkole. Choruje na dystrofię m ięśniową Du- 

chenne'a, którą zdiagnozowano, gdy chłopiec 

m ia ł rok. Od trzech la t nie chodzi, porusza się 

na wózku. - Lekarze nam  powiedzieli, że około 

ósmego, dziewiątego roku życia może przestać

chodzić, ale nie wierzyliśmy -  tłumaczy ta ta Grzesia. Zanik mięśni jest 

nieuleczalny, chorobę spowolnić może jedynie długotrwała i systematyczna 

rehabilitacja. Jest pod opieką Fundacji Dzieciom .Zdążyć z pomocą".

Nr KRS 0000037904
Cel szczegółowy: Leczenie i rehabilitacja Żak Grzegorz 11201

miktcjacaawkka z Jarała
Urodziła się w  2006 roku jako wcześniak z wagą 

1.400 g. Zdiagnozowano u niej porażenie mózgo

we ze spastycznością czterokoóczynową. Mimo 

początkowych obaw, dziewczynka intelektualnie 

rozwija się prawidłowo. Po operacji zaczęła 

się samodzielnie poruszać. Potrzebuje jednak 

ciągłej rehabilitacji. Jeden turnus rehabilitacyjny

kosztuje ok. 5 tys. zł. Jest pod opieką Fundacji „Słoneczko” .

► nr KRS 0000186434
Cel szczegółowy: Patrycja Szamborska 165/S

TMUSZ GUZA I  MmH.
Tomek urodzi! się w 26. tygodniu ciąży z zapa

leniem opon mózgowych. Cierpi na niedowład 

praw e j strony. 8ardzo  często zapada na 

infekcje górnych dróg oddechowych. Tomek 

nie mówi, me siedzi samodzielnie i nie chodzi. 

Chłopiec potrzebuje s ta łe j rehabilitacji. Jest 

pod opieką Fundacji „S łoneczko” .

Zawsze by ła  b a rdzo  skrupu la tna , wręcz pe
dantyczna. W szystko m us i m ieć dok ładn ie  z o r
gan izow ane. N ie  znos i chaosu i d z ia ła n ia  „p o  
łebkach” . M ęża  pozna ła  na począ tku  stud iów , 
w  2006 roku . T rzy la ta  późn ie j zaręczyli się i za
m ieszka li ze sobą. W tedy  ju ż  w iedz ia ła , że chce 
m ieć z n im  dzieci. A le  po  ko le i - na jp ie rw  s tud ia , 
praca, um ow a  na s ta łe ...

Nadszedł ju ż  czas
Pobrali się latem  2010 roku. Wszystko świetnie 

się uk łada ło . A ga  dosta ła  pracę, o  ja k ie j m arzy ła  
od  na jm łodszych la t. Bank przyzna ł im  kredyt na 
dom . R uszyli z budow ą. W reszcie nadszedł czas 
na realizację najw iększego pragn ien ia . O ds ta w ili 
antykoncepcję i  za b ra li się d o  robo ty.

Po o ko ło  roku  z rozu m ie li, że coś jes t n ie tak. 
Ja jo w o d y  drożne. A rm ia  p lem n ików  niezw ykle 
silna. W ięc o co chodzi?  O kaza ło  się, że u A g i 
występuje p rob lem  z ja jeczkow aniem . Pęcherzy
k i, zam iast pękać, zapada ją  się. I  nie uw a ln ia ją  
k o m ó rk i ja jow e j.

p o m y ś l  życzen ie .
C h cę  b y ć  w  ciąży.
C h cę  m ie ć  dziecko .
Z d m u c h u ję  św ieczk i  
i j u ż  w iem , ż e  n a  ten  p re ze n  t  
m u s z ę  je s z c z e  p o c z e k a ć . .. *

Paskudne ża rty  „życz liw ych "
- Najbardziej m nie wkurza, gdy ktoś m ów i „m a 

cie jeszcze czas". N iby  dwa la ta  s tarań to niedużo, 
ale ty lko  wtedy, gdy samemu się tych dwóch la t nie  
przeżyło - m ó w i A ga . P ro w a d z i b ło g a , o  sw o
ich  p rob lem ach  rozm aw ia  z b lis k im i, ale nie ze 
w szys tk im i. Ł a tw o  o  p rzykrość , zw łaszcza  na 
uroczystościach  rodz innych .

a  wy k ie d y  s ię  w e źm ie c ie ? ?  
to  ży czy m y  w a m  d z id z iu s ia !  
n o  dalej, d o  robo ty !  
j a k  m ą ż  n ie  m o że , to  s ą s ia d  
p o m o ż e !
a  w y n ie  ch cec ie  m ie ć  d z ie c i? ?  
n ie  za ch w yca jc ie  s ię  n a szym , 
ty lko  róbc ie  sw ojego, 

j u ż  tyle  p o  ś lu b ie  i w c ią ż  n ic? ? *

Decyzja: insem inacja
Leczenie fa rm ako log iczne  nie pom o g ło . Pę

cherzyki nadal n ie pękały i nie u w a ln ia ły  kom órk i 
ja jow e j, a co gorsza, tw o rzy ły  się torb ie le . K o le jn i 
lekarze ro b il i,  co m og li. Raz okres spóźn ia ! się 
o  tydzień. Już m yśle li, że się u d a ło ... ale niestety.

Insem inac ja  po lega na w p row adzen iu  przez 
pochwę d o  m acicy cien iu tk iego wziern ika, na k tó 
rego końcówce osadzone są p lem n ik i, najlepsze 
z najlepszych w  całej p u li partnera . N ie  bo li.

► Nr KRS 0000186434
Cel szczegółowy: Tomasz Gluza 100/G

► JAROCIN

Prezes M ariusz Małynicz zagrożony?
ANTONI WAŁKOWSKI z Oeiczy
Ma 9 la t  Urodzi! się jako wcześniak. Zdiagno

zowano u niego porażenie dziecięce i astmę. 

Jednak największy problem jes t ze ścięgnami 

Achillesa, które ca ły czas się podkurczają. 

Antoś przeszedł już dw ie operacje podcięcia 

ścięgien. Chłopiec c iąg le  je s t poddawany 

rehab ilitac ji, m iędzy innym i na turnusach

w  specjalistycznych ośrodkach. Jest pod opieką Fundacji „Słoneczko".

► Nr KRS 0000186434
Cel szczegółowy: Antoni Wałkowski 91/W

W  poniedziałek, tuż przed za
mknięciem tego wydania „Gazety” , 
zaplanowano posiedzenie rady nad
zorczej Zakładu Gospodarki Odpa
dami. Wcześniej w  ratuszu władze 
m iasta spotkały się ze wszystkim i 
udziałowcami spółki. - To jest raczej 
zakończenie całotygodniowych działań 
burmistrza i  jego zastępcy i  może za
kończyć się ścięciem głowy Malynicza 
- dywagował jeden z jarocińskich sa

morządowców. Nieoficjalnie w iado
mo, że rozpatrywano dwa scenariusze 
- odwołanie lub ewentualne obniżenie 
pensji prezesa M ariusza Malynicza, 
który w  tej chwili jest najlepiej zarabia
jącym szefem miejskiej spółki. Prezes 
ZG O  jest na cenzurowanym od końca 
grudnia, kiedy na walnym posiedzeniu 
akcjonariuszy przedstawi! list otwar
ty. Zaatakował w  nim  nowego szefa 
rady nadzorczej spółki. - Rozmawiamy

o wielu ważnych sprawach - twierdzi! 
wiceburmistrz Kostka, który uczest
niczył w posiedzeniu. Zastępca Sta
nisława Martuzalskiego potwierdza 
plany dotyczące obniżenia gaży pre
zesa. - Myślę, że to jest pewien absurd, 
aby prezes od długiego czasu pobierał 
wynagrodzenie za coś, czego jeszcze nie 
ma. Zastrzegam - decyzję będzie podej
mować rada nadzorcza. Zamieszanie 
wokół ZG O  irytuje środowisko. - To

ju ż  zaczyna być śmieszne, bo najpierw 
burmistrz, twierdził, że m usiał prezesowi 
przyznać nagrodę, bo musi się liczyć 
z pozostałymi akcjonariuszami, teraz 
jest tłumaczenie, że to gmina powinna 
decydować, bo ma większość - komen
tuje radny miejski.

Prezes M ariusz Małynicz, który 
nie został zaproszony na żadne z po
niedziałkowych posiedzeń, nic chcial 
komentować sprawy. (nba)

http://www.jarocinska.pl
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ędą ta k ie  p ro b lem y, w o ła ła b ym  za lic zyć  „ w p a d k ę ” n a  s tu d ia c h  - m ó w i

Z a  p ierw szym  razem  rzadko  się udaje, w ięc 
nie ro b il i sobie w ie lk ich  nadzie i. I  słusznie. Z a  
d ru g im  b y ło  ju ż  n ieco  inacze j. A le  zn o w u  na 
początku m iesiąca p o ja w ił się okres. K o le jn y  cykl 
bez sukcesu.

Lepiej n ie zw le ka ć ...
D zis ia j A ga  zupełnie inaczej postrzega tem at 

ciąży, n iż k iedy zaczynała s tud ia . N a  b logu  ape
lu je  do  m łodych  dziewczyn, żeby nie zwlekały, bo  
po tem  m oże być za późno.

N ie p ło d n o ść  j e s t  ch o ro b ą  
sp o łeczn ą . C yw ilizacyjną .
N ie  w ie d z ia ła m  o  tym , p ó k i  
m n ie  to  n ie  d o tkn ę ło .
B o  o tym  s ię  n ie  m ów i.
Z a w sze  j e s t  g ło śn o  
o n a s to le tn ic h  w p a d k a c h  
i o  aborcji, a le  n ie  m ó w i s ię  
o  tym , ile m a łże ń s tw  la ta m i  
s ta ra  s ię  z a jś ć  w  c ią żę  i n ie  
m o że . *

Na pe w n o  się uda!
Są po  trzecie j in sem inac ji. C zy  tym  razem  

się uda? Okaże się na począ tku  lu tego. W  razie 
czego, m ożna podjąć jeszcze trzy  próby. Ta fo rm a  
sztucznego zap łodn ien ia  daje m aksym aln ie  40% 
szans na pow odzenie.

Lep ie j nie m a rtw ić  się na zapas, ale oczyw i
ście ro zm a w ia li ju ż  o  tym , co zrob ią , je ś li się nie 
uda. In  v itro  b u d z i u  n ich  niechęć. I  n ie chodz i 
nawet o  finanse (Trzeba m ieć - bagate la  - ok. 20 
tys. z l, a i tak  szanse w ynoszą p ó l na p ó ł). N o  
i te wszystkie w zg lędy etyczne. N ie , in  v itro  nie 
w chodz i w  grę. Insem inacja  wystarczy. N a  pewno 
się uda !

M a m  nadzie ję , ż e  za  ro k  
p o d c z a s  zd m u c h iw a n ia  
2 6  św ie cze k  b ęd ę  m o g ła  
p o m a r z y ć  j u ż  o  c zy m ś  

in n y m  n iż  d z i ś . .. *

PIO TR IG N ASIAK 
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..... — —
Aga od września na bieżąco op isu je starania 
o dziecko. „M oże by zostaw ić po te j h is to rii 

J jak iś  ślad. Może dlatego, że dawno nie pisałam 
pam iętn ika. Może dlatego, że nie jestem  sama 
z tym  problemem. Może po to, by ludzie przestali 
pytać. Albo zaczęli pytać w  ludzki sposób. Może 
po to, by uświadomić innych, pomóc podobnym. 
A może to  form a autoterapii??”

Głównym 
winowajcą 
jest stres
Rozmowa z MIŁOSZEM MATUSZCZAKIEM, 
kierownikiem oddziału ginekologiczno-położniczego 
Szpitala Powiatowego w  Jarocinie

Jak częstym problem em  je s t niepłodność?
N ie  pam iętam  dokładnych statystyk, ale kiedyś 
b y ło  10% n iep łodnych  par. Teraz m ó w i się ju ż  
o  oko ło  20%. Jest to  więc coraz częstszy problem , 
w idoczny również w  Jarocinie. Odkąd tutaj pracuję 
- czyli przez pó łto ra  roku - spotkałem się z n im  
co najm nie j kilkanaście razy. W ynika to  głównie 
z przewlekłego stresu, szybkiego życia, ale rów 
nież z odkładania w  czasie urodzenia pierwszego 
dziecka. Kiedyś dziewczyny w  wieku 20 la t rodziły  
i było to  naturalne. Teraz decydują się na to  w  wie
ku oko ło  30 lat.
N a jp ie rw  s ta b ilizu ją  sytuację życiową.
D okładnie. Pracują, uczą się... i  są zestresowane. 
To ma w pływ  na cały układ nerwowy, hormonalny, 
a także na narząd rodny. To, co dzieje się „w  g ło 
w ie” , przekłada się na układ rozrodczy.
Skąd bierze się niep łodność, poza stresem?
Z  punktu w idzenia medycznego, jest k ilka m o ż li
wych przyczyn. Jajeczkowanie - jeżeli pacjentka nie 
jajeczkuje, to  nie ma m ożliw ości zajścia w  ciążę. 
Niedrożność dróg rodnych, np. ja jow odów  - wtedy 
nie m a m ożliw ości zap łodnien ia . N o  i  czynnik i 
męskie, coraz częściej występujące, związane ze 
stanem plemników.
M yśla łem , że n a jła tw ie j zacząć w łaśn ie  od ba
dania nasienia.
Tak jest. A le, żeby zajść w  ciążę, muszą być speł
nione wszystkie z tych trzech elementów - jajeczko
wanie, drożne drog i rodne oraz zdrowe plem niki. 
Jeżeli okaże się, że problem  tkw i w  nasieniu, to  
raczej pow in ien się tym  zająć androlog. U  kobiet, 
jeś li ja jow o dy  są trwale niedrożne, to  nie da się 
zrob ić  n ic  innego, ja k  ty lko zap łodnien ie  poza- 
ustrojowe. A le  to  ju ż  ostateczność.
Ile wynosi normalna ilość plem ników w  nasieniu? 
N orm a, podawana przez Światową Organizację 

Zd row ia  dla kra jów  rozwiniętych, stale się zm niej
sza. K iedy zaczynałem pracę ponad 20 la t temu, 
to  wynosiła ona 100 m in. Potem 60, a teraz chyba 
ju ż  ty lko 15 m in  plem ników  w 1 m ililitrze  nasienia. 
Stres, chemia, nadm iar pracy, używki - to  wpływa 
bardzo niekorzystnie na stan nasienia. W  Afryce 
czy A z ji nie m a ją takiego problem u.
To co? jeżeli ta  tendencja  się u trzym a, to  za 100 
la t w  Europie n ie będzie plem ników ?
D obrze  pan m yśli. To napraw dę m oż liw e . Im  
mężczyzna jest bardziej „cyw ilizow any” , tym  m a 
gorsze, słabsze p lem niki. Chyba, że dbam y o  h i
gienę zdrow ia, m am y czas na sport, relaks.
Po jak im  okresie w spółżycia i braku ciąży w arto  
udać się do lekarza?
Po roku  m ożna zacząć rob ić  pierwsze badania, 
takie wstępne, nie inw azyjne. W cześniej n ie ma 
potrzeby. Czasem pary są nadgorliwe, przychodzą 
po dwóch miesiącach i chcą się leczyć. N adm ierna 
ingerencja też nie jest dobra. Pomóc mogą wyjazdy, 
u rlop , relaks, odpoczynek. K ażdy m usi m ieć czas 
d la  siebie, niezależnie od tego, ja k  dużo pracuje. 
To jes t bardzo ważne.
Jaką te rap ię  można podjąć, żeby przezwyciężyć 
niepłodność?
W  p rzypadku  b raku  ja jeczkow an ia , m oże w y 
starczyć leczenie farm ako log iczne. M o żem y je  
wspom óc i  ten jeden z elem entów niep łodności 
w yelim inować. D ruga sprawa, to  ocena d rożno
ści dróg  rodnych za pom ocą badania R TG  lub

USG. M ożna  wykonać np. laparoskopię i ocenić 
narząd rodny „o d  środka” . N o  i oczywiście ba 
danie nasienia.
Do którego m om entu można to  wszystko robić 
w  Jarocin ie? N ie m am y tu  lekarzy o w ąsk ie j 
specja lizac ji leczenia n iep łodności.
Każdy ginekolog musi mieć pojęcie o całej tej dzie
dzinie, choć jest bardzo szeroka. Lekarz, k tóry nie 
zajmuje się niepłodnością, może odesłać pacjentkę 
do innego ginekologa, np. z powiatu jarocińskiego. 
K iedy nasze m ożliw ości się kończą, kieru jem y do 
ośrodków  specjalistycznych i nie ma w  tym  chyba 
n ic  dziwnego.
A insem inacje?
Jeszcze tego tu ta j nie robiliśm y, bo  m usi być la 
b o ra to riu m , w  k tó rym  p rzygo tu jem y nasienie. 
M ożna  jednak ewentualnie przygotować je gdzie 
indzie j i przetransportować. Zatem  teoretycznie 
m ożna zrobić inseminację także w  Jarocinie. To 
w  gruncie rzeczy p rosty zabieg, trw a jący oko ło  
m inuty. M oże będziemy to  robić regularnie, jeżeli 
zapotrzebowanie wzrośnie. M yś lim y ju ż  o tym. 
C zyta łem , że przyczyna n iep łodnośc i leży po 
stron ie  kob ie ty tak  sam o często, ja k  po stronie 
mężczyzny. Nadal ta k  jest?
To się ciągle zm ienia, niem niej m ożna przyjąć, że 
w  takiej samej części przypadków to  czynnik męski, 
co żeński. Jednak w  znacznej części medycyna nie 
znajduje przyczyny. Kobieta zdrowa, mężczyzna 
zdrowy, a ciąży nie ma.
Co wtedy?
N a jp ie rw  trzeba spraw dz ić , czy tę m edyczną 
przyczynę m ożna zd iagnozow ąć. Jeżeli je j się 
nie zna jdzie, to  w tedy w iadom o, że przyczyna 
leży „w  głow ie” . Czasem to  zbytn ia  chęć zajścia 
w  ciążę. Kobieta sama na sobie wywiera presję, 
często ro b i to  też rodzina, zwłaszcza ta p rzys ło
w iow a teściowa, k tóra  m ów i „inne ju ż  mają, a ty 
co” . To najgorsza rzecz, jaką  m ożna zrobić. To 
ty lko  zwiększa tę psychiczną blokadę. 
Podsum ow ując - g łów nym  w inow a jcą  n iep łod 
ności je s t stres?
Tak, w  tych przypadkach, gdzie nie stwierdza się 
medycznych, fizycznych niedom ogów, to  wtedy 
w inny jest stres i n ieodpow iednie nastawienie do 
życia. Bardzo często ludzie  p lanu ją  dziecko. To 
dobrze, bo do ciąży trzeba się przygotować, np. 
b iorąc kwas foliowy. Trzeba się zbadać, zaszczepić 
- ok. Z  tym , że czasem wygląda to  tak: planujem y 
mieszkanie, samochód, dziecko, lodówkę, telewizor. 
C zy li p lanujem y dziecko jako  jeden z elementów 
życia. Jeżeli kobieta jest tak nastawiona, że akurat 
dzisiaj m usi zajść w  ciążę, to  raczej n ic  z tego nie 
będzie. Zajście w ciążę i narodziny dziecka to  coś 
wyjątkowego.
Dochodzimy do paradoksu. Przygotowując się do 
ro li rodziców , szuka jąc s tab iliza c ji fina nsow e j, 
zm n ie jszam y sw o je  szanse na ro d z ic ie ls tw o .
W  pew nym  sensie tak. Trzeba się przygotow ać 
do  ciąży, to  ba rdzo  rozsądne. A le  uw ażam , że 
im  d łuże j się to  odk łada  w czasie, tym  gorzej. 
W ia d o m o  jedn ak , ja k ie  są rea lia , ile  kosztu je  
u trzym an ie  dziecka itd . N a  w ięcej n iż  dw ójkę 
dz iec i decydują  się jedyn ie  lu d z ie  dobrze sy tu 
ow an i, bo  to  wszystko je s t ba rdzo  drog ie . A le  
tu ta j ju ż  w chodz im y w  po litykę .

R o zm aw ia ł PIO TR IG N A S IA K

zapraszają

fundacja ogród

w stęp w o ln y
W  czasie im prezy będą 
zbierane pieniądze  
na pomoc dzieciom  
chorym i niepełnosprawnym
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► OSZCZĘDNOŚCI DZIĘKI NOWYM ZASADOM W  PRZETARGACH

Burmistrz Jarocina 
pokazuje rewolucję

• 2  W ła d z e  m ia s ta  o d e b ra ły  z a m ó w ie n ia  p u b lic z n e  m ie jsk ie j sp ó łc e . U s u n ię to  a b s u rd a ln e  k ry te r ia , p o d z ie lo n o  z a d a n ia  in w e s ty c y jn e . 
E fe k t?  Z a m ia s t  k ilku  f irm  d o  p rz e ta r g ó w  s ta n ę ło  k ilk a d z ie s ią t . - 7?//< n isk ic h  cen  w  h is to r ii ja ro c iń sk ie g o  s a m o r z ą d u  n ie  było  - m ó w i 

• w ic e b u r m is t r z  M ik o ła j K o s tk a  i p o k a z u je  m ilio n o w e  o s z c z ę d n o ś c i .

Rrino&t chodników. dróg o oawirrzrhni bitumicznej oraz dróg gruntowych za pomocą waka i równiarki

W  rok j  2012 na ro* >013 pod i .'■■■ monty thodr ków, 3rÓg o n iW K f l f i  ~ t grr i: , j r  •• < , i , ■ : o-ashllową j  o tta „r ic  * aj
lub rtcyMera or«xJróg gruntowych za pomocą walca r równiarki zostało rozbite na trzy zachr-a ty: fi <g

1. Naprawa chodników w  pasie dróg gmmnych. 2. Remont dróg gminnych o nawierzchni bitumicznej. J. Remonty dróg piwnych o nawierzchni gruntowej, |

źródło: Urząd Miejski w  Jarocinie

Burmistrz na konferencji w yliczał oszczędności, jak ie  ma mieć gm ina po 
w prow adzeniu  nowych zasad przetargow ych

F ragm en t ko n fe re n c ji p ra so w e j ze STANISŁAWEM MARTUZALSKIM i w ic e b u rm is trz e m  MIKOŁAJEM KOSTKĄ

Panowie nie uczestniczyliście  
w  posiedzeniach komisji rew i
zyjnej, która wielokrotnie badała 
przetargi organizow ane przez  
JFP K , gdzie jeden  z radnych  
m ów ił wprost cytuję: „Zacho
wano szczególną staranność, 
żeby to uwalić". Za te przetargi 
były odpowiedzialne osoby - po 
pierwsze pani Agnieszka Rybac
ka, w ted y  w iceprezes JFP K , 
dzisiaj, dzięki państwa zabiegom

p rezes i m ię d z y  in n y m i p a n i 
M agdalena K aniew ska (wygrała 
konkurs i będzie za jm ow ała  się 
przetargam i w  gm in ie, wcześniej 
pracowała w  JFPK - przyp. red.), 
Skądś te  n iedociągn ięc ia , o k tó 
rych  m ów ic ie , się bra ły . P ytam  
w ięc, czy zaangażowanie dzisia j 
ty ch  o só b ...
S .M .: Pan nie rozum ie  p ods ta 
w ow e j zasady, d z ię k i k tó re j te 
n iepraw id łow ości m og ły  funkcjo 

now ać - b y ł w p row ad zo n y  b a r
dzo  z ły  system funkc jonow an ia , 
nie ludzie.
Za każdym systemem stoją jacyś 
ludzie panie burm istrzu.
S .M .: N ie  c i ludz ie , k tó rzy  w y
konyw a li po lecenia  ówczesnych 
w ładz, są odpow ie dz ia ln i, ty lko  
ci, k tó rzy  za rządza li. Trzeba ja 
sno sobie pow iedzieć, że te de
cyzje m u s ia ły  być p o d e jm o w a 
ne na skutek poleceń, jak ie  byty

im  przekazyw ane. Ja sobie nie 
w yobrażam , żebym  d o p uśc ił do  
sytuacji, że czy to  u rzędn ik , czy 
prezes d z ia ła ł p rzeciw ko in te re 
sow i sam orządow em u. W  m o 
je j ocenie tak się d z ia ło , d la tego  
dz is ia j zm iana  ko n s trukc ji tego 
systemu, a nieściganie ludzi, k tó 
rzy w ykonyw a li czyjeś polecenia.

Pytat
BA R TE K NAW RO CKI

„  N owe otwarcie”  w  zamówieniach 
pub licznych  w ładze Ja roc ina  zapre
zentowały na specjalnie zwołanej kon
ferencji. W iceburm istrz M iko ła j K os t
ka szczegółowo przedstaw ia ł zm iany  
w  organizacji gm innych inwestycji. Po 
k ilku  latach przerwy przetargi wracają 
z Jaroc ińsk iego Funduszu  Poręczeń 
K redytow ych do  U rzędu M ie jskiego. 
- Pokazujemy tu ta j rewolucję  w  podej
ściu do pieniędzy samorządowych, do  
środków  pub licznych  i  ta  rew oluc ja  
daje wymierne korzyści d la  nas wszyst
kich, przede wszystkim d la  m ieszkań
ców - tłu m a czy ł b u rm is trz  S tan is ław  
M artu za lsk i. Z dan iem  w ładz m iasta, 
gdyby te rozw iązan ia  w p row ad zo n o  
w cześn ie j, sam orząd  m ó g łb y  ty lko  
w  o s ta tn ic h  6 la ta ch  zaoszczędzić  
ponad  8 m in  zł.

B u rm is trz  p u b lic zn ie  ża łu je , że 
kiedy przed rokiem  prze jm ow ał w ła 
dzę w  mieście, szereg przetargów  było  
ju ż  rozstrzygniętych. N a  poczynione 
zm iany czekali radni miejscy, zwłaszcza 
członkow ie kom is ji rew izyjnej, którzy 
w ie lok ro tn ie  podkreśla li b rak o d p o 

w iednie j ko n tro li nad zam ów ien iam i 
realizowanymi przez gminę. D o  historii 
przeszedł przetarg na budowę kanaliza
cji deszczowej na ul. Ług i, p rzy któ rym  
radny Jerzy Walczak m ów ił publicznie, 
że urzędnicy zrob ili „wszystko, żeby to  
uw a lić” . C o  ciekawe p rokura tura  kilka 
razy badała zam ów ien ia  realizowane 
przez JF P K . Z a rz u tó w  n iko m u  nie 
postaw iono. D zis ia j spółką zarządza 
Agnieszka Rybacka wcześniej odpowie
dzia lna za zam ów ienia publiczne. Jej 
koleżanka wygrała konkurs ogłoszony 
przez gm inę i zam iast za jm ow ać się 
przetargami w  JFPK będzie realizowała 
je  za pensję w  urzędzie. To zdaniem  
obecnego b u rm is trz a  m a zapew nić 
odpow iedn ią  kontrolę.

O sobną  sprawą są oszczędności 
na p rze ta rgach , k tó re  w idać g o łym  
ok iem , je ś li p rzeana lizu je  się stawki 
np. za odśn ieżan ie  czy rem on ty  d róg  
gm innych . N iek tó re  ceny w yda ją  się 
n iep raw dopodobne . T rzy la ta  tem u 
za godzinę  p racy ró w n ia rk i D ro b u - 
du  gm ina  p łac iła  132 z ł. W  tym  roku  
spółka wyceniła identyczne zadanie ...

na 2 z ł. - Taka maszyna spala około  
3 0 1 oleju napędowego na godzinę, do 
tego trzeba doliczyć wykwalifikowanego 
pracow nika, więc rachunek je s t prosty
- tłu m a czy  „G azec ie ”  przedstaw ic ie l 
f irm y , k tó ra  p rzeg ra ła  w  g m in n y m  
p rze ta rg u . W ic e b u rm is trz  M ik o ła j 
Kostka tw ie rdz i, że ofertę spó łk i trze 
ba traktować kompleksowo. Podobnie 
sprawę stawek tłu m a czy  M agda lena  
R y g o w s k a z D ro b u d u . -C enyzap ro 
ponowane w  postępowaniu o udzielenie 
zamówienia na rem ont dróg gm innych  
o nawierzchni gruntowej, należy odnieść 
do całego przedm iotu zamówienia i  nie  
można op ierać się wybiórczo na poje
dynczych elementach kalkulacyjnych, 
k tó re  stanow ią  część składow ą ceny 
ofertowej. Z dan iem  b u rm is trza  dz ię 
k i w p ro w a d z o n y m  z m ia n o n M y lk o  
w  2013 ro k u  g m in a  będzie  m ia ła  
oszczędności na poziom ie  1,3 m in  zt.
- Gdyby te za łożen ia  były wcześniej 
zastosowane, m' perspektywie sześciu 
la t dałoby nam  to około 8 m in  zł, któ
re można by byto zainwestować w  in 
nym miejscu - p rzekonuje S tan is ław

M a rtu za lsk i. -Jest to dowód na to, że 
w  poprzednim  okresie gospodarowano 
środkam i samorządowymi w  sposób nie 
do końca p raw id łow y  w  m ojej ocenie.

W icebu rm is trz  K ostka  uważa, że 
większe zainteresowanie inw esto rów  
to  w yn ik  transparentności i zniesienia 
n ie k tó rych  zap isó w  w  specyfikac ji. 
G m ina  zrezygnow ała  m iędzy innym i 
z w ym o gu  p o s iadan ia  ce rty fika tó w  
IS O  i D IN . - Firma, k tó ra  stara ła się 
o opróżnianie koszy ulicznych, m usiala  
się wcześniej wykazać realizacją zamó

w ienia nie mniejszego n iż za 70 lys. zł, 
to  absurd - udow adn ia  Kostka  i b ro n i 
się przez zarzutem , że niższe ceny na 
przetargach są w yn ik iem  dekon iunk
tu ry  na rynku i spadkiem  ilośc i rea li
zowanych inwestycji. Przewodniczący 
rady m iejskiej i g łów ny krytyk po lityk i 
obecnych w ładz Robert K aźm ierczak 
z dużą  o s tro żn o śc ią  p o d cho d z i do  
wyliczeń prezentowanych przez ekipę 
b u rm is trz a . - Wiem, ja k ie  ceny były 
w okresie boomu inwestycyjnego w  sek
torze budowlanym i wiem, ja k ie  są teraz 
- tłum aczy. Jednak często dodaje, że

cieszy się, iż  w  czasach, k iedy w sp ó ł
rządzi! w  mieście „by ł odpow iedzia lny 
za ku lturę ." Dzisia j nawet zatwardziali 
zwolennicy po lityk i poprzedniego bu r
m istrza  zaczynają dostrzegać „pewne 
u ch yb ie n ia ” . - Z ap is  o wymogu p o 
siadania spychacza gąsienicowego czy 
w ytw órni mas bitum icznych, to może 
było pewne przegięcie, ale nie m ówiło się 
o tym głośno - przyznaje anon im ow o  
jeden z dz ia łaczy Z iem i Jarocińskie j.

Obecny burm is trz  tw ierdzi, że po 
czynione przez jego  ekipę posunięcia, 
p rz y n io s ły  n ie  ty lk o  oszczędnośc i, 
ale też a tak i ś rodow iska  zw iązanego 
z jego  poprzedn ik iem . - D zis ia j wiem, 
Że je s t to dowód na to, że robim y dobrą, 
samorządową robotę i  n ik t  a n i n ic  n ie  
je s t w stanie mnie, a n i mojego zespołu 
zatrzym ać  w  uporządkow aniu  gm iny  
Ja roc in  i  wprowadzeniu norm alnych  
zasad lak, aby ja k  na jm n ie j środków  
publicznych wyciekało w sposób n ie 
kon tro low any do różnych podm io tów  
- p o d su m o w u je  S ta n is ła w  M a r tu 
za lsk i.

(nba)

rocinska.pl
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► MIESZKAŃCY JAROCIŃSKICH OSIEDLI, POZA DW OM A WYJĄTKAMI, SĄ PRZECIWNI SOŁECTWOM

Kłótnia, kpina, wstyd i robienie wiochy
1  Z d e c y d o w a n a  w ię k sz o ść  ja ro c in ia k ó w  n ie  c h c e  m ie s z k a ć  w  s o łe c tw a c h . N ie  p rz e k o n u je  ic h  n a w e t  m o ż liw o ś ć  u z y s k a n ia  22  ty s. zł. 
K o n s u l ta c jo m  s p o łe c z n y m  to w a rz y s z y  m a m a  fre k w e n c ja  i ta r c ia  p o lity c z n e  n a  lin ii w ła d z e  m ia s ta  - p r z e w o d n ic z ą c y  rad y .

TERMINY ZEBRAŃ I WYNIKI KONSULTACJI

Nr /  osiedle Data
zebrania

Godzina
zebrania

Miejsce zebrania
W ynik

1 1. Stare M iasto 1 odbyło się | N ie było ąuorum

2 . Kościuszki 2 8 .0 1 .2 0 1 3  r. 1 8 .0 0 JOK
| 3 . Kopernika | odbyło się | Za zm ianą

4 . Śródmieście odbyło się
1 5 . Ciświca | 2 9 .0 1 .2 0 1 3  r. | 1 8 .0 0 Zespół Szkół nr 3

6 . Tumidaj 2 8 .0 1 .2 0 1 3  r. 1 8 .0 0 Szkoła Podstawowa nr 4
| 7 . Bogusław | 2 9 .0 1 .2 0 1 3  r. 1 1 8 .0 0 Pałac Radolińskich

8 . 100 0 -le c ia 3 0 .0 1 .2 0 1 3  r. 1 7 .0 0 Zespół Szkół nr 5
__ . , _____ ,

| 9 . 7 0 0 -le c ia | odbyło się (p rz e c iw

10 . Glinki odbyło się
1 1 . Ługi | 3 0 .0 1 .2 0 1 3  r. | 1 8 .0 0 | Zespół Szkół nr 3 1 1

12 . W ojska Pol. odbyło się
| 1 3 . Konstytucji 1 | odbyło się | Przeciw

1 4 . Konstytucji II 3 0 .0 1 .2 0 1 3  r. 1 7 .0 0 Szkoła Podstawowa nr 4 Nowy term in
| 1 5 . Polna , odbyło się | Przeciw Zebranie na os. Glinki. Wszyscy spośród 20 m ieszkańców byli przeciwni przekształceniu  

osiedla w  sołectwo

P o d z ia ły  id e a ln ie  ry s o w a ły  się 
w  trakc ie  ub ie g ło tyg o d n io w e g o  ze
b ran ia  na os. G lin k i, k tóre  od b y ło  się 
w  Szkole Podstawowej n r 5. Pom ysło
dawca przekształceń, przewodniczący 
rady Robert Kaźm ierczak, kilkanaście 
m in u t tłum a czy ł, że nie m a przec iw - 
skazań p raw nych  do  p o w o ła n ia  so
łectw a w  m ieście. P rz y p o m n ia ł, że 
na ta k im  s tanow isku  s to ją  rów n ież 
p ra w n icy  obecnego b u rm is trz a  Ja 
ro c in a . - N ie  chodzi o to, żeby pa n  
Nowak zaczął być sołtysem Glinek, tylko 
o to, żeby m ieszkańcy osiedla G lin k i 
m ie li w  budżecie swoją pu lę  pieniędzy 
- p rzekonyw a ł p rzew odn iczący rady 
m ie jskie j. - To mieszkańcy zdecydują 
na zebraniu, na co chcą te pieniądze  
przeznaczyć. I  ja k  p rzypom n ia ł, środki 
m ogą być wykorzystane na zadania  
w łasne g m iny  - np. d rog i, tran sp o rt 
czy  d oposażen ie  szkó ł lu b  d o d a t
kowe za jęc ia . W  o p in i i  szefa ra d y  
so łec tw a  m o g ą  p rzeznaczyć  p rz y 
znane p ieniądze rów nież na obiekty, 
k tó re  nie są w łasnością  gm iny. -Jeś li 
znajdziecie kawałek gruntu , na którym  
będziecie chcielipobudowaćplac zabaw, 
boisko czy ja k iś  inny teren rekreacyj
ny, to  możecie - p rzekonyw a ł R obert 
K aźm ierczak. - Tylko poprzez zm ianę  
nazwy macie do dyspozycji te pieniądze

i  to  wy decydujecie, na co je  wykorzy
stać. Z auw aży ł też, że b u rm is trz  po  
w e ry fikac ji p o m ys łó w  so łectw a jes t 
zobow iązany w p isać je  do  budżetu , 
a ra d a  p rzy jąć . W ys tą p ie n ie  p rz e 
w odniczącego z iry tow a ło  siedzących 
z ty łu  mężczyzn. - Panie, co to  je s t 20  
tys. zł? 200 tys. z ł to ju ż je s t coś, ale 20?  
Co pan zrobi za 20 tys. zł? To je s t kpina  
i  wstyd - zaa takow a ł K aźm ierczaka  
jeden z uczestn ików  zebrania. W ie le 
kom en ta rzy  w y w o ła ła  też in fo rm a 
cja, że zm iana nazw y nie spow oduje  
przekształcenia m iasta  w  wieś, ale ja k  
tłum aczył dyrektor Zdzis ław  Regulski, 
o rganem  u ch w a ło d aw czym  będzie 
zgodnie  z praw em  zebranie w iejskie, 
a nie ja k  do  tej po ry  osiedlowe.

Z dan iem  obecnego na spotkan iu  
w iceburm istrza M iko ła ja  Kostki, dzia
ła n ia  zm ierzające do  przekształcenia 
je d n o s te k  p o m o cn iczych  są n ie ra 
c jona lne. - Pan Robert Kaźm ierczak  
wprow adził tu  taką pewną „b u ja n kę ”, 
żeby zabujać i  powiedzieć, że przynosi 
2 0  tys. zł, ja k o  ta k i dodatkowy p ro f it  
- s tw ie rdz ił M ik o ła j K ostka i przystą 
p ił  do  kon tra taku . - Pan Kaźm ierczak  
p o  10 latach rządów zostaw ił budżet 
w  tak im  stanie, że dz is ia j nie je s t p ro 
blemem fundusz solecki, ale problemem  
jest desygnowanie środków finansowych.

22 tys. zł
na rok może otrzymać 

jarocińskie osiedle, które 
zostanie przekształcone

w sołectwo

2 zebrania
w ramach konsultacji w sprawie 

przekształcenia osiedli 
w sołectwo się nie odbyły 

- na osiedlu Konstytucji 3 Maja II 
było 14 mieszkańców 

- wymagana minimalna liczba 
to 22 osoby. Jeszcze gorzej 

z frekwencją było na os. Stare 
Miasto, gdzie na zebranie 
przyszło jedynie 8 ludzi, 
a wymagane minimum 

to 13 osób.

Ludz iom  je s t potrzebna lam pa, droga, 
chodnik, a za 20  tys. z ł n ie da się tego 
zrealizować. Te środki są za małe, żeby 
zrob ić  coś porządnego, z drug ie j strony 
za duże, żeby je  przejeść.

K a źm ie rcza k  jeszcze raz  p rz y 

p o m n ia ł, że z m ia n y  n ie  p o c ią g a ją  
za sobą kosztów, a w yb ó r po lega na 
tym , że osiedle „m oże  m ieć lu b  nie 
m ieć 20 tys. z ł” . P rzez k ilkanaśc ie  
m in u t  t rw a ł fe s tiw a l w za je m n ych  
za rzu tó w  m iędzy b y łym  w ice b u rm i
strzem  a obecnym . D yskus ja  zeszła 
na tem at „p las tikow ego  lo d o w iska ”  
(czytaj na  str. 9). To w yraźn ie  zn ie 
chęc iło  m ieszkańców. - Wy panow ie  
pracu jecie  razem ? - za p y ta ł starszy 
m ężczyzna. K o s tka  i K a źm ie rcza k  
p ie rw szy raz tego w ieczoru  zgodnie  
zaprzeczyli. - B o w ys ięw c iążk lóc ic ie  
o pieniądze. In n i m ieszkańcy też nie 
k ry li obu rzen ia  p o z iom em  dyskusji. 
- W  ubiegłym roku, kiedy takie zebranie 
się odbywało, zakończyło się aw an
tu rą  po lityczną  i  dz is ia j dzieje się to 
samo - zauw ażył Bolesław  Cżabański 
i  tłum aczy ł. - Dzielenie m iasta na 15  
sołectw z rob i z Jaroc ina  rzeczywiście 
wielką wiochę. M a ły  może mało, duży 
może więcej. W  trakc ie  g łosow an ie  
wszyscy uczestnicy zebrania - w  sumie 
20 osób  - b y li p rzec iw n i p rzekszta ł
ceniu osied la  w  sołectwo.

G dy G link i podejm owały decyzję, 
w  „piątce”  trw ało  ju ż  drugie zebranie - 
osiedla 700-lecia. Robert Kaźmierczak 
wyszedł wcześniej, by i tam  przedstawić 
argumenty za, bo jak  zauważył, konsulta

cjom  towarzyszy „dezinformacja ze stro
ny w ładz m iasta” . O d  razu podążył za 
n im  M iko ła j Kostka. - Muszy dopilnować 
spraw gminy, żeby się nie wymknęły spod 
kontroli - stwierdził i  wyszedł m im o obu
rzenia zebranych. M ieszkańcy 700-lecia 
również nie chcieli mieszkać w  sołec
twie, podobnie ja k  wcześniej społecz
ność Wojska Polskiego i  Konstytucji I.
- Ludzie po  prostu nie chcą, bo tak na
prawdę nie widzą żadnych korzyści z tego
- tłumaczy przewodniczący Józef K u- 
ropka. W  dwóch wypadkach konsultacje 
nie doszły do  skutku, bo na zebranie 
przyszło za m ało  osób. W yjątkiem  są 
osiedla: Kopernika i Śródmieście, gdzie 

mieszkańcy, jako jedyn i zdecydowali się 
na zmianę i jeszcze w  tym  roku  będą 
przekształceni w  sołectwo z w łasnym  
funduszem.

B u rm is trz  Jaroc ina  zapow iedzia ł 
zaskarżenie ustawy o  funduszu sołec
k im  do  T ryb u n a łu  K onstytucy jnego.
- Ustawa ta preferu je tylko sołectwa, 
pom ija jąc  zupełnie osiedla. Może usta
wodawca zauważy p rob lem  i  zm ien i 
przep isy w  ta k i sposób, żeby m ożna  
tworzyć fundusze osiedlowe - podkreśla 
S tan is ław  M a rtu za lsk i.

W  ty m  ty g o d n iu  za p la n o w a n o  
ko le jne 7 zebrań.

(nba)

IN T E R W E N C J A
Masz p rob lem , pytan ie? 

Potrzebujesz pom ocy dzienn ikarza? 

D zw oń.,. (62 ) 7 4 9  86  4 9
Dziury załatają, ograniczenia można zmienić

M ie szka ń cy  poses ji od  
61 d o  80 w  R oszkow ie  n ie  
m ogą  liczyć na n ow ą  drogę. 
Sam orząd za ła ta  ty lko  dz iu ry  
tłu czn ie m  lu b  gruzem .

Z d e te rm in o w a n i m iesz
ka ń cy  in te rw e n io w a li w  tej 
sp ra w ie  w  re d a k c ji „G a z e 
ty ” . D ro gą  trud n o  przejechać 
w  czasie intensywnych opadów 
deszczu i  roztopów . - Przy tej 
drodze znajduje się praw ie 20  
posesji. N a  tej ulicy je s t około  
40 aut. Co roku, dwa przeje- 
dzie rów niarka i  to je s t wszyst
ko - m ów i M a rc in  Błaszczyk. 
- W  czasie opadów ludzie grzę
zną w  błocie. C iągn ikam i wy

ciąga ją  samochody - doda je  
mężczyzna. Dodatkowo miesz
kańcy skarżą się na ogranicze
nie nośności do  10 ton. R o ln i
cy podkreślają, że ta k i zakaz 
uniemożliw ia wjazd pojazdom, 
które odbierają trzodę chlewną 
lu b  b yd ło  z gospodarstw.

Ewelina Bartkow iak z B iu 
ra  P ro m o c ji G m in y  Ja roc in  
zapewnia, że niezwłocznie po 
us tą p ien iu  n iesp rzy ja jących  
warunków pogodowych dziury 
w  tej drodze zostaną uzupeł
nione tłuczn iem  lu b  gruzem. 
„Z n a k  ograniczenia nośności 
został postaw iony na wniosek 
sołectw a Roszków. M oż liw e

je s t wprowadzenie zapisu, że 
ogran iczen ie  to  „n ie  dotyczy 
mieszkańców”  lub zwiększenie 
ograniczenia nośności. Gm ina  
Jarocin może wprowadzić takie  
zm iany na wniosek m ieszkań
ców ” - pisze urzędniczka w  od 
pow iedzi na nasze zapytanie. 
Jeśli mieszkańcy złożą wniosek, 
to  tra fi on  do  pow iatowej ko
m is ji ds. organizacji ruchu na 
drogach pow ia tow ych i  gm in 
nych w  powiecie ja roc ińsk im , 
k tó ra  go zaop in iu je . P ro p o 
now ane przez m ieszkańców  
zm iany zostaną wprowadzone, 
jeś li op in ia  kom is ji będzie po 
zytywna. (era)

http://www.jarocinska.pl
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ZATRZYMAJ SIĘ

ODESZLI O D NAS
M AR IAN NA JAŃCZAK JAN MAREK W ALENTY MATYSIAK EDWARD GUSZCZAK
-1. 91  (Kurcew) -1. 6 3  (B ieżdziadów) -1. 8 2  (Jarocin) -1 . 77  (W olica Pusta)
CZESŁAW  JO ACHIM IAK MARTA MATUSZEW SKA BOŻENA BANASZYŃSKA
-1. 8 4  (Klęka) -1 . 6 6  (Jarocin) -1. 7 0  (M ieszków)
JERZY BUDZYŃ JAN IN A KACZMAREK FERDYNARD KURZAW A
-1. 6 2  (Chocicza) -1 . 81 (B ieżdziadów) -1. 8 0  (W itaszyce)
BRONISŁAW  POMYKAJ M ARIA MISIARCZYK FRANCISZEK PRZYKOTA R odzinom  zm arłych  sk ładam y
-1. 7 8  (Żerków) -1. 6 4  (Jarocin) -1. 8 3  (Jarocin) wyrazy współczucia

„Barwiclti"
kolęduje

Jednym  z p ierw szych koncertów  ko lę 
dow ych C h ó ru  M ieszanego im . Kazim ie rza  
Tom asza Barw ick iego  byt w ystęp w  k a p li
cy M a tk i Bożej Fatim skie j w  Ja roc in ie  (na 
zd jęc iu ). Z espó l zaśp iew ał przed m szą św. 
o raz zapew n ił opraw ę m uzyczną w  trakcie 
litu rg ii. Ze św iątecznym  repertuarem  chóru  
m ie li okazję zapoznać się także para fian ie  
z R ad lina . W  na jb liższym  czasie śpiewacy 
z „Barw ickiego”  będą jeszcze kolędować przy 
ż łóbkach  w  dw óch ja roc ińsk ich  para fiach : 
św. A n ton iego Padewskiego (w torek 29 stycz
n ia , godz. 18.15) i św. M a rc in a  (sob o ta  
2 lu tego, godz. 18.15).

Os)

Serdeczne podziękow anie  za okazane w spó łczucie , z łożone kw ia ty  
i w ieńce, zam ów ione  msze, za u d z ia ł w  pogrzebie rodz in ie , sąsiadom, 

zna jom ym , delegacjom , w szystk im  je dnos tkom  straży pożarnych, 
k tó rzy  o d p ro w a d z ili na miejsce spoczynku

ś. t  P-

STANISŁAW A REBELKĘ

składa 
żona z r o d z in ą ^

P ragniem y w yraz ić  g łęboką w dzięczność w szystkim , 
k tó rzy  w z ię li u d z ia ł w  pogrzebie

ś. t  p .

W ALE N TE G O  M A TY S IA K A
N ig d y  nie za p o m n im y  okazanego w spółczucia .

Z a  z łożone kw iaty, zam ów ione  msze św. 
przekazu jem y serdeczne „B ó g  zap iać”

Żona z rodzinąJ

Dawidowi Skibie

Serdeczne podz iękow an ia  księdzu, p a ra fii M ieszków , rodz in ie , 
p rzy jac io łom , sąsiadom , zna jom ym , de legacjom  i w szystk im , 

k tó rzy  okaza li w yrazy w spó łczucia , z ło ży li w ieńce i kw iaty, za m ó w ili 
msze św. o raz o d p ro w a d z ili na miejsce spoczynku

ś. t p -

TERESĘ JA N IC K Ą

Błogosławieństwo
przeciwko
chorobom

W  niedzie lę  3 lu tego  w  w ie 
lu  kościo łach Z iem i Jaroc ińsk ie j 
m ożna będzie o trzym ać specja l
ne b łogos ław ieńs tw o  św. B łaże
ja  - ch ron iące  p rzed ch o ro b a m i 
g a rd ła  i ję zyka . W  je g o  trakc ie  
kap łan  używ a dw óch pośw ięco
nych  i s k rzyżow an ych  ze sobą 
św iec. W  koście le  św. M a rc in a  
w  Jaroc in ie  będzie udzie lane po 
m szy św. o  godz. 12.30.

(Is)

w yrazy w spó łczucia  
z pow odu  śm ierci

OJCA
składa

Burmistrz Miasta i Gminy Margonin 
oraz współpracownicy z Wyciągu Nart Wodnych

składa
syn Adam z żzoną

Serdeczne podziękow an ie  w szystk im , k tó rzy  okaza li nam  serce w  tych 
trud n ych  chw ilach : rodz in ie , sąsiadom , zna jom ym , ks. W ojc iechow i 
Szym czakow i, panu o rgan iście  z M chów , firm ie  pogrzebow ej B. W. 

Paul o raz w szystk im , k tó rzy  z ło ży li w ieńce, kw ia ty, z a m ó w ili msze św. 
i o d p ro w a d z ili na m iejsce w iecznego spoczynku naszego kochanego 

m ęża, o jca , teścia i dz iadka

ś . t p .

M A R IA N A  D O LN E G O

Andrzej zapłacił 
za Andrzeja

D o  s a n k tu a r iu m  M a tk i B oże j 
Pocieszenia w  G o lin ie  p o w ró c iły  po 
renow acji dw a kole jne obrazy. Tym  
razem dawną świetność przyw rócono 
w ize runkom  św. M ic h a ła  A rch a n io ła  
i św. A ndrze ja  - patrona  para fii. Koszt 
renow acji pierwszego z ob razów  w y
n ió s ł 16.450,02 z ł. D zies ięć  tysięcy 
z ło tych  pochodz iło  z dofinansow an ia  
od  W ojew ódzkiego  W ie lkopo lsk iego  
Konserw atora Zabytków. Resztę kw o
ty  zebrano z w p ła t parafian. Renowa
cję w ize runku  św. A nd rze ja  za ponad 
5 tysięcy złotych zasponsorował im ien
n ik patrona golińskiej pa ra fii - Andrzej 
Tułaza. O bie renowacje wykonała D ie 
cezjalna Pracownia A rtys tyczno-K on- 
serw atorska z O strow a  W lkp .

(Is)

składa
żona z rodziną

C A Ł O D O B O W E  K O M P L E K S O W E  
U S Ł U G I  P O G R Z E B O W E  B .W . P A U L

C Z ŁO N E K  POLSKIEJ IZB Y  POGRZEBOWEJ

63-200 Jarocin, ul. Szpitalna 4 
B iu r o  o b s łu g i k l ie n ta  c z y n n e  o d  8 .0 0  d o  17.00 

te l.  k o n u 5 0 9 /6 6 0 -9 4 8 S fe ło d o l)o w y i5 0 9 /3 2 0 Ś l 21

OFERTA CENY USŁUG POMNIKI WSPOMNIENIA KONTAKT

w w w .je z ie rs k is c .p l
JUZ W OFERCIE 

POMNIKI

DYŻUR
CAŁODOBOWY

601-869-111

ODESZLI 00  NAS... NAJTAŃSZA 
KOMPLEKSOWA 
OFERTA USŁUG 
CMENTARNO- 

POGRZEBOWYCH NAJTAŃSZE USŁUGI POI . . .

KOMPLEKSOW E

U S Ł U G I
P O G R Z E B O W E

JAN MARCINIAK
Ja ro c in , u l. M o n iu s z k i lO a 

te l. (6 2 ) 7 4 7 -1 8 -2 0  

czynne  od 8 .00  do 17.00

ca łod o bo w o  te l 6 0 4 -2 42 -4 8 9

OFERUJEMY NISKIE CENY

GODNĄ I PROFESJONALNĄ OBSŁUGĘ

http://www.jarocinska.pl
http://www.jezierskisc.pl
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K R E D Y T Y
IN W E S T Y C J E

L E A S IN G

J e s te ś m y  je d n q  z c z o ło w y c h  n ie z a le ż n y c h  f irm  d o ra d z tw a  f in a n s o w e g o  
w  P o lsce . T w o rz y m y  ta k ie  w a ru n k i,  a b y  k a ż d y  k lie n t  w  je d n y m  m ie js c u  m ia ł 
d o s tę p  d o  n a jle p s z y c h  a k tu a ln ie  p ro d u k tó w  z p o ś ró d  o fe r ty  k ilk u n a s tu  b a n k ó w ,  
to w a rz y s tw  u b e z p ie c z e n io w y c h ,  c z y  te ż  firm  in w e s ty c y jn y c h .

W y k o rz y s tu ją c  n a s z e  w ie lo le tn ie  d o ś w ia d c z e n ie  w  b a n k o w o ś c i i f in a n s a c h  
d ą ż y m y  d o  t e g o m  a b y  na s i K lie n c i, p o p rz e z  p e łn ą  i p rz e jrz y s tą  in fo rm a c ję  
o ra z  n a sze  w s p a rc ie ,  m o g li p o d e jm o w a ć  t r a fn e  d e c y z je  f in a n s o w e .

P ro p o n u je m y  n a s z y m  K lie n to m  sze rok i w a c h lw a rz  us ług :

, K re d y ty  g o tó w k o w e /k o n s o lid a c y jn e  
;  K re d y ty  d la  ro ln ik ó w  
; K re d y ty  d la  firm , le a s in g  

K re d y ty  h ip o te c z n e  
. K re d y ty  s a m o c h o d o w e  
; In w e s ty c je , u b e z p ie c z e n ia
; P ro fe s jo n a ln e  b e z p ła tn e  d o ra d z tw o

S 7 A ^ '

MARTYNA 791 100 333 *  TOMASZ 791 880 666*JA R 0C IN ,ul. ŚWIĘTEGO DUCHA120

MACIEJ 690  900  777 *  MARCIN 690  900 333 *  GOSTYŃ, ul. WROCŁAWSKA 150 O w w w . g o l d f i n a n c e . O k a z j e 2 4 . c o m

H Y D R O
M A R K O

Firm a H ydro-M arko  dz ia ła jąca  w  branży w odno-kana lizacy jne j 
za trudn i p racow n ików  na s tanow iska :

K I E R O W N I K  B U D O W Y

I N Ż Y N I E R  B U D O W Y

P R A C O W N I K  D Z I A Ł U  N A D Z O R U  
N A D  R E A L I Z A C J A  I N W E S T Y C J I

W YM AG ANIA:
- przygotowanie i doświadczenie zawodowe,
- m ile w idziane uprawnienia branży budow lanej lub insta lacyjnej,
- um iejętność czytania kosztorysów i rysunków projektowych,
- prawo jazdy,
- dyspozycyjność, zaangażowanie.

O ferujem y bardzo atrakcyjne w arunki pracy i wynagrodzenia, możliwość 
uzyskania uprawnień.

Oferty pracy: podanie i CV proszę przesyłać na adres:

PTHU H ydro-M arko, u l. W ojska Polskiego 1 3 9  
6 3 -2 0 0  Jarocin  lub  e -m a il: b iu ro@ hyd ro -m arko .p l

informator
0 usJfSad» medycznych 
na Ziemi Jarocińskiej Jarocin, ul. Śródmiejska 27a, tel. 62 505 22 11

P rom ocje  n ie  łączą  się ze sobą

ZADZWOŃ I ZAMÓW

OGŁOSZENIE
(62) 747-47-47

BIU R O  R E K LA M Y  G AZETY JA R O C IŃ S K IE J

N a cze ln ik  U rzędu Skarbow ego w  Ja ro c in ie

podaje do publicznej w iadomości, 

że w  dniu 12 lutego 2013 r. o godz. 9.30 

w  m iejscowości Cząszczew 32 odbędzie się

I lic y ta c ja  ru ch o m o śc i: sam ochodu  c ięża row ego  

IVECO, n r  re j.  PJA 80YA

Wadium w wysokości 1 /10 kwoty oszacowania należy 

w p łac ić  na rachunek Urzędu Skarbowego w  Jarocinie 

nr 07 1010 1469 0000 6813 9120 0000.

Przez wniesienie wadium  w  term in ie , rozumie 

się uznanie w  dniu 11.02.2013 r. w płaty na 

rachunek bankowy urzędu. Dowód wniesienia 

wadium  podlega przedłożeniu pracownikowi urzędu 

przeprowadzającemu licytację na pót godziny przed je j 

rozpoczęciem. Wadium zalicza się na cenę sprzedaży 

lub zwraca. Zajętą ruchom ość można oglądać w  dniu 

licy tac ji w  godz od 9.00  -  9.30 w  m iejscowości 

Cząszczew 32. Inform acje dotyczące licy tac ji można . 
uzyskać pod numerem telefonu (62) 505-60-44 .

KOTŁY C.O. I
. USŁUGI | U
Ślusarskie! B IU R O  R EK LA M Y

PUPH
STAL WŁAZ
Jarocin
ul. Św. Ducha 120 

Tel. 503 /670 -611

Jaroc in , u l. W o ln o śc i 1a  
te l.  (6 2 ) 7 4 7 -4 7 -4 7  
A rtu r  A n tc za k  
5 0 8 /3 1 8 -9 2 2
A n g e lik a  W ło d a rc z y k
5 0 9 /0 8 2 -7 7 2 Ą

http://www.jarocinska.pl
http://www.goldfinance.Okazje24.com
mailto:biuro@hydro-marko.pl
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, \ N 'e

i c z e . p '5 c « o ' " ' ,C lC r w W IE Ś C I«Rolnicze
o  aktu a lno śc i o  c e n y  a r ty k u łó w  ro ln ych  
o  in fo rm a c je  o  te c h n ik a  ro ln ic za

Dobre w ieści
d la  rolników!

Przedsiębiorstwo „BIS” skupuje

JAŁOWICE
HODOWLANE I UŻYTKOWE

p o w y ż e j 7 m ie s ię c y  c ie ln o ś c i

K U PIĘ  BYDŁO RZEZNE
k ro w y  d o  5.70 

b y k i HF do  7.10 (600 ne tto ) 

b y k i M M  d o  7.50 (600 ne tto ) 

ja łó w k i  HF do  5.80 

ja łó w k i  M M  d o  6.50 

o raz  b y d ło -2 4 h  

Gotówka lub przelew przy kliencie

Ja łów ki hodow lane  i uży tkow e 

od 7 m-c cielności

tel. 508 223 035, (65) 575 18 48

Odbieramy pojedyncze sztuki
Płatne z VAT-em przy odbiorze

T e l. 6 6 7  3 0 0  4 2 7

B IU R O  REK LA M Y

6 9 5  5 0 7  0 7 7

Jaro c in , u l. W o ln o śc i l a  
te l.  (6 2 ) 7 4 7 -4 7 -4 7  
A rtu r  A n tc za k
5 0 8 /3 1 8 -9 2 2
A n g e lik a  W ło d a rc z y k
5 0 9 /0 8 2 -7 7 2

DANPOL
ZDZIECHOWA

M a c io ry  3 , 5 0  +  v a t
K nury 2 , 8 0  +  v a t  

oraz Tuczniki
O d b ió r z  g o sp o d a rs tw a

P ła tn o ś ć  g o tó w ką  

lu b  sz y b k i p rz e le w

te l. 608 4 3 9 1 2 5  
609 218 648

Skup bydła i żywcaj
■ Byk HF

■ Byk MM

■ Krowy

Jałówki HF 
Jałówki MM

Odbiór 24h

KUPIĘ
BYDŁO

Gotówka lub przelew 
Odbiór całodobowy

Skup tuczników i macior 
na wagę żywą

G o tó w k a
lu b  p rz e le w  y ó / i l f h i

. 6 6 4  4 9 9  6 8 3

Płatność go tów ką  
lub  przelewem  p rzy  kliencie

—  ■ ■ ■
t e l .  5 0 8 / 2 2 3 - 0 3 5 ,  

( 6 5 )  5 7 5 - 1 8 - 4 8

I t
KONRAD

S K U P
Ż Y W C A

b y k i ,  k r o w y ,  t u c z n i k i ,  m a c i o r y

S P R A W D Ź  N A S Z E  C E N Y  N A  D Z IŚ

Zawsze najlepsza cena!
P ł a c im y  g o tó w k ą  

lu b  s z y b k im  p r z e le w e m

te l. 693 078 333

Firma „BARWIT"
t e l .  6 3  2 6 8  4 3  0 0  

6 0 8  3 6 8  6 9 4

S K U P  B Y D Ł A  
I T R Z O D Y

Płatność:
•  g o t ó w k a

w  d n i u  z a k u p u

•  l u b  p r z e l e w  2  d n i

Tel. 7 8 2  8 9 5  4 9 4

PH KONRAD
S K U P  JAŁOWIC

CIELNE 2-8 MIESIĘCY
SZ Y B K IE  P Ł A T N O Ś C I

t e l .  6 0 2  1 2 3  7 6 6  

8 6  2 1 5 1 1  1 5 w e w .  21

skup żywca: 603-506-507

Z A K Ł A D Y  M IĘ S N E

SPRZEDAŻ CIEffiiT: 691-474 -202
I

http://www.jarocinska.pl
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► XII TURNIEJ KOSZYKÓWKI O PUCHAR DYREKTORA GIMNAZJUM NR 1 W  JAROCINIE

Grali dla niego, zagrał z nimi

Uczestnicy XII Turnieju Koszykówki o Puchar D yrektora G im nazjum  nr 1 w  Jarocinie

Zespól Przyjació ł Koszykówki, po 
raz d ru g i z rzędu, zwycięży! w  tra d y 
cyjnym Turnieju Koszykówki o  Puchar 
D yrek to ra  G im na z ju m  n r 1 w  Ja roc i
nie. W  fin a ło w ym  meczu Przyjaciele 
Koszyków ki pokona li Nauczycie li.

Dw unasta  edycja Turn ie ju Koszy
kówki o Puchar Dyrektora G im nazjum  
n r 1 w  Jarocinie była wyjątkowa. G łó w 
nie d latego, że w  zespole A bso lw en 
tó w  w ys tąp ił A d r ia n  W ojciechow ski. 
Będąc jeszcze uczn iem  G im na z ju m  
n r  1, A d ria n  zosta ł p o trącony  przez 
samochód i doznał skomplikowanego 
z łam an ia  obu nóg. Przed trzem a la ty  
o rg a n iz a to rz y  i uczestn icy tu rn ie ju  
zo rgan izow a li w  jego  trakcie licytację

i  zb ió rkę  p ien iędzy na  rehab ilitac ję  
ch łopca . A d r ia n  w  końcu  p o w ró c ił 
do  spraw ności, a w  tym  roku  m óg ł 
w reszcie w z iąć  u d z ia ł w  zaw odach 
i swoją grą podziękować za otrzym aną 
w tedy pom oc.

N ajlep ie j w  zm aganiach spo rto 
w ych  p o ra d z ili sobie, ju ż  d ru g i rok  
z rzędu, Przyjaciele K oszyków ki, k tó 
rzy  ponow nie  w  decydującym  meczu 
pokonali ekipę organizatorów  imprezy 
- N auczycie li.

Jak zwykle turn ie jow i towarzyszyły 
konkursy rzutów  osobistych (zwyciężył 
M a rc in  Raczkiew icz z P rzy jac ió ł K o 
szykówki) oraz rzu tó w  za trzy  punkty  
(w  tym  na jlepszy  okaza ł się Paweł

..Ą
SKŁADY DRUŻYN:

• Uczniowie: Patryk Ku jaw a, Jacek Idz ikow sk i, Cezary Bochen, 
Krzyszto f P lu ta , K rystian  B iskupski

• Nauczyciele: S ław om ir M iczke, M arek Sobczak, Piotr Garbarek, 
Łukasz S tachow iak, Tomasz Skow roński

• Przyjaciele Koszykówki: A rtu r R ata jczak, M arc in  R aczkiew icz, 
P iotr C hm ura , H enryk Kow alski

• Rodzice: Leszek R ozpendow ski, M ariusz Kaźm ierczak, S tan i
s ła w  M artuza lsk i, M arek D em bski, Andrze j Z iętek

• Absolwenci: Błażej Kalinowski, Łukasz Banasiak, Adrian W ojcie
chow sk i, Ja ros ław  Paterka, D aw id  O le jn iczak, Paweł G rochu lsk i, 
M ariusz S iudz iak

G ro c h u ls k i z ek ipy  A b so lw e n tó w ). 
Now ością był konkursów  rzutów  z try 
bun , w  k tó rym  zwyciężyła uczennica 
je d y n k i”  W ik to r ia  M icha lska.

W szyscy u cze s tn icy  o t rz y m a li 
dyp lom y, a na jleps i także sta tuetki. 
P restiżową nagrodę d la  najlepszego 
zaw odnika z d rużyny uczn iów  dosta ł 
P a tryk  Ku jaw a. T radycyjn ie  w  czasie 
z a w o d ó w  m o żn a  b y ło  skosztow ać 
napo jów  i w yp ieków  przygotowanych 
przez rodziców . G łó w n y  in ic ja to r tu r 
n ie ju  M a re k  S obczak za p e w n ił, że. 
w  2013 roku  odbędzie się trzynasta  
edycja zawodów. Zm agan ia  d rużyn  
sędziow ał Paweł R ozpendowski.

(pw )

k DRUŻYNOWE MISTRZOSTWA POWIATU SZKÓŁ PODSTAW OW YCH W SZACHACH

Zdecydow any awans

> TENIS STOŁOWY

Zima z ping-pongiem
Reprezentacje Szkoły Podstawowej 

z K o tlin a  o raz N iepub liczne j Szkoły 
Podstaw ow ej z P o ta rzycy okaza ły  się 
najlepsze w  D ru żyn o w ych  M is trz o 
stwach P ow ia tu  szkół podstaw ow ych  
w  szachach.

A ż  pięć d rużyn  w z ię ło  udz ia ł w  te
go rocznych  D ru żyn o w ych  M is trz o 
stwach Pow ia tu  szkól podstaw ow ych 
w  szachach (w  ub ieg łym  ro ku  ty lko  
dw ie ). W  o d ró żn ie n iu  od  tu rn ie ju  d la  
szkól g im nazjalnych (w  n im  startowały 
trz y  szkoły z Ja roc ina  i je d n a  z K o t l i

na) w  zaw odach szkół podstaw ow ych 
ryw a lizo w a ły  zespo ły z trzech  gm in  
pow ia tu  jarocińskiego. Po raz pierwszy 
zdecydowały się na start szkoły z Pota
rzycy, Żerkowa i Magnuszewie. D eb iu t 
by i szczególnie udany d la  szachistów  
z N ie p u b lic z n e j S zko ły  P o d s ta w o 
wej w  Potarzycy. Zespó l z Potarzycy, 
w spó ln ie  z d rużyną  z SP w  K o tlin ie , 
zd o m in o w a ł ryw alizację . O b ie  repre
zentacje w yg ra ły  po jedynk i z trzem a 
p ozos ta łym i ek ipam i, a bezpośredni 
mecz zrem isow ały. P ierwsze miejsce

p rzyp a d lo  d rużyn ie  z K o tlin a , k tó ra  
zdobyła  więcej punktów  we wszystkich 
rozegranych partiach .

D ru ż y n y  z K o t l in a  i P o ta rzycy  
reprezentować będą pow ia t ja roc ińsk i 
w  fin a le  w o je w ó d zk im . T u rn ie j z o r
g a n iz o w a ła  sekcja szachow a J a ro 
cińskiego O środka  K u ltu ry , w spó ln ie  
z Jarocińskim  K lubem  Szachowo-War- 
cabow ym , p rzy  w sp ó łp racy  ze S zko l
nym  Z w iązk iem  S po rtow ym  w  Ja ro 
cin ie. Z aw o d y  rozegrano w  JO K -u .

(p w )

O rganizatorka turn ieju  Róża Andrzejewska z m edalistam i 
z SP 4

SKŁADY DRUŻYN:W YNIKI TURNIEJU
0  DRUŻYNOWE SP Kotlin:
MISTRZOSTWO POWIATU Bartosz Załachowski, Łukasz
SZKÓŁ PODSTAWOWYCH Witwicki, Hubert Roszak, Alicja

W  SZACHACH: Trzaskowska. Marta Szymczak

SP Żerków •  SP Potarzyca 1,5:2,5
SP Potarzyca:
Kacper Śnieżek, Damian Grygiel,

SP 4 Jarocin •  SP Kotlin 0,5:3,5 Filip Mikołajczak. Nikola Śnieżek

SP Potarzyca •  SP 4 Jarocin 3:1
SP Magnuszewice •  SP Żerków 2:2 SP 4 Jarocin:

Adrian Orpcl, Przemysław
SP 4 Jarocin •  SP Magnuszewice 4:0 Gajda, Jędrzej Pacanowski,
SP Kotlin •  SP Potarzyca 2:2 Agata Krzyżanowska
SP Magnuszewice •  SP Kotlin 0:4
SP Żerków •  SP 4 Jarocin 1:3

SP Żerków:

Miłosz Sobociński, Michał 
Grześkowiak, Paweł

Klasyfikacja końcowa: tyskawiński, Agnieszka «
l.S P  Kotlin Klamecka
2. SP Potarzyca

3. SP 4 Jarocin
SP Magnuszewice:
Jakub Węcek, Dawid

4. SP Żerków Krasnowski, Filip Migalski,
5. SP Magnuszewice Zuzanna Łukowska Reprezentacja SP w  Kotlinie po raz pierwszy zwyciężyła  

w  Drużynowych M istrzostwach Pow iatu  w  szachach

ih>w < »V»_r.* A r -  •»,ta\ą. .flpty • Z/;

A m e lia  G rzech ze Szko ły Podstaw ow ej n r  4 w  Ja roc in ie  
o raz Jakub K lo n o w sk i ze Szkoły Podstaw ow ej w  B ożacin ie  
zo s ta li zw ycięzcam i 28. Pow ia tow ego T urn ie ju  Tenisa S to 
łow ego „Z im a  2013” .

Już p o  raz d w udz ies ty  ósm y w  ram ach  fe r ii w  Szkole 
Podstaw ow ej n r  4 w  Jaroc in ie  zosta ł zo rgan izow any T urn ie j 
Tenisa Stołowego d la  uczniów  klas 1V-VI szkól podstawowych. 
W  tym  roku  w  zaw odach w z ię li u d z ia ł uczn iow ie  dw óch  p o 
w ia tó w : ja roc ińsk ieg o  i k ro toszyńsk iego . W śród  dz iew cząt 
zw yc ię ży ła  A m e lia  G rzech  p rzed  N a ta lią  S o liń ską  (ob ie  
z SP 4 w  Ja roc in ie ), w  ka tegorii ch łopców  tr iu m fo w a ł Jakub 
K lo n o w sk i z SP w  B ożacin ie  k tó ry  w yp rzedz ił A dam a  Józe
fiaka  i  P io tra  S tachow iaka z SP 4. Z aw o d y  p rzep row adz iła  
i sędziow ała  R óża Andrzejew ska. (pw )

r r

http://www.jarocinska.pl
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► HALÓWKA ► XI HALOWY TURNIEJ PIŁKI NOŻNEJ SENIORÓW IM GEN. EDWARDA PASTUSZKA

P ra w ie  m is trz
D ru ż y n a  X X L  G la ze r je s t 

bardzo blisko zdobycia m is trzo
stwa Jarocińsk ie j H a low e j L ig i 
P itk i N o ż n e j. W ys ta rczy , że 
w  o s ta tn im  sw o im  m eczu (za 
dw a tygodn ie , b o  w  następnej 
ko le jce pauzu je ) pokona  JA G  
Insp ira tio n .

W  X  kolejce, k tó rą  odby ła  
się jeszcze w  fe rie , w iększość 
ze s p o łó w  z a g ra ła  o s ła b io n a . 
N a jg o rze j na ty m  w ysz ło  P o l 
A g ro , które  przegra ło  3:5 z JAG  
In sp ira tio n  i praktyczn ie  s trac i
ło  szansę na m is trzo s tw o  (teo 
retyczn ie  m o ż liw y  jeszcze je s t 
t r iu m f Pol A g ro , ale raczej ze
spół ten powalczy z O ld  Teamem 
o  d rug ie  m iejsce w  lidze).

O stre strzelanie w  X  kolejce 
u rz ą d z ili sobie p iłka rze  K a je t 
Teamu, k tó rzy  aż 12:1 pokona li 
S p o rt Center. W ysokie zw ycię
stw o o d n ió s ł rów nież Rom gos, 
ła tw o  w ygryw a jąc 6:1 z W h ite  
H earts  P y lon  A u d io .

O s ła b io n y  O ld  Team G ro 
belny męczył się z Biegunem, ale 
ostatecznie zwyciężył 3:1, u trzy 
m u jąc  d rug ie  m iejsce w  tabeli.

W  p o je d y n k u  P o l A g ro  
z JA G  In s p ira t io n  trz y k ro tn ie  
JA G  ob e jm o w a ł p row adzenie , 
ale Pol A g ro  za każdym  razem 
d o p ro w a d z a ło  d o  w y ró w n a 
n ia . N a  lis tę  s trze lcó w  w p isa ł 
się naw e t b ra m k a rz  - R obe rt 
Sobczak, k tó ry  z w łasnego po la  
ka rnego  zaskoczy ł defensyw ę 
JAG . W  d ru g ie j p o ło w ie  dw ie  
b ra m k i Jakuba W endekera da ły  
Ż ó łw ikom  niespodziewane zw y

cięstwo.
W  o s ta tn im  m eczu ek ipa  

z W ęglowej dość d łu g o  d yk to 
w a ła  w a run k i w  spo tkan iu  z l i 
derem ., D o  p rze rw y b y ł rem is. 
W  d rug ie j p o ło w ie  X X L  G lazer 
w ykorzysta ł swoje dośw iadcze
nie i zwyciężył 6:4 znacznie przy
b liża jąc  się do  m is trzow sk iego  

ty tu łu .
(fa f)

..........................
JAROCIŃSKA HALOWA
LIGA PIŁKI NOŻNEJ

Wyniki X kolejki rozgrywek:
Kajet Team • Sport Center 12:1
M. Kaczmarek (3), R Nowakowski (2), M. Paterka
(2), W Rasiński (2), M. Kaźmierczak, T. Nowa
kowski, J. Włoch - R Andrzejewski

White Hearts Pylon Audio • Romgos 1:6
K. Mielcarzewicz - M Gwiazdowski (2), D.
Wojtasik, M. Woźniak, P Wojtasik, Ł. Kucharzak

Old Team Grobelny • Biegun 3:1
Ł. Głodek, J. Żukrowski, W. Grobelny - M.

Góralczyk

JAG Inspiration • Pol Agro 5:3
J. Wendeker (2), Przemysław Marciszak, Patryk
Marciszak, R Wróbel - D. Pera, K. Patoka, R.
Sobczak

Węglowa Team • XXL Glazer 4:6 j

R. Rzepczyk (2), B. Rzepczyk, D. Adamski - M.
Czajka (2), A. Tomczak, M. Walczak, M. Cincio,
B. Woźmczka

Active Team pauzował

Tabela:
l.XXL Glazer 9 24 45:20
2. Old Team Grobelny 8 21 32:13

3. Pol Agro 8 18 36:22

4. Active Team 8 15 24:26

5. Romgos 8 13 33:23

6. Węglowa Team 9 12 23:33
7. JAG Inspiration 8 9 28:32
8. Sport Center 8 7 18:41
9. Kajet Team 8 6 23:29

10. White Hearts Pyton Audio 8 6 26:36
11. Biegun 8 3 13:26

XI kolejka rozgrywek -1  lutego

godz. 18.00 Pol Agro • Węglowa Team 
godz. 18.35 Biegun • JAG Inspiration 
godz. 19.10 Romgos •  Old Team Grobelny 
godz. 19.45 Sport Center • White Hearts Pylon

Audio
godz. 20.20 Actwe Team •  Kajet Team 
XXI Glazer pauzuje

Król strzelców z rezerw
R eze rw y  J a ro ty  z a ję ły  trze c ie  

m iejsce w  X I  H a lo w ym  T urn ie ju  P iłk i 
N o żn e j im . gen. E d w a rd a  Pastusz
ka. Z w yc ięży ła  V ic to r ia  O strzeszów, 
k tó ra  w  fina le , p o  rzu ta ch  karnych , 
poko na ła  C entrę  O strów .

BS P ło m yk  Ja ro ta  I I  Ja ro c in  na 
tradycyjny, ha low y tu rn ie j do  Kępna 
p o je c h a ła  za ra z  p o  ty g o d n io w y m  
obozie  w  M u rza s ich lu . Podop ieczn i 
Jacka K o leckiego w  e lim inacjach  tra 
f i l i  do  g rupy z O rłem  M roczeń, M e to 

WYNIKI XI HALOWEGO TURNIEJU PIŁKI NOŻNEJ 
SENIORÓW IM GEN. EDWARDA PASTUSZKA
Eliminacje: Tabela:
Grupa A 1. Centra Ostrów Wlkp. 3 5 10:7
Orzeł Mroczeń 2. Piast Kobylin 3 5 6:5

•  Victoria Ostrzeszów 2:4 3. Polonia Kępno 3 4 10:8
LKS Gołuchów 4. Pogoń N. Skalmierzyce 3 1 3:5

• BS Płomyk Jarota II 1:5
Orzeł Mroczeń Mecz o VII miejsce:

• LKS Gołuchów 4:1 LKS Gołuchów
Victoria Ostrzeszów •  Pogoń N. Skalmierzyce 3:2

•  BS Płomyk Jarota II 2:1
Orzeł Mroczeń Mecz o V miejsce

• BS Płomyk Jarota II 0:4 Orzeł Mroczeń
Yictoria Ostrzeszów •  Polonia Kępno 3:0

•  LKS Gołuchów 0:5
Mecz o III miejsce:

Tabela: BS Płomyk Jarota II
l.Victoria Ostrzeszów 3 6 6:8 •  Piast Kobylin 6:1
2. BS Płomyk Jarota II Jarocin 3 6 10:3 Finał:
3. Orzeł Mroczeń 3 3 6:9 Victoria Ostrzeszów
4. LKS Gołuchów 3 3 7:9 •  Centra Ostrów 3:3 (k. 5:4)

Grupa B Końcowa klasyfikacja:
Pogoń N. Skalmierzyce 1. Yictoria Ostrzeszów, 2. Centra Ostrów Wlkp,

• Polonia Kępno 1:4 3. BS Płomyk Jarota II Jarocin, 4. Piast
Centra Ostrów Kobylin, 5. Orzeł Mroczeń, 6. Polonia Kępno,

•  Piast Kobylin 2:2 7. LKS Gołuchów, 8. Pogoń Nowe Skalmjerzyce
Pogoń N. Skalmierzyce

•  Centra Ostrów 2:5
Polonia Kępno Skład BS Płomyk Jarota II Jarocin:

•  Piast Kobylin 3:4 Szymon Dutkiewicz, Piotr Walczak. Dariusz
Pogoń N. Skalmierzyce Małecki, Dawid Guźniczak, Piotr Andrzejczak,

•  Piast Kobylin 0:0 Paweł Kryś, Wojciech Kamiński, Krzysztof
Polonia Kępno Grzelak, Maciej Paszek, Szymon Juszczak,

•  Centra Ostrów 3:3 Kami! Stefaniak, Bartosz Ciemiewski

► OGÓLNOPOLSKI HALOWY TURNIEJ PIŁKI NOŻNEJ - KKS CUP 2 0 1 3

Podium młodzików Janoty
M ło d z ic y  Ja ro ty  za ję li trzecie m iejsce w  O g ó l

n o p o lsk im  H a lo w ym  T urn ie ju  P iłk i N ożne j - K K S  
C u p  2013, rozegranym  w  K a liszu .

W  tu rn ie ju  w z ię ło  u d z ia ł dwanaście d rużyn , 
które  p o dz ie lono  na dw ie  grupy. W  e lim inacjach  
p o d o p ie czn i A n d rze ja  Z ia j i  w y g ra li c z te ry  m e
cze (z M K S -e m  K luczbo rk , O lim p ią  K o ło , S talą 
Pleszew i A kadem ią  P iłkarską O strzeszów) i choć 
p rze g ra li z g o sp od a rza m i za w o d ó w  - K K S -em  
I  K a lisz , za ję li p ierwsze m iejsce w  grupie.

W  ćw ierćfinale Jarota, po  rzutach karnych, w y
e lim inow ała  W K S W ieluń. W  pó łfina le  m łodz i ja ro - 
cin iacy ulegli najlepszej drużynie turn ie ju  - U K S -ow i

S M S  Ł ódź  (łodzianie nie przegra li żadnego meczu, 
no tu jąc  ty lko  jeden rem is z K K S -em  I I I  K a lisz).

W  po jedynku  o  trzecie m iejsce Ja ro ta  p o n o w 
nie zm ie rzy ła  się z K K S -em  I  K a lisz . Tym  razem  
p o d op ie czn i A n d rze ja  Z ia j i okaza li się lepsi od  
gospodarzy w ygryw a jąc m a ły  fin a ł 2:0.

N a jlepszym  strzelcem  tu rn ie ju  zosta ł D an ie l 
Ja tczak (U K S  S M S  Ł ó d ź ) - zdobyw ca  dziew ię 
c iu  b ram ek. Jedno  tra fie n ie  m n ie j z a lic z y ł n a j
skuteczniejszy gracz Ja ro ty  - D a w id  K rzyżan iak. 
N a jle p szym  b ram ka rze m  w yb ra n o  E ryka  F ig la  
z K K S -u  Ka lisz.

(fa f)

M łodzicy Jaroty zajęli trzecie miejsce w  ogólnopolskim  turn ieju  w  Kaliszu

d ą  O strzeszów  i LK S -em  G ołuchów . 
Rezerw y J a ro ty  w yg ra ły  ła tw o  z O r 
łem  i L K S -e m  o ra z  p rzeg ra ły  z M e 
to d ą . W  os ta tn im  m eczu g ru pow ym  
o s trz e s z o w ia n ie  n ie s p o d z ie w a n ie  
u leg li aż 0:5 L K S -o w i G o łuchów , ale 
ostatecznie w yp rzedz ili ja roc in iakó w  
d z ię k i zw yc ięs tw u  w  bezpośredn im  
po je d ynku  i aw ansow a li d o  fin a łu . 
P o d o p ie c z n y m  Jacka  K o le c k ie g o  
p o z o s ta ła  w a lka  o  trzec ie  m iejsce, 
w  które j zm ierzy li się z drugą d rużyną

Piotr Andrzejczak został królem  strzelców turn ieju

g ru p y  B - P iastem  K o b y lin . Rezerwy 
Jaro ty nie zostaw iły  P iastow i złudzeń 
w ygryw a jąc aż 6:1.

W  fina le  zm ie rzy ły  się ek ipy M c - 
to r i i  O s trzeszów  i C e n try  O s tró w , 
w  k tó re j składzie  zna le ź li się Jacek 
Pacyński, K rz y s z to f M a tu sza k  i D a 
w id  P irog. W  reg u la m in o w ym  cza
sie g ry  p a d ł rem is 3:3. R zu ty  karne 
lep ie j egzekw ow ali p iłka rze  M c to r ii 
( jednego z ka rnych  zm a rn o w a ł Ja 
cek Pacyński) i to  o n i o d e b ra li z rąk

E u g e n ii Pastuszek - w d o w y  po  ge
nerale o raz A n d rze ja  M ro z iń sk ie g o  
- prezesa K O Z P N  okaza łe  pu ch ary  
za zw yc ięs tw o  w  tu rn ie ju .

K ró le m  s trz e lc ó w  z o s ta ł P io tr  
A nd rze jcza k  (Ja ro ta ), k tó ry  zd o b y ł 
sześć bram ek. N a jlepszym  zaw o d n i
kiem  w ybrano  D ariusza  Szczepania
ka z M c to r ii O strzeszów , a b ra m ka 
rzem  B artosza  S kup ien ia  z P o lo n ii 
K ępno.

(fa f)

http://www.jarocinska.pl
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Z  zagranicznych piłkarzy, k tó rzy  
przewinęli się przez Jarotę Jarocin, od 
biedy można by stworzyć drużynę. Od 
biedy, bo wśród dwunastu zawodników 
nie było ani jednego bramkarza i między 
słupkami musiałby stanąć gracz z pola. 
Większość obcokra jow ców  po ja w iła  
się w  Jarocinie tylko na testach. Tylko 
czterech przeszło weryfikację i zagrało 
w  lidze. Nie stali się jednak gwiazdami. 
Najdłużej - „aż”  jedną całą rundę - wy
stępował w  Jaracie Nigeryjczyk M ichael 
Olakitan Sanni, który zaliczył siedemna
ście spotkań, zdobywając jedną bramkę.

Pierwszy - najlepszy
Sanni, n ige ry jsk i pom ocn ik , by ł 

p ierw szym  zagran icznym  p iłka rzem  
w  Jarocinie. Na treningu, drugoligowej 
już wtedy Jaroty, pojawił się w  lipcu 2008 
roku. Wcześniej zdoła ł zwiedzić spory 
kawał świata. Poza N igerią grał także 
w  Indiach, na M alediwach, w  Nepalu 
i Kosowie. W  Polsce najpierw tra fił do 
rezerw Stali Rzeszów, a później pomyśl
nie przeszedł testy w  Jaracie. - Mam  
nadzieję, że będzie (Sanni - przyp. red.) 
wzmocnieniem naszej drużyny. Nie ścią
gamy go, żeby był atrakcją, bo to nie jest 
cyrk - m ów ił w  wywiadzie dla „Gazety”  
przed rozpoczęciem sezonu Czesław 
Owczarek, ówczesny trener Jaroty.

- To będzie najważniejszy mecz w moim 
życiu - m ów ił Sanni w  telewizji Proart 
przed pierwszą kolejką, w  której Jarota 
grała z Unią J anikowo. Niestety nie m iał 
okazji rozegrania swojego życiowego 
spotkania, bowiem, ze względów fo r
malnych (brak pozwolenia na pracę), 
nie został zatwierdzony do rozgrywek 
i na swój debiut musiał poczekać do 111 
kolejki.

Nigeryjczyk grał w  Jaracie do końca 
roku. W ystąpił w  siedemnastu spotka
niach (1072 minuty). Strzelił jedną bramkę 
(w przegranym 2:4 meczu z Lechią Zielo
na Góra) i zaliczył jedną asystę (z Rako- 
wem Częstochowa). Niezbyt mile będzie 
wspominał trzynastą kolejkę. W  pojedynku 
z Chemikiem Police rozbił luk brwiowy 
i założono mu cztery szwy.

Po odejściu z Jaroty Sanni wielkiej 
kariery nie zrobił. Na krótko związał się 
z drugoligowym i W igrami Suwałki, ale 
grywał tylko w  końcówkach spotkań (led
wie 20 m inut w  5 meczach). Nieco lepiej 
szło mu w  I I I  lidze. W  KS Piaseczno 
i U n ii Solec Kujawski zdobył nawet sześć 
bramek (trzy z rzutów karnych). Wiosną 
2011 roku trafił do Bytovii, ale tam zagrał 
tylko w  trzech spotkaniach. Ostatnio, 
wiosną 2012 roku, grał w  trzecioligowym 
Orle K o lno  (dwanaście meczów - trzy 
bramki).

W strzym ana deportacja
Podczas pierwszego zagranicznego 

zaciągu latem 2008 roku w Jarocinie zja
w iło  się jeszcze trzech obcokrajowców: 
Nigeryjczyk Tevin Ojirogbe, Macedoń
czyk Dragan Karakaczanoworaz David 
PakuTshela (Demokratyczna Republika 
Kongo). Dwaj pierwsi zagrali tylko po 
jednej po łow ie w  sparingach i zostali 
odesłani do domu. O jirogbe zaczepił 
się w  Małopolsce. G rał w  niższych l i 
gach (K arpa ty  Siepraw, O rzeł Piaski 
W ielkie), a później przez pó łtora  roku 
w  małopolskiej 111 lidze (U nia  Tarnów, 
Janina Libiąż). W  końcu tra fił do I I  ligi... 
na Słowacji. Jesienią występował w  klubie 
LA FC  Lucenec.

Macedończyk Karakaczanow zagrał 
w  Jarocinie 45 m inut i słuch po nim  za
ginął. Był jeszcze na testach we Flocie 
Świnoujście, ale później trudno znaleźć 
jakąkolwiek informację o nim. Nie w id 
nieje w  statystykach najlepszego polskiego 
portalu piłkarskiego - 90m inut.p l, piszą-

Szału nie było, czyli 
obcokrajowcy w  Jarocie

M ichael Sanni 
był pierwszym  
obcokrajowcem  
w  Jarocie i jako  jedyny  
grał regularnie, 
ale i tak  spędził 
w  Jarocinie ty lko  jedną  
rundę

cego nawet o rozgrywkach B-klasy.
Nieco inaczej wyglądała piłkarska 

przygoda Davida Paku Tsheli. Na testy 
do Jarocina przyjechał z Warty Poznań. 
W  sparingach filigranowy i bardzo szybki 
napastnik strzelił dwie bramki, dogadał 
się z działaczami i wszystko wskazywa
ło  na to, że także w  lidze będzie tra fia ł 
do siatki. Niestety kontrola Państwowej 
Inspekcji Pracy (jeszcze w  Warcie) wyka
zała, że Kongijczyk nie m ia ł wszystkich 
wymaganych dokumentów (co ciekawe 
wcześniej bez p rob lem ów  zosta ł za
tw ierdzony do gry przez W ielkopolski 
Związek Piki Nożnej) i wojewoda wydał 
decyzję o deportacji. Ostatecznie Paku 
Tshela został w  Polsce, ale w  Jarocinie 
nie zagrał. Dość długo nie grał zresztą 
nigdzie. W  styczniu 2010 przypom niał 
o sobie strzelając dwie bram ki d la U n ii 
Swarzędz w  sparingu z Jaro tą. W  Swa
rzędzu grał także jesienią 2010 roku i na 
tym zakończyła się jego polska przygoda 

z piłką.

Hiszpan z Barcelony
Pod koniec listopada 2008 niespo

dziewanie w  Jarocinie pojawił się Gabriel 
Batalia Puyuelo - Hiszpan grający wcze
śniej w  drużynach juniorskich Barcelony 
(m.in. z Sergio Busquetsem i Jordi Albą). 
Przyjechał dzięki prywatnym kontaktom 
Andrzeja Siankowsidego, sympatyka Ja

roty. Przez kilka dni trenował w  Jarocinie, 
zagrał w  sparingu z Polonią Leszno, kupił 
na pamiątkę pięć koszulek Jaroty... i w ró
cił do Hiszpanii. W  lutym  pojawił się po
nownie. Pracował z zespołem przez trzy 
tygodnie, zagrał w  czterech sparingach...

i  znów w rócił do ojczyzny, zapowiada
jąc kolejny przyjazd latem. W  Jarocinie 
więcej ju ż  się jednak nie po jaw ił, ale 
kontaktu z naszym miastem nie stracił. 
Na Facebooku ma znajomych z Jaroty, 
a w  ubiegłym roku dodał klubowe konto 
do ulubionych.

Elvis żyje
- A  jednak Elvis żyje - krzyknął jeden 

z k ib iców  w  Toruniu, podczas wyczy- 
tyw ania  składu Jaroty. E lv is Ewruje, 
d rug i z obcokrajowców, k tó ry  zagrał 
w  jarocińskim  zespole w  lidze, to  bar
dzo ciekawa postać. Urodzony w  N igerii 
obywatel USA, posiadający także hisz
pański paszport, występował w  Jarocie 
jesienią 2009 roku. Wcześniej kopał pitkę 
na Wyspach Brytyjskich. D o Polski trafił 
przez kobietę. Raz w  miesiącu leciał do 
A ng lii odebrać zasiłek. Z  tego powodu 
Polsce nie m ógł zarabiać, dlatego w  Ja
rocie g ra ... za darmo. W  swym debiucie 
(z Turem Turek) dostał żółtą kartkę... za 
dyskusję z sędzią, m im o że znał zaledwie 
kilka słów po polsku. W  sumie wystąpił 
w  6 meczach w  lidze (204 m inuty) i zdo
był jedną bramkę. Zagrał także 120 m inut 
w  pucharze Polski. Z im ą w rócił do A n 
glii, gdzie w  niższych figach gra w  piłkę 
do dziś.

Białorusko-egipski eksperym ent
Dwaj ostatni obcokrajowcy, którym  

udało się załapać się do figowej kadry 
Jaroty, tra fili do  Jarocina jesienią ubie
głego roku, ale poza tym , że znaleźli się 
na „liście płac” , niewiele więcej można 
o nich napisać. Białorusin Ivan M ołcza

now pojaw ił się latem, zagrał w  dwóch 
meczach (29 m inut) i szybko pożegnał 
się z klubem. We wrześniu, wraz z tre
nerem Zbigniewem Smółką, po jaw ił się 
Egipcjanin Mohamed M ahran Shehata. 
Aby mógł zagrać w  Jarocie, potrzebna 
była pomoc urzędu pracy. Ogłoszenie 
o poszukiwaniu przez Jarotę piłkarza 
z biegłą znajomością języka arabskiego 
pozwoliło działaczom klubu przyspieszyć 
formalności i  zatwierdzić zawodnika do 
gry. Jego piłkarska przygoda w  Jarocinie 
trw a ła  jednak bardzo krótko . Z agra ł 
w  trzech meczach (92 m inuty) i  ju ż  go 
w  Jarocinie nie ma. Podobnie zresztą jak 
trenera Smółki.

Pierwszy obcokra jow iec w  ... 
Bytowi i

Szansę na grę w  Jarocie miało jeszcze 
czterech obcokrajowców. Serb Aleksan
dar Atanackowić, jeden z lepszych dru- 
gofigowych pomocników, był ju ż  nawet 
dogadany. - Brakuje tylko podpisu na 
kontrakcie, resztę mamy ju ż  dogadaną. 
Ale ja k  to w  życiu bywa jest to pewność na 
99 ,9% -  m ów ił lekko asekuracyjnie ów
czesny trener Jaroty - Czesław Owczarek. 
Asekuracja okazała się zasadna, bowiem 
wychowanek Partizana Zagrzeb tra fił 
ostatecznie do Chojniczanki Chojnice, 
która zaoferowała m u wyższy kontrakt.

N a testach w  J arocie by li także Bra- 
zyfijczyk Adivano Nascimento (później 
zosta ł... p ierw szym  obcokra jow cem  
w  drugoligowej Bytovii Bytów), pocho
dzący z Burkina Faso -  Abraham Loliga 
(doświadczony zawodnik, k tó ry wcze
śniej grał m.in. w  Zawiszy Bydgoszcz,

OBCOKRAJOWCY 
W JAROCINE

• M ichael O lakitan Sanni 
(N igeria)
jesień sezonu 2 0 0 8 /2 0 0 9  
17 spotkań 
1 0 7 2  m in 
1 bramka

• E lvis Ew ruje
(N igeria , USA, H iszpania) 
jesień sezonu 2 0 0 9 /2 0 1 0  
6 spotkań
2 0 4  m in
1 bramka

• Iw an M ołczanow  
(B ia łoruś)
jesień sezonu 2 0 1 2 /1 0 1 3
2 spotkania 
2 9  m in
0 bramek

• M oham ed M ahran 
(Egipt)
jesień sezonu 2 0 1 2 /2 0 1 3
3 spotkania 
9 2  m in
0 bramek

ZAWODNICY TESTOWANI:

• Tevin O jirogbe (N igeria) 
lip iec 2 0 0 8

• David Pahu Tshela 
(DR Kongo)
lip iec 2 0 0 8

• Dragan Karakaczanow 
(M acedonia)
lip iec 2 0 0 8

• Gabriel Bata lia  Puyuelo 
(H iszpania)
listopad 2 0 0 8 , lu ty  2 0 0 9

• Aleksandar Atanackowić (Serbia)
styczeń 2 0 1 0

• Adivano Nascim ento (Brazylia)
luty 2 0 1 0

• Ladislav Suster (S łow acja)
lu ty  2 0 1 0

• Abraham  Loliga (Burkina Faso)
luty 2 0 1 2

Warcie Poznań i  Nielbie Wągrowiec, ale 
do Jarocina przyjechał ze sporym i zale
głościami treningowymi) oraz Ladislaw 
Suster. Słowak przyjechał do Polski jako 
najlepszy strzelec trzecioligowego klubu 
Vysne Opatskie, nieźle zagrał w  sparin
gu z „m ło d ą ”  Po lon ią  Bytom , ale na 
przeszkodzie stanęły pieniądze i kluby 
nie doszły do porozumienia, a Słowak 
ostatecznie w  Polsce nigdzie nie zgrał.

Koniec eksperym entów
Z  dwunastki obcokrajowców, którzy 

choć na chwilę zjawili się w  Jarocinie, tyl
ko czterech zagrało w  fidze. Żaden z nich 

nie był piłkarzem „robiącym  różnicę” .
Czy ich obecność w  Jarocie miała większy 
sens? Now y trener - Jarosław Araszkie- 
wicz ma na ten temat swoje zdanie. - To, 
że obcokrajowcy szukają u nas pracy, j łs t  

miłe i  fajne. Tylko czy oni są lepsi od Po
laków? Jeżeli tak i p iłkarz jest lepszy, to 
jestem na tak, ale jeżeli widzę, że jest równy, 
albo nawet nieco słabszy, to chyba coś jest ,
nie tak. Sam grałem trochę na Zachodzie 
i  wiem, że musiałem być dwa razy lepszy 
od miejscowych zawodników. Zagraniczny 
piłkarz może być atrakcją w IV  no może 
jeszcze w I I I  lidze. W II  i  wyższych ligach 
posiadanie obcokrajowców na zasadzie, 
żeby byli, jest bez sensu. Zdecydowanie le
pie j stawiać na swoich. Jeśli by się okazało, 
że do Jaroty ma przyjść jak iś  obcokrajowiec, 
to musiałby być zdecydowanie lepszy od 
tych, którzy tu są - uważa Araszkiewicz. 
Czyli w  najbliższym czasie kolejnych za
granicznych eksperymentów w  J arocinie 
nie należy się raczej spodziewać.

PRZEM YSŁAW  SZESZUŁA
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► Pawłowski gra 
w Widzewie

B a rtło m ie j P aw łow sk i zagra ł 
w  dwóch spotkaniach W idzewa 
Łódź podczas rozgryw anego 
w  H iszpan ii tu rn ie ju  Copa del 
Sol. W  p ie rw szym  ło d z ia n ie  
pokonali 3 :1  m istrza Norwegii 
M olde FK, a w  drug im  wygrali, 
po rzutach  karnych , z liderem  
duńsk ie j ekstrak lasy - FC Ko
penhaga. W  os ta tn im  meczu 
e lim in a cy jnym  W idzew  zagra 
w  środę, 3 0  styczn ia  z no rw e
sk im  Trom so IL.

Remis to nie tragedia

► Safian w  Walii
Safian S ku p iń sk i, m a jący  za 
sobą k ró tką  przygodę w  Ja ra 
cie (w iosna 2 0 1 1 ) , przechodzi 
tes ty  w  d ru żyn ie  M on m o u th  
Town (drug i poziom  rozgryw 
kow y w  W a lii) . S kup ińsk i juz  
w cześn ie j g ra ł w  W a lii. W  se
zon ie  2 0 0 8 /2 0 0 9  w y s tę p o 
w a ł N ew p o rt C ounty AFC. Po 
pow roc ie  do Polski p róbow a ł 
sw o ich  s ił w  P iaście B łaszki, 
O strovii, Jaracie  i KKS-ie Ka
lisz. Jes ien ią  w ró c ił na w yspy 
i reprezentow a ł ba rw y C w m - 
bran Town (V poziom  rozgryw 
kow y w  W a lii).

Mecz Jaroty z Grom em  W olsztyn został rozegrany w  trudnych, zim ow ych warunkach

Jarota Hotel Jarocin: Simon Krawczyk, Michał Sztok, Jędrzej 
Ludwiczak, Igor Skowron, Mateusz Śliwa (46. Hubert Oczkowski), 

Bartosz Zmyślony (46. Damian Pawlak), Krzysztof Czabański, 
Łukasz Białożyt, Tobiasz Kupczyk (46. Sebastian Kamiński), 
Adrian Owczarek (46. Patryk Łukaszewski), zawodnik testowany

0:1 - Radosław Nolka (22.) 
1:1 - Łukasz Białożyt (37.)

► „Mody"
w Rzeszowie?

M oham ed M ody M ahran , po 
ro zs ta n iu  z Ja ro tą , t r a f i ł  na 
te s ty  do  d ru g o lig o w e j S ta li 
Rzeszów. W raz z n im  sp raw 
dzanych będzie trzech  innych 
zaw odn ików  z Egiptu: Ib rah im  
Hassan, Osama Yehia i Ahm ed 
G hanem .
Czterech E g ipcjan w  jednym  
k lub ie  w  Europie n ie  je s t je d 
nak rekordem . T rzecio ligow y 
belgijski drużyna KV Turnhout, 
chcąc un ikn ą ć  spadku  do IV 
lig i sprow adziła  aż 14  p iłka rzy 
z egipskiego klubu W adi Degla. 
W  Egipcie, po zam ieszkach po 
m eczu w  Port Saidzie, w  k tó 
rych  zg inę ły  7 4  osoby, zosta ły 
zawieszone wszystkie rozgryw
ki p iłka rsk ie .

Remisem 1:1 z G rom em  W olsztyn 
zakończył się p ierw szy mecz spa rin 
gow y Jaroty.

Poprzedni tydzień p iłkarze Jaro ty  
spędzili na  tygodn iow ym  obozie  d o 
chodzen iow ym  na w łasnych  o b iek
tach , zako ń czon ym  sp raw dzianem  
z G rom em  W olsz tyn . Ponieważ ten 
sparing nie b y ł p ierw otn ie planowany, 
Ja ro ta  nie zag ra ła  w  na js iln ie jszym

składzie. Z e  w zg lędu  na za jęcia  na 
u cze ln i za b ra k ło  M ic h a ła  G ro b e l
nego, K a ro la  D an ie laka  i Szym ona 
D utk iew icza . Z  pow odu  u ra zó w  Ja
ro s ła w  A raszk iew icz  n ie  m ó g ł sko
rzystać także z P io tra  G arbarka, H u 
berta Naw rockiego, Patryka M an iaka  
i B artosza  K ie liby . T rener m ó g ł za to  
p rzy jrzeć się w raca jącym  z w ypoży
czenia d o  P iasta K o b y lin  M ic h a ło w i

Sztokow i i B artoszow i Zm yślonem u. 
P ierwszy test n ie w yp a d ł d la  tych za 
w o d n ikó w  na jlep ie j. Po in d y w id u a l
nym  błędzie Sztoka R adosław  N o lka  
w yp row ad z ił G ro m  na prowadzenie. 
W yrów na! k ilkanaście m in u t późn ie j 
Łukasz B ia łoży t, po  w rzu tce  K rzysz
to fa  Czabańskiego.

J a ro ta  m ia ła  p rzez  c a ły  m ecz 
op tyczną  przewagę, je d n a k  nie zdo -

la ła  wygrać. W  drugiej po łow ie szansę 
na zwycięską bram kę m ia ł ponow nie  
B ia łoży t, ale jego  s trza ł t ra f i ł w  p o 
przeczkę.

Ja ros ław  A raszk iew icz  nie ro b ił 
traged ii z w yn iku . - Pierwszą połowę  
zagraliśmy dobrze, szkoda tylko, że sam i 
strze liliśm y sobie bram kę. Przewagę 
m ie liśm y bardzo dużą i  stworzyliśmy 
k ilk a  sytuacji. S paring  zakończyt się 
rem isem, ale n ie  będziemy d ram aty
zowali z tego powodu - p ow iedz ia ł po 
meczu Araszkiew icz.

W  spotkaniu z G rom em  testowany 
by l m łody  napastnik, k tó rym  zaintere
sowane są rów nież inne kluby, dlatego 
Ja ro ta  narazie nie chce u jaw n ić  jego 
nazwiska. W  tym  tygodn iu  m a treno 
w ać w  Jarocin ie , a sobotę ponow n ie  
pokazać się w  spa ringu  z Sokołem  
K leczew  (godz. 12.00). (fa f)

1

► Z Pogoni
do Energetyka

Błażej Radler, trzydz ies to le tn i 
s to p e r Pogoni Szczecin pod
p isa ł um ow ę z Energetykiem  
ROW  R ybn ik. Radler w  g rud 
n iu  za p o ro zu m ie n iem  stron  
rozw iąza ł kon tra k t z Pogonią, 
w  k tó re j w  ty m  sezon ie  n ie  
zagra ł an i jednego spo tkan ia  
(w ys tępow a ł ty lko  w  drużyn ie  
rezerw).

(fa f)

O G Ł O S Z E N I E

\A/lUn 1ul. Powstańców WIkp. 1 
(biurowiec nowej fabryki mebłi)

MAT. BUDOWLANE
KOSTKA BRUKOWA
P R O M O C Y J N E  C E N Y !

OPAL KLINKIER
Czynne w  godz. 7 .0 0 - 1 7 .0 0  

sob. 7 .0 0 -1 4 .0 0

kom. 6 0 0 -6 0 0 -1 9 9

Przerwa między runda
mi to już tradycyjnie czas 
zm ian w  Jaracie. Tym ra
zem  rozstaliście się z  tre 
nerem . Dlaczego umowa  
ze Zb ign iew em  Sm ółką, 
po zaledwie trzech miesią
cach została rozwiązana?

T re n e r S m ó łka  za ży 
czy ł sobie z im ą  trzech za
w o d n ikó w , k tó ry c h  ch c ia ł 
sp row adzić d o  k lubu , z w y
nagrodzen iem  2,5 tys. d la  
każdego z n ich ; asystenta 
(1.000 z ł) , m ieszkanie d la  
tego asystenta i obóz p rzy 
go tow aw czy. D o d a ją c  do  
tego koszty re jestrac ji n o 
wych p iłka rzy w yszło ok. 80 
tys. zło tych. N a  to  k lubu  nie 
by ło  stać. Stw ierdziliśmy, że 
nie jesteśmy w  stanie spełnić 
jego  żądań. Rozsta liśm y się 
w  zgodzie. K o n tra k t zosta ł 
rozw iązany za po ro zu m ie 
niem  stron, na w niosek tre 

nera.
Jarosław Araszkiewicz 

to już czwarty trener Jaroty 
w  ciągu roku. Co powodu
je  tak  w ie lką  rotację na 
tym  stanowisku. Czesław  
O w czarek pracował w  Ja
rocinie 5 ,5  roku.

S zu ka m y tego  o d p o 
w ie d n ie g o . Po o d e jś c iu  
O w czarka m usie liśm y zna
leźć kogoś na jego  miejsce. 
N ie  uda ło  się z M azurk iew i
czem. N iedźw iedź zna laz ł 
d o b ry  ko n ta k t z p iłk a rz a 
m i, z m o ty w o w a ł ze sp ó ł, 
a le  p ó ź n ie j o k a z a ło  się , 
że d rużyna  nie jes t dobrze 
p rzygo tow ana . W  60. m i
nucie zaw odn icy trac ili siły, 
p ros ili o  zmiany. D la  nas byl 
to  sygnał, że to  jednak  nie 
ten trener. D la te g o  z jaw i! 
się S m ó łka , k tó ry  p rze d - 

. s ta w ił n a m  now o cze sne

Araszkiewicz
jest tańszy

♦  w .
rozmowa z JA N E M  R A C ZK IE W IC ZEM

-
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- prezesem Jaroty
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m eto d y  tren ingow e, m .in . 
pracę z testeram i, to  nam  
się s p o d o b a ło . P o n a d to  
p rz e k a z a ł n am  in fo rm a 
cje, ja k  pow in n a  w yglądać 
w s p ó tp ra c a  p ie rw s z e g o  
zespo łu  z d ru żyn ą  rezerw  
i ju n io ra m i, by n a jzd o ln ie j
si m ło d z i zaw odn icy  m ie li 
szybką szansę g ry  w  d ru 
g im , a później w  pierwszym 
zespole. Z  tych wskazówek 
nadal będziem y korzystać.

Czy były  jak ieś  p ró 
by nam ów ienia Czesława  
Owczarka do powrotu do 
Jarocina?

W yko n a liś m y  te le fon , 
ale O w czarek okaza ł się za 
d rog i.

A r a s z k ie w ic z  je s t  
tańszy? Dużo tańszy od 
Owczarka?

Bo ja  w iem  czy dużo ... 
Jest tańszy...

A skąd w z ią ł się po
mysł zatrudnienia właśnie 
Araszkiewicza?

D osta liśm y in form ację, 
że po ode jśc iu  z Sandecji 
A ra szk ie w icz  n igdz ie  nie 
pracuje. Zadzw on iliśm y do 
niego, zgodził się na rozm o
wę. Przyjechał do Jarocina 
i dość szybko uzgodniliśm y 
w a run k i. U zna ł,' że Jarota 
to  so lidna  firm a , a w yn a 

grodzen ie  n ie  je s t rzeczą 
na jw ażn ie jszą.

To drugie podejście pod 
Araszkiewicza. Prawie sie
dem  lat tem u m ia ł zostać 
trenerem Jaroty, ale wtedy  
pracował w  W arcie i nie 
chcia ł z  te j pracy zrezy
gnować.

Araszkiew icz zap ro p o 
now a ł nam  w tedy O w czar
ka, swego asystenta w  W ar
cie, k tó ry  u  nas się na d ługo  
z a d o m o w ił. Teraz m am y 
w  końcu to , co  chcie lfśm y 
siedem la t tem u.

Już po kilku treningach 
w idać w p ływ  Araszkiw i- 
cza na zespół. Atmosfera 
w  szatni zdecydowanie się 
poprawiła.

Jest to  trener, k tó ry  ma 
za sobą boga tą  karierę p i ł
karską. M a  duży a u to ry te t 
u piłkarzy.

C zy je s t szansa , że  
Araszkiewicz będzie w  Ja
rocinie pracował tak  długo 
jak  Owczarek?

Tak byśm y chc ie li.
To co m usi się stać, 

żeby tak było?
W szys tko  ro z b ija  się 

o  p ien iądze . O ne są n a j
b a rd z ie j p o trzebne . A p e 
lu je m y  do  k ib iców , d o  firm  
o  wsparcie.

Skoro pojawił się tem at 
pieniędzy, to jak  wygląda 
aktualnie  budżet Jaroty? 
2 7 0  tys. dotacji z miasta 
to pewnie za mało dla dru- 
goligowego klubu?

Tak, za  m a ło . M a m y  
jeszcze obiecane o ko ło  250 
tys. z ło tych .

Z budżetu miasta?
N ie . To m a ją  być p ie 

niądze zorganizowane przy 
pom ocy w ładz. N ie  znam y 
k o n k re tó w , a le  m o ż e m y  
się dom yślać, że część p o 
ch o d z ić  będzie od  spó łek 
m ie js k ic h , część o d  f irm  
w s p ó łp ra cu ją cych  z g m i
ną, część z funduszu  a n ty 
a lkoho low ego. W ciąż nam  
brakuje, ale jesteśmy dobrej 
m yś li. P rzy o ka z ji c h c ia l-  
bym  podziękow ać pan i w i
ceburm istrz Szatkowskiej za 
pom oc. M yślę , że m ożem y 
pow iedz ieć , że je s t ta k im  
d w u n a s tym  za w o d n ik ie m  
drużyny. W spiera nas ta k 
że, podobn ie  ja k  w  zeszłym 
roku, spółka Jarocin  Sport.

Co robi zarząd klubu, 
żeby zdobyć pieniądze. Nie 
można tylko wołać dajcie, 
dajcie, dajcie. Trzeba sa
m em u także pozyskiwać  
fundusze na działalność  
klubu. Udało wam  się zna

leźć jakiegoś znaczniejsze
go sponsora z zew nątrz, 
poza budżetem  gminy?

Jest to  n ie s te ty  co raz  
trudn ie jsze . R ozm aw iam y 
z ró ż n y m i f i rm a m i,  a le  
wszyscy m ów ią  o  kryzysie. 
Jednak sprawa nie jest jesz
cze zamknięta. W ciąż stara
m y się docierać do  różnych 
firm , żeby nasz budżet byl 
większy. Zadan ie  jes t b a r
dzo  trudne. Ja też nie m am  
czasu, żeby codziennie tylko 
i w y łączn ie  za jm ow ać się 
k lubem .

Słychać o kłopotach  
w  innych k lubach. N a j
prawdopodobniej wycofa 
się Lech Rypin, niejasna 
s y tu a c ja  je s t w  Turku . 
S ta rt Jaroty w  rozgryw 
kach nie jes t chyba z a 
grożony?

W ystartu jem y na pewno 
i będz iem y w a lczyć o  ja k  
najwyższe miejsce.

Jaki cel stawia prezes 
wiosną przed Jarotą?

M yś lę , że sko ńczym y 
ligę w  środku tabeli. C hc ia ł- 
bym  także, żeby w  czerwcu 
zg ło s iły  się jakieś k luby po 
któregoś z naszych zaw od
ników . P rom ocja  m łodych  
to  także nasz p lan.

(fa f)

http://www.jarocinska.pl

